
Cumhurbaşkanı Erdoğan, ATO Congresium'da 
düzenlenen “Yüz Yüze Türkiye Esnaf Buluşması”

programına katıldı. Burada konuşan Erdoğan, “Bir masa
kurmuşlar etrafında 6 kişi, bir de gözükmeyen var 7.

Bunun dışında kimler var bilmiyoruz. Ha bire topla-
nıp duruyorlar. Her defasında millet aday çıkarsınlar

diye bekliyor. Herkes aday ismi beklerken masa-
dan çıka çıka ülkeyi 6 kişiyle yönetecekleri kararı

çıktı. En iyi siz bilirsiniz. 6 kaptan bir gemiyi
batırır. Tek kaptanla bir gemi gider” dedi.

Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları 
Uzmanı Dr. Yeşim Eker Neftçi,

okullarda salgın olduğunu söyledi. Neftçi,
“Hastalık 3-24 aylık bebeklerde çok şid-
detli olma eğilimindedir. O yüzden erken
aşılama önemli. Neredeyse tüm çocuk-
larda 4-5 yaşına kadar enfeksiyona dair
tipe özgü antikorlar gelişir. 3 aylıktan
küçük bebekler anneden süt yoluyla ve
plasentadan geçen antikorlar sayesinde
görece korunur” diye konuştu. I SAYFA 2
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MHP Genel Başkanı Devlet
Bahçeli partisinin TBMM'deki

grup toplantısında açıklamalarda bu-
lundu. Bahçeli, Sinan Ateş cinayetiyle
ilgili, “Düşmanca senaryolara taviz
vermeyeceğiz. Menfur bir cinayetin
içine dava arkadaşlarımızı çekmek 
isteyenlere eyvallah etmeyeceğiz.

MHP'yi uyuştu-
rucu çeteleriyle,
torbacılarla aynı
kazana atmaya
niyetlenmiş kim
varsa şerefsiz kere
şerefsizdir.
Oyuna gelmeye-
ceğiz, tuzağa
düşmeyeceğiz”
dedi. I SAYFA 7
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SiNAN ATEŞ AÇIKLAMASI

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Türkiye çapında emlak ve devre
mülk dolandırıcılığı yaptığı belirle-

nen şebekeye operasyon düzenlendi.
Sabah erken saatlerde başlayan operas-
yonda şu ana kadar 85 kişinin gözaltına
alındığı öğrenildi. Şüphelilerle birlikte
aralarında son model bir Ferrari marka
otomobilinde bulunduğu onlarca lüks
otomobile el konduğu belirtildi. Mağdur
olduğunu belirten bir kişi, “Bir odayı 50
kişiye satıyorlar. Benim şu anda 1 milyon
liraya yakın zararım var” dedi. I SAYFA 9
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Bir odayı tam 
50 kişiye sattılar!

www.gazetedamga.com.tr
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Sultangazi'de yaşa-
yan iki çocuk sahibi

G.İ, evliliğinde psikolojik
ve fiziksel şiddete maruz
kaldığı için Aydın Ö.'den
boşandı. Fakat boşanma-
ları eski eş Aydın Ö'nün
şiddet göstermesinin
önüne geçmedi. Boşan-
dığı eşinden para isteyen
Aydın Ö., G.İ.'yi takip
ederek şiddet uyguladı,
telefonla arayarak ölümle
tehdit etti. G.İ. perşembe
günü işe gitmek için 

evinden çıktığı sırada
Aydın Ö.'nün saldırısına
uğradı. Yaralanan kadını
komşuları kurtardı. Sal-
dırgan mahalleye gelerek
3 aracı ateşe verdi. Yaşa-
dıklarını anlatan mağdur
kadın, “Gidecek yerim
yok çok mağdurum. Dev-
letin bu olayları görüp bu
adamın kötülük yapaca-
ğına karar verip bu adamı
içeri almaları lazım. Her-
kesin başına bela olacak”
diye dert yandı. I SAYFA 3
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Yaklaşık 500 işçinin çalıştığı
Esenyurt'taki Kluh adlı taşe-

ron şirkete bağlı LC Waikiki taşe-
ron işçileri dün sabah promosyon
hakları için iş bıraktı. Daha önce
de promosyon alacakları ve 
çalışma koşulları için iş durduran 
işçiler, poromosyon ödemelerinin
nakit ödenmesini talep ediyor.
Promosyonların, market ve giyim
mağazalarında ticket şeklinde 

harcanmasına ise karşı çıkıyor. 
Talepleri için dün gece ve gündüz
vardiyalarının değişimi sırasında
işçiler işi durdurdu. Yapılan eylem-
lere öncülük eden 4 işçinin 
şirket tarafından işten çıkarıl-
dığı öğrenildi. İşten atmaları
kabul etmeyen işçiler arkadaş-
larına sahip çıkarak, idare 
bölümünde yöneticilerle 
görüşme gerçekleştirdi. 
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PrOMOSYON HaKları 
iÇiN iŞ bıraKTılar

Yaşananlara ilişkin konuşan
DİSK LİMTER-İŞ temsil-

cisi ise LC Waikiki'nin işçi kıyımı
başlattığını öne sürdü. İşçiler

adına sendika tarafından 
yapılan açıklamada, “Burada
bir işçi kıyımı var. Hakkını 
isteyen işçileri işten atmaya
başladılar. Bizi sürekli baskı
altına alıyorlar. Güya bizimle
görüşeceklerdi. Sizinle görü-

şeceğiz dediler ama bizi buradan
güvenlik zoruyla dışarıya çıkar-
maya çalıştılar. Biz eylem yapıyo-
ruz niye hak mücadelesi için.
Yaklaşık 2 aydır sustuk, sesimizi
kestik ama ne performansımızı
verdiler ne emeğimizin karşılığını
verdiler. Sürekli baskı altına alın-
dık. Haktan bahsediyoruz yine
baskı altındayız. Aynı kölelik devri
gibi” ifadeleri kullanıldı.
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biZi SÜrEKli baSKı 
alTıNa alıYOrlar

Asla oyuna 
gelmeyeceğiz

Devlet Bahçeli

İBB; kurumun 54’ncü 
kütüphanesini ve 28’nci Psiko-

lojik Danışma Merkezi’ni Bayrampa-
şa’da açtı. Sâmiha Ayverdi'nin adının
verildiği kütüphane açılışında konu-
şan İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu,
“Keşke memleketimizin her anında
gelişmeyi, iyileşmeyi, düşünce dünya-
sını, edebiyatı, kültürü, sanatı, tekno-

lojiyi, endüstriyi
konuşabilsek;
Türkiye'nin gün-
demi bunlarla
dolu olsa. Ama
ne yazık ki gün-
demimiz, çok
üzücü ve boş
işlerle dolu”
ifadelerini kul-
landı. I SAYFA 5
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KEŞKE SANAT KONUŞSAK

Gündemimiz 
boş işlerle dolu

Ekrem İmamoğlu

CHP Grup Başkanvekili 
Özgür Özel, İYİ Parti ve

CHP’li milletvekillerinin dokunul-
mazlarının görüşüleceği bugünkü
TBMM Karma Komisyonu’na katıl-
mayacaklarını duyurdu. Özel, “Böyle
bir toplantıya katılmayı; büyük bir
hukuksuzluğu, eşitsizliği meşrulaştır-

mak olarak 
görüyoruz. Bin
700 tane dosya
dururken bu 
dosyaların çekilip
getirilmesinin
açıklanması gere-
kiyor. Biz oradaki
bir tiyatroya alet
olmayız, parça
olmayız” dedi.
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TOPLANTIYA KATILMAYACAĞIZ

Bu tiyatroya 
alet olmayız

Özgür Özel

Sultangazi’de 
komşularının araçlarını da
yakan eski eşinin darp 
ettiği iki çocuk annesi 
G.İ. ölüm tehditleri aldığını
belirterek, “Gidecek 
yerim yok, çok mağdurum” 
diye konuştu

6 KAPTAN 
BİR GEMİYİ BATIRIR!
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Topkapı Sarayı'nda yapılmış son
köşk olma özelliğini taşıyan 165

yıllık Mecidiye Köşkü'nde, 2 yıldır süren
restorasyon çalışmaları tamamlandı.
Köşkün ilk kez ziyarete açılacağı öğre-
nildi. Topkapı Sarayı Daire Başkanı
İlhan Kocaman, “Topkapı Sarayı'nda
Osmanlı döneminde önemli iki tören 
yapılmaktaydı. Bunlardan bir tanesi
cülus töreni. Padişahlar tahta çıkacağı
zaman yine Topkapı Sarayı'nda bu tören
gerçekleşiyordu” bilgisini verdi.  I SAYFA 9
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Mecidiye Köşkü 
ziyarete açılacak

Beyoğlu ve Fatih'te otel sahibi 
olan amcaları Nuri Yıldız'ı Beylik-

düzü'nde, eşi Esra Yıldız'ı ise Avcılar'daki
evinde boğazını keserek öldürdükleri 
iddiasıyla tutuklu yargılanan 3 sanığın
davasında, tanıklar dinlendi. Sanıklarla 
bir süre aynı koğuşta kalan ve delillerin
karartıldığını iddia eden tanık Oğulcan
Durmuş, “Kriminalde bir ayakkabı 
varmış, onda ve kamerada oynama 
yaptıklarını söylüyorlardı” açıklamasını
yaptı. I SAYFA 3

ç

İstanbu'da yüzlerce taksici
geçtiğimiz günlerde öldürü-

len meslektaşları için Fatih'te 
toplandı. Basın açıklaması yapan
taksiciler, konvoy yaparak olayın
gerçekleştiği yere gitti. Birleşik
Taksi Şoförleri Derneği Yönetim
Kurulu Başkanı Hüseyin Duman,
“Can güvenliğimiz için kabinli
araç istiyoruz diye
haykırmamıza rağmen
bizi duymuyorlar. 
Kabinli araç için 
topladığımız on 
binlerce ıslak imzalı 
dilekçelerimizi ilettiği-
miz halde kaale alma-
dılar” dedi. I SAYFA 4
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Cinayette deliller 
karartılıyor mu?

GiDECEK BiR

YERiM YOK!

ç

Recep 
Tayyip
Erdoğan

CHP lideri Kemal Kılıçdaroğlu, partisi-
nin grup toplantısında konuştu. Kılıç-

daroğlu, İYİ Partili Lütfü Türkkan ve CHP
Mersin Milletvekili Ali Mahir Başarır'ın doku-
nulmazlıklarının kaldırılması talebiyle ya-
pılacak olan bugünkü görüşmeye tepki

gösterdi. CHP Genel Başkanı,
“CHP'nin milletvekillerinin, 
ben dahil dokunulmazlıklarını

kaldırmazsanız namertsiniz.
Biz kul hakkı yemedik ki 
korkalım” dedi. I SAYFA 7
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KaldırMaZSaNıZ
NAMERTSiNiZ!

Kemal 
Kılıçdaroğlu
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Asıl ismi
'Merve

Doğan' olan
Gökçe Kırgız
Taner'e başkası-
nın adını ve 'Kal-
bime Gömerim

O Zaman' adlı
eserini kullandığı

iddiasıyla hakkında
tazminat davası açıldı.
Şarkıcı, “Bir dönem
adımla alakalı çok gün-
demde kaldım ve çok
boştu” dedi. I SAYFA 13
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İŞÇİ 
KIYIMI
YAPILIYOR

ANIL
BODUÇ

HABER

Esenyurt'ta Kluh adlı taşeron şirkete bağlı olarak çalışan LC Waikiki işçileri,
promosyon hakları için iş bıraktı. DİSK / LİMTER-İŞ sendikasından yapılan

açıklamada, “Burada bir işçi kıyımı var. Hakkını isteyen işçileri işten 
atmaya başladılar. Bu zulme karşı işçiler olarak direnişe geçeceğiz. 

Sürekli baskı altına alındık. Aynı kölelik devri gibi” denildi

Yaşadıkları hadiseleri anlatan bir depo işçisi, “Birkaç gündür depolarda çalışan 
işçilerin gösterdiği tepkilerden dolayı yönetim çeşitli yaptırımlar uyguluyor. Bununla 
birlikte yönetim biz işçilere durmadan, “İş durdurmak yasa dışıdır” diyor, iş durduranlar
provokatörler olarak yaftalanıyor. Bizi suçlu ilan ediyorlar” şeklinde konuştu.

PrOVOKaTÖr diYOrlar!
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HEDEF BELİRLE
MÜCADELE ET!

Edebiyat öğretmeninden etkilenerek
yazmaya başladığı şiirlerini bir 

kitapta toplayan 28 yaşındaki işitme engelli
şair Edanur Yılmaz, engellilere bir hedef 
belirleyip ona ulaşmak için mücadele etme-
leri önerisinde bulundu. Yılmaz, “Ben hiçbir
zaman kendimi engelli olarak görmüyorum.
Çünkü engel önüne koyulan bir şey ama
sen onu kaldıracaksın. Ben bunu şiir saye-
sinde başardım” diye konuştu. I SAYFA 10
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HERKESİN BAŞINA BELA OLACAK!

BiZi KAALE
ALMADILAR!
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HABERİN DEVAMI 
SAYFA 9’DA



T üm dünyada bebeklik ve çocuklukta
önemli bir hastalık sebebi olan
ishal, her yıl milyonlarca kişiyi etkili-

yor.  Erken çocukluk döneminde şiddetli
sıvı kaybı yapan ishalin en önemli sebebi-
nin rotavirüs enfeksiyonu olduğunu vurgu-
layan Anadolu Sağlık Merkezi Çocuk
Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr. Yeşim
Eker Neftçi, “Rotavirüs enfeksiyonları tüm
dünyada genel enfeksiyon hastalıkları ve
ishal sebepleri arasında önemli bir hasta-
neye yatış sebebi. Rotavirüsler etkili bir şe-
kilde ağız-gayta yoluyla yayılırlar ve
salgınlar özellikle okullarda ve çocuk bakım
evlerinde sık görülür. Bulaşıcılığı yüksektir.
Duyarlı birinde hastalığa sebep olmak için
çok az sayıda virüs bile yeterli olabiliyor. Bu
enfeksiyondan korunmanın en önemli yolu
ise aşı olmak” açıklamasında bulundu.

Aşı olmazsa olmaz

Çocukların birden fazla kez rotavirüs ile
hastalık geçirebildiğini ancak her bir enfek-
siyonun şiddetinin bir öncekinden daha az
olduğunu vurgulayan Anadolu Sağlık Mer-
kezi Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı
Dr. Yeşim Eker Neftçi, “Şu an piyasada 2
tipe ve 5 tipe karşı antikor geliştirme özelliği
olan, ağızdan sıvı şeklinde uygulanan iki
farklı aşı var. Aşı 2 ay ile 8 ay arasında ta-
mamlanmalı. İlk doz yapılması için son
süre 3. ay olarak kabul edilir. Rotavirüs aşısı
devletin rutin aşılama programında yok
ancak ailelere aşılamanın önemli olduğunu
her fırsatta iletip aşıyı yapmaya teşvik edi-
yoruz” diye konuştu.

Hastalığa karşı aşılama önemli

Rotavirüs enfeksiyonunun en sık ılıman ik-
limlerde kış aylarında görüldüğünü hatırla-
tan Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı
Dr. Yeşim Eker Neftçi, “Hastalık 3-24 aylık
bebeklerde çok şiddetli olma eğilimindedir.
O yüzden erken aşılama önemli. Neredeyse
tüm çocuklarda 4-5 yaşına kadar enfeksi-
yona dair tipe özgü antikorlar gelişir. 3 ay-
lıktan küçük bebekler anneden süt yoluyla
ve plasentadan geçen antikorlar sayesinde
görece korunur. Yenidoğanlar ve enfekte
çocuklarla yakın temas halindeki erişkin-
lerde enfeksiyon genellikle belirtisizdir”
dedi.

Rotavirüs besin alerji
riskini arttırıyor

İshale sebep olan rotavirüslerin ince bağır-
saktaki mukozanın en üst bölgedeki hücre-
lerini seçici olarak enfekte edip hasar
verdiğini söyleyen Dr. Yeşim Eker Neftçi,
“Bu durum iki önemli sonuca yol açar. Bi-
rincisi tuz ve suyun emiliminde azalma,
ince bağırsak sıvı emilim ve salgılama ora-
nında dengesizlik. İkincisi de başta laktoz
olmak üzere kompleks karbonhidratların
emiliminde azalma. Emilim büyük ölçüde
bozulur, besinlerden yeteri kadar vücut fay-
dalanamaz. İnce bağırsak hücrelerindeki
bu hasar, genellikle klinik düzelme başla-
madan önce düzelir. Bu enfeksiyonda mide
mukozası genellikle etkilenmez. Rotavirüs,
bağırsak geçirgenliğini büyük ölçüde artırır
ve besin alerjilerine karşı riski artırır” şek-

linde konuştu.

3-24 aylık bebekleri etkiliyor

Rotavirüs enfeksiyonunun tipik olarak, ge-
nellikle enfeksiyon ajanını aldıktan sonraki
48 saat içinde başladığının altını çizen
Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr.
Yeşim Eker Neftçi, “Kuluçka süresi 1-7 gün

aralığında değişebilir. Hafif-orta ateş eşlik
edebilir, genellikle kusma vardır. Bunun ar-
dından da sık, sulu ishaller başlar. Bu üç
belirtinin tümü vakaların yüzde 50-60’ında
vardır. Kusma ve ateş genellikle hastalığın
ikinci gününde biter, ancak ishal sıklıkla 5-7
gün devam eder, bazen aralıklarla 14 güne
kadar uzayabilir. Gaytada genellikle mak-

roskobik kan ya da lökosit yoktur. Özellikle
bebeklerde sıvı kaybına bağlı belirtiler sık
gelişir ve hızlı ilerler. Bu vakalarda hasta-
neye yatış gerekir. En şiddetli hastalık, tipik
olarak 3-24 aylık bebeklerde oluşur. Tanı
için gaytada bakılan antijen testinin pozitif
çıkması yeterlidir, klinik bulgular da labora-
tuvarı destekler” dedi. HABER MERKEZİ

2 11 OCAK 2023 ÇARŞAMBA YAŞAMwww.gazetedamga.com.tr

Tedavide sıvı kaybından kaçınmak için kusma eşlik
etmiyorsa ağızdan elektrolitli sıvılarla desteğin ha-
yati derecede önemli olduğunu vurgulayan Dr.
Yeşim Eker Neftçi, “Eğer ağızdan bu sıvıları almayı
engelleyecek düzeyde bir kusma varsa hastaneye
yatış yapılarak, damardan sıvı yerine konulmalıdır.
Ateş varsa ateş düşürücüler kullanılmalıdır, ılık duş
böyle durumlarda çok yararlıdır. Mümkün oldu-
ğunca çocuğu, bağırsak hareketliliğine sebep ol-
mayacak gıdalarla beslemek önemli; ancak iştah
zaten çok az olacağı için çocuk yemek için zorlan-
mamalı. Yiyecek olarak yağsız ve şekersiz gıdalar
seçilmesi genellikle tercih edilse de yapılan çalış-
malarda, bu tarz bir diyetin sıradan bir diyete üs-
tünlüğü gösterilememiş” şeklinde konuştu.
Antiviral ilaçların ve antibiyotiklerin tedavide yeri-
nin olmadığını paylaşan Dr. Neftçi, “Çalışmalar
kusma ve ishal önleyici ilaçların faydasını göster-
memiştir. Her iki grup ilaç için de önemli yan etki
oranı yüksektir, o yüzden bu grup ilaçları önermiyo-
ruz. Probiyotikler faydalı olabilir, çinkonun hastalık-
tan toparlanma sürecini kısalttığı bazı çalışmalarda
gösterilmiştir. Emzirme ishal süresince devam edil-
melidir. Laktozsuz ishal mamaları anne sütü ala-
mayan bebekler için faydalı bir seçenek olabilir.
Temizlik kurallarına uymak rotavirüs bulaşını ve do-
layısıyla hastalık sıklığını azaltır. El yıkama korun-
mada çok önem taşıyor. Aşılar ise şu an korunmak

için en etkili yol gibi
görünüyor”

dedi.

Beslenme ve sıvı
ALIMI ÖNEMLi

Anadolu 
Sağlık Merkezi 

Çocuk Sağlığı ve
Hastalıkları Uzmanı 

Dr. Yeşim Eker Neftçi,
okullarda salgın

olduğunu söyleyip,
uyarılarda 
bulunduOKULLARDA
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Kadın Hastalıkları ve Doğum Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi  Banu Öndeş, 40 yaş altı kadınlarda en sık görülen üçüncü
kanser olan rahim ağzı (serviks) kanseri hakkında bilgi vererek, HPV aşısının önemine değindi. Öndeş, “9 ila 14
yaşlarındaki kız çocukları ve erkek çocuklarına aşı yapılması rahim ağzı kanseri riskini azaltmaktadır” dedi

raHim ağzı kanserinin önlenebi-
len bir hastalık olduğunu söyle-
yen Medicana Kadıköy

Hastanesi Kadın Hastalıkları ve Doğum
Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi  Banu Öndeş,
"Rahim ağzı kanseri erken teşhis edildi-
ğinde yüzde 100 tedavi edilebilir. Serviks
kanseri (rahim ağzı kanseri), rahmin alt
kısmının kanseridir. Serviks, rahmin vaji-
naya açılan ve doğum esnasında genişle-
yen kısmıdır. Serviks kanseri; uzun süren,
inatçı yüksek riskli Human PapillomaVi-
rüs (HPV) enfeksiyonu sonucu oluşmak-
tadır. HPV enfeksiyonu oldukça sıktır.
Cinsel aktif kadınların yarısı yaşam boyu
HPV enfeksiyonu ile
karşılaşır. Serviks kanse-
rine yol açabilen yakla-
şık 15 HPV tipi "yüksek
riskli HPV" olarak ta-
nımlanır. HPV tip 16 ve
18 pek çok yerde olduğu
gibi Türkiye'de de servi-
kal kanserlerle ilişkili en
sık görülen iki yüksek
risk HPV tipidir. HPV
enfeksiyonu erken yaşta
(16 yaştan önce) ilk cin-
sel ilişki, birden fazla

cinsel partner varlığı, sigara içimi, kötü
beslenme alışkanlığı (meyve ve sebzeyi az
tüketmek) yüksek doğurganlık sayısı,
düşük sosyo ekonomik düzey rahim ağzı
kanseri riskini artırmaktadır" diye ko-
nuştu.

Kanser belirti vermeyebilir

Serviks kanserinin erken evrelerinde tipik
olarak belirti olmadığını, en erken bulgu-
nun rutin jinekolojik muayene esnasında
ortaya çıktığını söyleyen Dr. Öğr. Üyesi
Öndeş, şunları kaydetti:“Muayene sıra-
sıda Pap smear veya HPV test sonucunun
anormal olarak görülmesi rahim ağzı

kanserinde tanı koymayı kolay-
laştırıyor. Serviks kanseri ol-
dukça yavaş gelişir, belirtisiz
dönem yıllar sürebilir. Kanser
öncesi dönemde tedavi şansı
yüzde 100'e yakındır. Serviks
kanserinin en önemli belirtisi
ilişki sonrası kanamadır. Diğer
belirtileri ise; düzensiz mens
(adet) dönemleri arasında
anormal vajinal kanama, cinsel
ilişki sırasında ağrı, sırt, bacak
veya kadın cinsel organlarının
olduğu bölgede ağrı, yorgunluk,

kilo kaybı, iştah kaybı, vajinal rahatsızlık
veya kokulu akıntı, tek bir bacakta şişkin-
lik, idrar yaparken ağrı, sulu, pembe,
soluk ve devamlı olan vajinal akıntılardır.
Tarama ve erken teşhis ile tam tedavisi
mümkün olan rahim ağzı kanseri, günü-
müzde kanserden ölüm nedenleri ara-
sında çok gerilerde yer almaktadır.”

Erken yaşta aşı koruyor 

Dünya Sağlık Örgütü'nün rahim ağzı
kanserine karşı 9 ila 14 yaşlarındaki kız
çocukları ve erkek çocuklarına aşı yapıl-
masını önerdiğini söyleyen Öndeş, "HPV,
9 ila 14 (14 yaş dahil) yaş arası 2 doz
HPV aşısı tavsiye edilir. 14 ila 26 (26 yaş
dahil) yaş arası ise 3 doz HPV aşısı öne-
rilmektedir. Günümüzde HPV'nin en çok
kanser yapan tiplerine karşı geliştirilen ve
koruyuculuğu yüksek olan aşılar mevcut-
tur. HPV aşısı canlı aşı değildir. Rekombi-
nant bir aşıdır. Rekombinant aşılar mikro
organizmanın tamamı yerine küçük bir
parçasını içeren aşılardır. Rahim ağzı
kanserinde cerrahi, ışın tedavisi (radyo
terapi) ve ilaç tedavisi (kemoterapi) gibi
farklı tedavi seçenekleri uygulanmakta-
dır" ifadelerini kullandı.  
HABER MERKEZİ

Her şey
yolunda!
Etiler'de görüntülenen Beren Saat ile eşi
Kenan Doğulu, neşeli halleriyle dikkat
çekti. Ünlü çift, gazetecilere,
"Arkadaşlarımızla oturmaya geldik. Her
şey yolunda" açıklamasında bulundu

Habertürk'ten Volkan Özdemir'in habe-
rine göre; Kenan Doğulu-Beren Saat çifti,
Etiler'deki bir mekandan çıkarken objektiflere

yansıdı. Bir hayli keyifli oldukları görülen ikili, kendile-
rini görüntüleyen muhabirlere, "Kolay gelsin" dedi.
Ardından basın mensuplarıyla sohbet eden çift, "Ar-
kadaşlarımızla oturmaya geldik. Her şey yolunda
ancak saat geç oldu, evimize gideceğiz. Müsait za-
manda konuşalım, olur mu?" ifadelerini kullanarak,
otomobillerine bindi. Saat ile Doğulu, hızla oradan
ayrıldı.

Pozitif yorumlar

Öte yandan geçtiğimiz aylarda katıldıkları bir ödül tö-
reninde Saat, eşi Kenan Doğulu’ya ödül verirken
sevgi dolu sözler kullanmıştı. Bunun hatırlatılması
üzerine Beren Saat, "Konuşma bence yeterince
demek istediklerimi anlatıyordu. Çok pozitif yorumlar
da aldık. Hatta gecede bazıları ‘Aşka olan inancımı
kaybetmiştim. Bize umut veriyorsunuz’ demişti. En
önemlisi o galiba..." demişti. HABER MERKEZİ

Aşk yok
dostluk var
Bir davette boy gösteren Birce Akalay,
Serdar Bilgili ile aşk yaşadığı yönündeki
dedikodulara açıklık getirdi. Ünlü
oyuncu, "Serdar Bilgili, benim çok
yakından tanıdığım bir arkadaşım, bir
dostum" diyerek, iddiaları yalanladı

Habertürk'ten Volkan Özdemir'in habe-
rine göre; Birce Akalay, katıldığı etkinlikte
objektiflere yansıdı. Basın mensuplarıyla

sohbet eden ünlü oyuncu, iş insanı Serdar Bilgili ile
hakkında çıkan 'aşk' iddialarıyla ilgili konuştu. "Serdar
Bilgili, benim çok yakından tanıdığım bir arkadaşım,
bir dostum" diyen Akalay, söylentileri yalanlamış
oldu. Öte yandan 2017'de rol aldıkları dizinin setinde
tanışan Birce Akalay ile İbrahim Çelikkol hakkında sık
sık aşk iddiası ortaya atılıyor. İkili, söylentileri yalan-
lasa da yaptıkları paylaşımlarla dedikoduları alevlen-
diriyor. Akalay'ın geçtiğimiz günlerde paylaştığı son
fotoğraf akıllarda soru işareti bırakmıştı. İbrahim Çe-
likkol ile fotoğrafını paylaşan Birce Akalay, Teoman'ın
'Sevdim seni bir kere' şarkısını da eklemişti. Bu payla-
şım yine "Aşk mı yaşıyorlar?" sorusunu akıllara getir-
mişti. HABER MERKEZİ



K üçükçekmece 3. Ağır Ceza Mahkeme-
si'nde görülen duruşmaya tutuklu sanıklar
Aleyna(21), Ferhat(28) ve Mühyettin(36)

Yıldız, bulundukları cezaevinden getirilirken, mak-
tullerin aileleri ve taraf avukatları duruşma salo-
nunda hazır bulundu. Duruşmada sanıklar Ferhat
ve Mühyettin Yıldız ile aynı koğuşta kalan, daha
sonra tahliye edilen Oğulcan Durmuş, tanık olarak
dinlendi. O dönem bilişim suçundan cezaevinde
olduğunu belirten Durmuş,  "Ben 2 Aralık'ta Met-
ris Cezaevi'nde tutukluydum. Orada sanık olan
Ferhat ve Mühyettin ile tanıştım. Aynı koğuşta kalı-
yorduk. Koğuş küçüktü, konuşulanlar duyulu-
yordu. Mühyettin zaten cinayeti anlattı, Ferhat
söylemedi. Aradan biraz zaman geçti. Kriminalde
bir ayakkabı varmış, onda ve kamerada oynama
yaptıklarını söylüyorlardı. Bunu koğuştaki herkes
biliyordu. Tek bir delil kalmış, o da HTS kayıtları.
Olayı hasım cinayeti olarak bildiğim için böyle
davrandım. Ben dışarı çıktığım zaman, 'Bir hattı
dışarı çıkarabilirim. Sonra kız arkadaşın kullanır.
Senin kullanmadığın anlaşılır' dedim. Belli bir mik-
tarda anlaştık" dedi.

Amcasına bunu yapan...

Cezaevinden çıktıktan sonra, sanıkların ablası
Sünniye Yıldız ile görüştüğünü söyleyen tanık
Durmuş, "Sünniye ile plan-program, her şeyi gör-
üştüm. Daha sonra ben internetten haberleri gö-
rünce, çekindiğimden bu olayın içerisine girmek
istemedim. Ben de ablasını oyaladım. Sünniye'nin
psikolojisi çok iyi değildi. Oyalama başladıktan
sonra, sana para vereyim demeye başladı. Sonra
beni tehdit etti. Ben de amcalarına bunu yapmış
insanlar bana neler yapmaz, para için bu işin içine
girilmez diye düşündüm. Tehdit de edildiğimden
Fatih'teki oteli arayıp olayı anlattım. Sonra beni
Bülent ile görüştüreyim dediler. Tehditler devam
edince aradım, Yasemin hanımın numarasını iste-

dim. Yasemin hanım beni aradı. Benimle yüz yüze
görüştü. Kendisine durumu anlattım. Ben hattı
vermedim. Sünniye beni karşı tarafın adamı sandı.
Bana 'Sen benden para almıyorsun demek ki, baş-
kasından para alıyorsun' dedi. Yasemin Dallı'dan
da para almadım. Delilleri ise polis olan Bülent ve
Can isimli silah eğitmeni kararttı" dedi. Söz veril-
mesi üzerine maktul Esra Yıldız'ın annesi Yasemin
Dallı, "Biz hiçbir şey bilmezken, dosyada gizlilik
kararı varken bu adam her şeyi biliyordu" dedi.

İddiaları reddetti

Tanık olarak dinlenen Sünniye Yıldız ise "Sanıklar
kardeşlerim olur. Oğulcan abimin koğuşunda kal-
dığını söyleyerek benden 10 milyon TL para talep
etti. Bunun karşılığında dosyayı bana vereceğini
söyledi. Hattın sahibini bulacaklarını söyledi. Karşı
tarafa gidelim, otellerine bir şey yapalım gibi ko-
nuştu. Ben bunu kabul etmedim. Benden bir karşı-
lık alamayınca, 'Bakın görün, size neler yapacağım'
dedi. Kendisi bizi tehdit etti. Ben sonra onu engel-
ledim. Bizim ondan öyle bir talebimiz olmadı, ken-
disi bize ulaştı" diye konuştu.

Cenaze günü keyif yaptılar 

Sanıkların amcası olan Hadim Yıldız, "Sanıklar ye-
ğenlerim olur. Cenazemizi defnedeceğimiz gün,
Mühyettin cenaze arabasındaydı. Biz cenazeyi def-
netmek üzere onu beklerken, kendisi gitmiş kebap
yiyip keyif yapmış. Dosyadaki görüntülerde olan
kişilerde yüzde yüz bunlardır. Bunlar bir oyun oy-
nayıp, otelin üstüne konmak istediler" dedi. Emni-
yetteki ifadelerinde, görüntülerdeki kişilerin
sanıklar olduğunu teşhis eden Yıldız kardeşlerin
anne baba ve kardeşleri, duruşmada polise böyle
bir ifade vermediklerini söyledi. O gece sanıkların
evde olduklarını belirttiler.  Mahkeme heyeti sanık-
ların tutukluluk halinin devamına karar vererek ek-
sikliklerin giderilmesi için duruşmayı erteledi. DHA
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Olay, Cuma günü Bakır-
köy Sakızağacı Mahalle-
sindeki işyerinde meydana

geldi. Müşteri gibi içeri giren bir kişi,
çalışana sorular sormaya başladı.
Personel sırtını döndüğü sırada ise
elindeki peçete kutusunu masanın

üzerindeki cep telefonunun üstüne
koydu. İşyeri çalışanının dalgınlığın-
dan faydalanan kişi, elindeki peçete
kutusuyla perdeleyip, cep telefo-
nunu alarak işyerinden çıktı.Telefo-
nun olmadığını gören personel,
polisi arayarak ihbarda bulundu.

Olay yerine gelen polis, güvenlik ka-
merasından şüphelinin eşkalini be-
lirledi. Polis, şüphelinin Ş.A. (36)
olduğunu tespit etti. Ş.A., gözaltına
alındı. Emniyette işlemleri devam
eden şüpheli adliyeye sevk edildi.
DHA

Yürekli 
hayvansever!

Beyoğlu ve Fatih'te otel sahibi olan amcaları Nuri Yıldız'ı Beylikdüzü'nde, eşi Esra Yıldız'ı ise Avcılar'daki evinde boğazını keserek öldürdükleri
iddiasıyla tutuklu yargılanan 3 sanığın davasında, tanıklar dinlendi. Sanıklarla bir süre aynı koğuşta kalan ve delillerin karartıldığını iddia
eden tanık Oğulcan Durmuş, “Kriminalde bir ayakkabı varmış, onda ve kamerada oynama yaptıklarını söylüyorlardı” dedi

CINAYETTE DELILLER 
KARARTILIYOR MU?

Ümraniye’de parka gelen eli silahlı bir
kişi, köpeklerin kendisi geçirmediği
gerekçesiyle ateş etti. O sırada köpek ve
kedileri besleyen hayvansever Özlem
Gürel’le tartışan saldırgan, köpeklerden
birini silahla yaralayarak kayıplara karıştı.
O anlar kameralara yansıdı

Ümranİye, takent Mahallesi’nde 21 Ara-
lık Çarşamba günü saat 22.00 sıralarında
hayvansever Özlem Gürel, sokak köpekleri

ve kedilerine mama vermek için parka gitti. Hayvan-
larla ilgilendiği sırada Sinan D. elindeki silahıyla
parka geldi. Köpeklere silah doğrultan saldırgan
Özlem Gürel’in tepkisiyle karşılaştı. Saldırganın kö-
pekleri de teker teker vuracağını söylemesi üzerine
Özlem Gürel, hayvanlara siper olarak saldırganın
eline vurup, silahın önüne atladı. Yaşanan arbede so-
nucunda köpeklerden biri kurşunların hedefi olurken,
yanağından yaralandı. Silahlı saldırgan Sinan D.
daha sonra olay yerinden hızla uzaklaştı. Özlem Gü-
rel’in şikayeti üzerine Sinan D. yakalanarak gözaltına
alındı. Saldırgan çıkarıldığı mahkemece 4 ay süreyle
ev hapsi uygulanmasına, silah bulundurmama ve ta-
şıyamamasına hüküm verildi. Mahkeme ayrıca köpe-
ğin yaralanması mevcutsa tedavi masraflarını da
karşılamasına karar verdi. Parka elindeki silahla gelip,
hayvanlara ateş açan saldırgan çevredeki güvenlik ka-
meralarına yansıdı. 

Önüne geçtim isabet alamadı

Beslediği sokak köpeklerini kurtarmak için kurşunlara
siper olan Özlem Gürel, "Köpeklerimizle akşam yü-
rüyüşe gitmeye hazırlandık. Beslenmelerini yaptıktan
sonra silahla bir kişinin aşağıya doğru indiğini gör-
düm. Sen ne yapıyorsun? diye sordum. O da ‘ Bunlar
beni buradan geçirmedi. Bunları öldüreceğim’ dedi.
Silahını ateşledi. Ben de adamın üzerine gittim ‘Sen
ne yapıyorsun?’ diye. Saldırgan da ‘Sen çekil bunları
öldüreceğim. Sen de çekilmezsen seni de vururum’
dedi. Ben bunları sürekli besliyorum. Nakillerini sağlı-
yorum. Sonra saldırgan kaçtı. Ben peşinden koşama-
dım. O sırada köpeğim yaralanmıştı. Ben önüne
geçtiğimden dolayı direkt isabet almadı. Köpeğim ya-
nağından yaralandı. Şu an sağlık durumu iyi. Şika-
yetçi oldum. 4 köpekle hem karakola gittim hem de
veterinere gittim. Her yere beraber gidiyoruz. Saldır-
gan yakalandı. 4 ay ev hapsi verilmiş. Mahkemede
saldırgana bir teklifte bulanacağım. Saldırgan köpek-
lerime her ay 2 paket mama alırsa benimle birlikte
hayvanları beslemeye gelirse ona hayvanlara yaklaş-
mayı öğreteceğim" dedi. DHA

Bakrıköy'de bir işyerinden çalışanı oyaladığı sırada elindeki peçete kutusuyla cep
telefonu çalan hırsız güvenlik kamerasına yakalandı. Şüpheli gözaltına alındı

PEÇETE KUTUSUYLA HIRSIZLIK YAPTI

Motosikletli
saldırı kamerada!

Olay, Emniyetevler Mahallesi Eski Bü-
yükdere Caddesi Bosna Hersek Parkı
önünde dün saat 18.00 sıralarında mey-

dana geldi. İddiaya göre Cihan Ö. (31), bir arkadaş-
lık uygulamasında tanıştığı kişi ile henüz
belirlenemeyen bir nedenle tartıştı. Karşılıklı küfür-
leşmeyle devam eden tartışma sırasında iki taraf da
buluşmak için randevulaştı. Yanına arkadaşı F.Ç'yi
(42) de alan Cihan Ö., randevu verdiği adreste tartış-
tığı kişiyi beklemeye başladı. Bu sırada, motosikletli 2
kişi karşı kaldırıma yanaştı. Yolcu koltuğundan inen
bir kişi, belinden çıkardığı tabanca ile Cihan Ö. ile
arkadaşı F.Ç.'ye doğru ateş etmeye başladı. Saldır-
gan, 5 el ateş ettikten sonra tekrar motosiklete bine-
rek arkadaşıyla birlikte olay yerinden kaçtı.

Sağlık durumları iyi

Kimliği henüz belirlenemeyen saldırganın tabanca-
sından çıkan kurşunlar, F.Ç, Cihan Ö. ile o sırada
yoldan geçen Cihan H.'ye (28) isabet etti. İhbar üze-
rine olay yerine sağlık ve polis ekipleri sevk edildi.
Göğsünden ağır şekilde yaralanan F.Ç., olay yerinde
yapılan ilk müdahalenin ardından ambulansla has-
taneye götürüldü. F.Ç., yapılan tüm müdahalelere
rağmen yolda hayatını kaybetti. Bacaklarından vuru-
lan Cihan Ö. ile Cihan H.'nin sağlık durumlarının iyi
olduğu öğrenildi.Olay yeri ve çevresinde inceleme-
lerde bulunan, görgü tanıklarından bilgi alan polis
saldırgan ve arkadaşının yakalanması için çalışma-
lara başladı. Öte yandan saldırının güvenlik kame-
rası görüntüleri ortaya çıktı. Saldırganların
motosikletle gelerek kaldırımda bekleyen kişiye kur-
şun yağdırdığı görülüyor. Kaçmak üzere tekrar mo-
tosiklete binen saldırgana çevredekiler müdahale
etmeye çalışıyor. DHA

Küçükçekmece Cumhuriyet Başsavcılığı tarafın-
dan hazırlanan iddianamede 11 Ekim 2021 tari-
hinde Esenyurt Haramidere mevkiinde otoyol
kenarında Nuri Yıldız'a ait aracın yanar vaziyette
bulunduğu belirtildi.  Söndürme işlemleri sıra-
sında yapılan incelemede aracın içinde kimsenin
bulunmadığı görülürken, dış kısmında kan olduğu
tespit edildi. İddianamede Nuri Yılmaz'a ulaşmak
için Denizköşkler Mahallesi'nde bulunan evine gi-
dildiği belirtilirken, kapının kilitli olması üzerine çi-
lingirle açtırılıp içeri girildiğinde maktulün eşi Esra

Yıldız'ın boğazının kesilerek öldürüldüğü kayde-
dildi. Ayrıca, Nuri Yıldız'ın da Beylikdüzü'nde ba-
şına isabet eden 3 kurşunla öldürüldüğüne yer
verildi. Soruşturma kapsamında incelenen güven-
lik kamera görüntülerinde Esra Yıldız'ın öldürül-
düğü gece evine gelen koyu renk şapkalı ve
maskeli iki erkeğe kapıyı açtığı, bu kişilerin 10 da-
kika sonra binadan çıktıkları tespit edildi. Nuri Yıl-
dız'ın ise, Beyoğlu'ndaki bir otelden tek başına
ayrıldıktan sonra, bir parkın önünde dörtlüleri
yanan bir otomobilin önünde durduğu, daha sonra

Edirne yönüne gittiği belirlendi. Şüphelilerin kul-
landığı cep telefonu hatlarının HTS kayıtlarının in-
celenmesi üzerine, şüphelilerin olay saatinde
evde olmadıkları belirlendi. Yapılan araştırmada
şüpheliler, maktul Esra Yıldız'ın bulunduğu konuta
girdikleri, kamera görüntülerinde ve HTS kayıtla-
rından tespit edildi. Tespitler sonucunda şüpheli-
ler Ferhat Yıldız ve Mühyettin Yıldız olduğu
belirlendi. Otomobili park edip ayrılan şüphelinin
ise Aleyna Yıldız olduğu teşhis edildi. İddiana-
mede 3 sanık hakkında, 'Tasarlayarak öldürme'
suçundan 2'şer kez ağırlaştırılmış müebbet ve 3
ayrı suçtan 9'ar yıl hapis cezası talep edildi.

Eski eşine saldırdı arabaları yaktı!
Sultangazi'de iki çocuk annesi G.İ ., eski eşi Aydın Ö. tarafından darbedildi.
Aydın Ö., kadının yardımına koşan komşularının araçlarını ise ateşe verdi

İlk olay geçtiğimiz perşembe
günü Sultangazi Uğur Mumcu
Mahallesi'nde yaşandı  2 çocuk

annesi G.İ. (40)'nin 5 yıl önce boşandığı
Aydın Ö. (44) hırsızlık suçundan aylar
önce girdiği cezaevinden 1 hafta önce
çıktı. Aydın Ö. soluğu eski eşinin evinin
önünde aldı. G.İ.'yi darbeden Aydın
Ö.'ye çevredekiler tepki gösterdi. Araya
girenleri araçlarını ateşe vermekle tehdit

eden Aydın Ö. olay yerinden uzaklaştı.
Aydın Ö. bu sabah saat 06.00 sıralarında
tekrar mahalleye gelerek mahalle sakinle-
rinin araçlarını benzin dökerek ateşe
verdi. Toplam 3 aracın zarar görürken
Aydın Ö. Kaçtı.

2 milyonluk arabam çöp oldu

Mahalle sakinleri can güvenliğinden en-
dişe ettiklerini belirtti. Aracının 2 milyon

değerinde olduğunu söyleyen Bayram Ali
Altay, "Gece uyuyordum. Annem ses-
lendi, 'Bayram koş, araba yanıyor' dedi.
Direkt koştum, arabamın ön tarafının
alev aldığını gördüm. Nasıl yaktığını gö-
remedim. Normalde bizim alt komşu-
muzdu, eşiyle boşandılar. Eşiyle
boşandıktan sonra buraya geldi. 'Beni
eşimden siz boşadınız, sizin yüzünüzden
ayrıldım' gibi şeyler söyledi. 2 milyon de-
ğerindeki arabam çöp oldu. Mal gelir
gider ama evden birimize bir şey yap-
saydı ne olurdu? Arabamın sigortası var
ama ne kadarını karşılar bilemiyorum.
Mesele mal değil ama annem, kız karde-
şim korkuyor. Bu durum 2 yıldır devam
ediyor. Şikayetçi olduk ama bir şey diye-
miyorum gördüğünüz gibi aracım kül
oldu" dedi.

Yoğun bir kaos hali vardı

Aydın Ay ise "Bundan günler önce ağır
bir şekilde kadını darbetmiş. Daha sonra
buraya gelip tehditler savurmuş, yakaca-
ğını söylemiş. Bu aracın sahibi dostumuz
olur. Daha önce bu kişi evi yakmaya ça-
lıştığı için kendisinden şikayetçi olun-
muştu. En son ayağında kelepçe vardı

ama bir süre önce bir hırsızlık girişi-
minde bulunmuş ve tutuklanmış. Bir
süre cezaevinde yattıktan sonra 1 hafta
önce çıktı. Ancak bu sefer kelepçesi takıl-
mamış. O ara gelip bu eylemi gerçekleş-
tirmiş. Gece benim çocuğum, eşim,
mahalledekiler ağlıyorlardı. Herkes yeni
kendine gelmeye başladı. Yoğun bir kaos
hali vardı ve yeterince korkunçtu. Bal-
konlar bile ısınmıştı. Araba erimeye baş-
ladı ve lastikler patladı" diye konuştu.

Kimse olmadığı zamanlar geliyor

Ay, kadını darbettiği için kendisine daha
önce müdahale ettiğini de anlatarak,
"Eşiyle yaşadığı sorunlardan dolayı zaten
evine korkuluk ve tel örgü takılmıştı
çünkü eve molotof atıyor camları kırıyor.
Bir kez evi yaktı müdahale etmeye çalış-
tık zaten bizi görünce kaçıyor. Bir kadı-
nın o şekilde darbedilmesine haliyle karşı
çıkarız. Mahallede kimse olmadığı
zaman gece geliyor. Yakalanması ve ceza
almasını istiyoruz. Çocuğum cam kena-
rında yatıyor orada yatırmaya bile korku-
yoruz. Bundan 6 ay önce binayı komple
yakıyordu, mahalleli tadilatı yaptı" dedi.
DHA

iDDiANAMEDE NE VAR?
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C anımızın istediğini veya ihtiyacımız
olanı almaz, önceliği onlara veririz.
Yemedikleri zaman, kıyafetlerini

kirlettiklerinde ders çalışmadıklarında öfke-
lensek te doyamadığımız,  

Çocuklarımız, bebelerimiz, uşaklarımız…
Her şey onlar için.
Aç kalmasın, terlemesin, hasta olmasın

diye endişe duyğumuzu tattıranlar.
Gözlerimizin ışıltısı, neşemiz, 
Çocuklarımız, bebelerimiz, uşaklarımız…
İsteğimiz, iyi eğitim almaları…  
Zengin fakir fark etmez her ebeveynin

hayalidir doktor olmaları.  
Kimse hamal, çöp toplayıcı, inşaatçı

hayal etmez çocuğunu. 
Günün sonunda kendisi hangi mesleği

tercih etmişse de razı oluruz.    
Kıymetlimiz, canımızdan can, 

umutlarımızın yeşerdiği meyvelerimiz... 
Yaşı büyümüş olsa da hiç 

büyümemiş yavrularımız. 
Doktorların hayat kurtarma cabası içinde

iken darp edileceklerini, devletin onları 

koruyamayacakları, hasta yakını tarafından
öleceklerini hiç düşünmedik.   

Veya öğretmen atanamadığı için inşaat-
larda çalışmak zorunda kalarak düşüp öl-
mesini, elektrik çarpması sonucu hayatını
kaybedeceğini planlamadık.   

Başarılı olsunlar diye servet döktüğümüz,
özel öğretmenler kiraladığımız yarış atı gibi
sınavlara koşturduğumuz,  

Gülüşü servetimiz, döktüğü inci taneleri
hüznümüz… 

Saçının teline kıyamadıklarımız…  
Geçen hafta,  Milli Eğitim Bakanı

"Velilerimizin desteklenmesi ve enflasyonun
düşük olmasından dolayı yüzde 65 olarak
belirlenmesi kararını aldık" açıklamasını 
yaparak kıyılan, 

Çocuklarımız, bebelerimiz, uşaklarımız…
Neden bahsettiğimi anladınız. Özel okul

ücretleri…
Bakan şöyle devam etti. 
"TÜİK'in açıkladığı verilere göre özel

okulların zam tavan oranı yıllık ortalama
TÜFE+ÜFE rakamın yarısının 5 puan faz-

lası olabiliyor. Buna göre de 2022'de adeta
füze gibi fırlayan enflasyon yüzünden bu
oran 105.5 olarak hesaplanıyor. Kimi okul-
lar aynı çatı altında ilkokuldan ortaokula
geçen öğrencilerin öğrenim ücretlerine
yüzde 300'e varan oranlarda zam açıkladı."

Birinci açıklamada “enflasyonun düşük
olmasından” ikincisinde “füze gibi fırlayan
enflasyon.” Biz ekonomist olmadığımızdan
bunlardan anlamayız! 

Bildiğimiz okula gönderdiğimiz 
çocuklarımızın beslenmesini yeterli 
yiyecek koyamadığımızdır. 

Ve öğretmene verilen yüzde otuz… 
Öğrencilere yüzde atmış beş artış yapılması-
dır.  Yemek ve servis ücreti hariç.

Kırtasiye malzemelerine gelen yüzde üç
yüzlere varan artışlar da cabası. Ya özel
giydikleri kıyafetler? 

Parası olmayan göndermesin 
diyenlere katılmıyorum. 

İmkânı olan her anne, baba çocuğunun
iyi eğitim almasını ister. 

Devlet okullarında ki yetersiz eğitime
karşılık açılan özel okullara zam yapılması
için bu düşünce doğru değildir. 

Sadece öğrenci için değil öğretmen ve eği-
timci ve de girişimciler içinde adaletli değil. 

Özel okullarda asgari ücretin altında
maaş alan öğretmenler de füze gibi fırlayan
enflasyona göre korunmalılar.   

Devlet okullarından mezun olup, başbakan
dahi olanlar vardı diye aklınızdan geçirebilirsiniz.

Haklısınız. Hatırlayınız. aklıHO dönemler
şimdiki üniversite düzeyinde eğitim verili-
yordu. Maddiyat sıralamanın sonlarında idi. 

Öğretmenler herkes tarafından saygı du-
yulan, sokaklarda başları dik yürüyen eği-
tim neferleriydiler.  

Cumhuriyetimizin yüzüncü yılında ise 
öğretmenler pazarlarda, inşaatlarda veya
sitelerimizde güvenlik görevlisi olarak 
çalışıyorlar. 

Dersimize dönersek özel okullara yapılan
yüzde 65 artış velilerin belini iyice bükerken
okul sahiplerini, eğitimcileri de zora sokmuştur.  

Konunun diğer tarafında ise özel okul-
lar, öğrenci velilerine yaptığı bilgilendir-
mede  yemek, servis ve ek kitap gibi bazı 
ek hizmetleri yönetmeliğe aykırı olarak 
zorunlu tutması var.  

Milli Eğitim bakanı 2021 yılında, “Önü-
müzdeki eğitim ve öğretim yılından itibaren

ders kitapları özel okullarda da devlet tara-
fından ücretsiz olarak verilecek” demişti. 

Mevcut Bakan, “Her ne kadar sektör
temsilcileri bu artış oranını kabul etmeseler
de yeni uygulamanın getirmiş olduğu zor-
lukları da hem bakanlık hem özel eğitim
kurumları birbirine destek olarak 
aşacağız” dedi. 

Eğitim, öğretim, enflasyon, füze, 
bakanlık, kurum, zam, ücretsiz, destek,
kafanız karıştı değil mi?

Madenciler, EYT’liler, sağlıkçılar gibi 
veliler de “Okutmak hakkımız söke söke
alırız “diye eylem yaparlarsa iç işleri on-
lara da barajlar da kalmamasına rağmen
su sıkar mı? 

Düşünsenize dövizlerin birinde “Evde 
yemeyen çocuğa günlük 128 lira yemek 
parası ödüyorum” yazıyor.

Haklı mı? Vallahi de haklı... 
Zamanın çocukları “Uçak geliyor.

Aç ağzını” laflarını da yemiyorlar.  
Çözümü, bakanlık, kurum, öğretmen ve

veli temsilcilerinin bir araya gelerek ortak
akılla masada bulabilirler.  

“Geleceğin güvencesi sağlam temellere
dayalı bir eğitime, eğitim ise öğretmene 
dayalıdır.” Mustafa Kemal Atatürk.

Mevzu eğitim ve öğretim olunca 
gerisi teferruattır.

ZeytinBurnuBelediyesi, Kazlıçeşme Sa-
nat’ın hemen yanında yer 3 bin 300 metrekare
alana 117 araçlık ücretsiz otopark inşa ediyor.

Halihazırda devam eden 3 bin 500 metrekarelik Mozaik
Müzesi ve deniz manzaralı sosyal tesis dönüşüm proje-
sine komşu olan otopark tamamlandığında ücretsiz ola-
rak hizmet verecek. Sosyal tesis ve otopark alanının
işletmesi Zeytinburnu Belediyesi tarafından yapılacak.
Kazlıçeşme Sanat’ın hemen yan tarafında daha önce
özel sektör tarafından işletilen otoparkın mülkiyetinin
Zeytinburnu Belediyesi’ne geçtiği bilgisini veren Belediye
Başkanı Ömer Arısoy, “Yeni inşa edeceğimiz ve 3 bin 300
metrekareden oluşacak otoparkta; 5 adet engelli olmak
üzere 117 araçlık park alanı olacak. Belediyemiz tarafın-
dan ücretsiz işletilecek otoparkta gece araç bırakılmaya-
cak.  Sadece müze, sergi, nikâh salonu, kütüphane ve
sosyal tesis kullanıcılarına hizmet verecek” dedi. 

Arısoy bilgilendirdi

Kazlıçeşme Sanat içinde yer alan Zeytinburnu Mozaik
Müzesi’nin hemen yanında 3 kat olarak inşa edilen sos-
yal tesisi hakkında da güncel bilgiler veren Başkan Arı-
soy, Tesisin tamamen yeme içme odaklı bir mekân olarak
tasarlandığını, diğer sosyal tesislerde olduğu gibi bu tesisi
de Zeytinburnu Belediyesi’nin işleteceğini belirtti. Başkan
Arısoy, “3 katlı sosyal tesis; kafeterya, restoran, açık teras,
bahçe ve etkinlik alanlarından oluşacak. Projenin kur-
gusu; İstanbul’da sur dışında bilinen en büyük zemin
mozaiği olan Kazlıçeşme Mozaikleri’nden yola çıkılarak
renk, doku ve desen tipolojilerinden oluşturuldu. Tüm
çalışmalar Zeytinburnu Belediye Başkanlığı, İstanbul Ar-
keoloji Müzeleri denetiminde ve Kültür Varlıklarını Ko-
ruma Kurulu onayı ile yapılıyor” açıklamasında
bulundu. HABER MERKEZİ

MaltepeBelediyesi, Türk edebiyatının usta ka-
lemi Cemal Süreya’yı aramızdan ayrılışının 33.
yıldönümünde özel bir panel ile andı. Prof. Dr.

Türkan Saylan Kültür Merkezi’nde gerçekleştirilen
“Cemal Süreya Anması”nda, Süreya’nın hayatı ve yazıları
üzerine konuşulurken, birlikte yaşanan anılar da paylaşıldı.
Yazar Haydar Ergülen’in moderatörlüğünde gerçekleştiri-
len panelde, Şair ve Ressam Engin Turgut, Akademisyen –
Yazar Nilay Özer ve Oyuncu ile Yönetmen Turgay Kan-
türk konuşmacı olarak yer aldı. Panel, Nebil Özgentürk
imzalı Cemal Süreya belgeseliyle başladı. Gösterimin ar-
dından ilk konuşmacı olarak Nilay Özer söz aldı. Özer,
Süreya’nın şiirlerini ele alırken, o dönem aldığı eleştirilere
bugün baktığımızda geçersizleştiğini dile getirdi. Süre-
ya’nın karanlık yanları da olduğuna, şiirindeki hicve ve iro-
niye vurgu yapan Özer, Üvercinka’daki şiirler ile diğer
eserlerindeki şiirlerin farklı yapısına dikkat çekti.

Maltepe’de yaşatılıyor

Usta Şair Cemal Süreya’yı özel bir etkinlik ile anan Mal-
tepe Belediyesi, aynı zamanda şairin adını Altayçeşme Ma-
hallesi’nde bir park ile yaşatıyor. Geçtiğimiz senenin
başında açılan parkta Cemal Süreya Parkı’nda şairin Hey-
keltıraş Güner Yener imzalı bir büstü yer alırken, dizelerinin
bulunduğu mermer taşlar da parkın çeşitli noktalarında
Maltepelileri karşılıyor. HABER MERKEZİ

İ stanbul'da geçtiğimiz cumartesi ge-
cesi taksisine aldığı yolcuların kendi
aralarında kavga etmesi üzerine yol-

cuları uyaran taksi şoförü Aydın Altun
(51) başına aldığı darbe ile hayatını kay-
betmişti. Yüzlerce taksici, hayatını kaybe-
den Altun için Fatih'te bir araya geldi.
Adnan Menderes Bulvarı'nda toplanan
taksiciler burada basın açıklaması yaptı.
Taksiciler daha sonra yüzlerce araçlık
konvoy ile olayın yaşandığı Pazartekke'ye
kadar gitti. Olay yerine gelen taksiciler
önce Kur'an okudu ardından öldürülen
taksicinin aracına ve olay yerine karanfil
bıraktı. Polis ekipleri de geniş güvenlik
önlemi aldı. Birleşik Taksi Şoförleri Der-
neği Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin
Duman, yaptığı açıklamada can güvenlik-
leri için araçlarda kabin olmasını istedik-

lerini ancak İBB yönetiminin bunu dik-
kate almadığını söyledi.

Bizi duymuyorlar

“Meslektaşımız Aydın Altun'u kaybetme-
nin üzüntüsünü yaşıyoruz” diyen Hüse-
yin Duman, “Dünyanın sayılı metropol
şehirlerinden biri olan İstanbul'da kimi
taşıdığımızı bilmeden; hırlısının gelip dar-
bettiği, hırsızının gelip gasbettiği, namus-
suzunun gelip taciz ettiği, psikopatının da
gelip bizi canımızdan ettiği taksicilik mes-
leğini, namusu ve şerefiyle her türlü psi-

kolojik ve ekonomik baskı ve stres altında
ömrünü törpüleyerek ekmek mücadelesi
veren biz emekçi taksi şoförlerinin, daha
önce defaten yazılı ve görsel basına ve
yetkililere can güvenliğimiz için kabinli
araç istiyoruz diye haykırmamıza rağmen
bizi duymuyorlar”  ifadelerini kullandı. 

Yetkilileri kınıyoruz

Bundan önceki ve şimdiki İBB yöneti-
mine kabinli araç için on binlerce ıslak
imzalı dilekçe verdiklerini hatırlatan
Duman, “Bu dilekçeleri ilettiğimiz halde

bizi kaale almadılar. Bizleri kaile alma-
yan, siyasetlerine alet eden, her mesleğin
iyisi kötüsü var iken; sadece içimizdeki
kötüleri gösteren, hatta halka mal olmuş
kişilerin görsel medyada, "Beni taksici al-
madığı zaman beyzbol sopası ile camını
çerçevesini kırmak istiyorum" diyerek
halkı suça teşvik ederek, birçok meslekta-
şımızın zarar görmesine sebep olan yet-
kilileri kınıyoruz. Bu cinayetlerin ne ilk
nede son olacağını düşünüyoruz" dedi.
Taksiciler düzenlenen programın ardın-
dan dağıldı. DHA

Basın İlan Kurumu Genel
Kurulu, gazete ve dergilere
yönelik hükümler içeren

Resmi İlan ve Reklam Yönetmeliği’nde
köklü değişiklikler öngören yeni yönet-
meliği değerlendirmek üzere 13 Ocak
Cuma günü İstanbul’da toplanacak.
Resmi ilan ve reklamların yayımlana-
cağı mecralar arasına internet haber si-
telerinin dahil edilmesini öngören
kanun değişikliği teklifi hazırlıklarına
başlandığı Eylül 2021’den itibaren yö-
netmelik taslağı üzerinde çalışan BİK,
teklifin TBMM’de kabul edilmesinin
ardından gazeteler, internet haber site-
leri, meslek örgütleri, akademisyenler,
bilişim ve yazılım uzmanları gibi bir
çok farklı kesimle görüşme yaptı.

600 kişi dinlendi

Yaklaşık bin 600 gazete ve bağlı inter-
net sitesi temsilcisini dinleyen BİK, 25’i
İstanbul’da olmak üzere sadece diji-
talde yayın yapan 200’e yakın internet
haber sitesi ile toplantı gerçekleştirdi.

Gazete ve internet haber sitelerinin
yanı sıra dağıtılan anket formu ile top-
lumun tüm kesimlerinin görüşlerini al-
maya gayret gösteren BİK, Hürriyet,
Sabah, Sözcü, Milliyet, Türkiye, Yeni
Şafak, Takvim ve Posta gazetelerinin

dijital yayın platformlarının da arala-
rında bulunduğu çok sayıda internet
haber sitesini ziyaret etti. Dijital ölçüm-
leme yapan firmalar, reklam ajansları,
medya planlama ve yazılım şirketleri
gibi sektörün önemli aktörlerinin tecrü-

beleri yönetmeliğe aktarıldı.

Görüş alındı

Yönetmelik taslağı, Genel Kurul üyele-
rine sunulmadan önce İstanbul Üniver-
sitesi, Marmara Üniversitesi, Ege
Üniversitesi, Akdeniz Üniversitesi, Erci-
yes Üniversitesi, Anadolu Üniversitesi,
Maltepe Üniversitesi, Bilgi Üniversitesi,
Üsküdar Üniversitesi, Hacı Bayram Veli
Üniversitesi öğretim üyelerinin yer al-
dığı 20’ye yakın hukuk ve iletişim ala-
nında akademisyenin görüşleri alındı.
Olağanüstü toplanacak Genel Kurul’da
ayrıca Basın İlan Kurumu Yönetmeliği,
Basın İlan Kurumu İlan Portalı Yönet-
meliği ile Resmi İlan ve Reklamların
Elektronik Ortamda Alınıp Dağıtılma-
sına Dair Yönetmelik’in bazı maddele-
rinin tadilini öngören Yönetim Kurulu
teklifi görüşülecek. BİK Genel Kurulu,
internet haber sitelerini kapsayacak şe-
kilde genişletilen Resmi İlan Fiyat Tari-
fesini de karara bağlayacak. 
HABER MERKEZİ

Basın İlan Kurumu (BİK) Genel Kurulu, süreli yayın kapsamına alınan internet haber sitelerinin 1 Nisan 2023’ten
itibaren resmi ilan ve reklam yayımlamasını öngören yönetmeliği görüşmek üzere olağanüstü toplantıya çağrıldı

Genel kurul olağanüstü toplanacak

Kazlıçeşme’ye 
ücretsiz otopark

Süreya için özel bir gece

Evde yemeyen çocuğa okulda 
128 lira para ödüyorum Erol Sırrı YOLCU

VUSLAT

erolyolcu3434@gmail.com

FATİH'TE TOPLANAN TAKSİCİLER ÖLDÜRÜLEN MESLEKTAŞLARI İÇİN KONVOY OLUŞTURDU
İstanbul'da yüzlerce taksici
geçtiğimiz günlerde öldü-

rülen meslektaşları için
Fatih'te toplandı. Basın

açıklaması yapan taksici-
ler, konvoy yaparak olayın

gerçekleştiği yere gitti. 
Birleşik Taksi Şoförleri

Derneği Yönetim Kurulu
Başkanı Hüseyin Duman,

“Can güvenliğimiz için ka-
binli araç istiyoruz diye
haykırmamıza rağmen

bizi duymuyorlar. Kabinli
araç için topladığımız on

binlerce ıslak imzalı dilek-
çelerimizi ilettiğimiz halde

kaale almadılar” dedi

BıZı KAALE
ALMADıLAR!

Zeytinburnu Kazlıçeşme Sanat ve yeni inşa 
edilen sosyal tesisin 3 bin 500 metrekarelik
çevre düzenleme projesine ek olarak 3 bin 
300 metrekarelik otopark inşası da eklendi. 
Tamamlandığında 117 araçlık bir alana sahip
olacak otopark ücretsiz olarak hizmet verecek



KaDEM Kadın Destek
Merkezi, Aile ve Sosyal
Hizmetler Bakanlığı, Sağ-

lık Bakanlığı, Milli Eğitim Bakanlığı,
Gençlik ve Spor Bakanlığı, Sanayi ve
Teknoloji Bakanlığı ortaklığında
2022 yılında kuruldu. Zeytinburnu
Belediyesi, Fatih Belediyesi, Beyoğlu
Belediyesi desteğiyle İstanbul Kal-
kınma Ajansı (İSTKA) projesi ola-
rak hayata geçirilen Kadın Destek
Merkezi'nin resmi açılışı  gerçekleşti.
Açılışa, KADEM Mütevelli Heyet
Başkanı Sümeyye Erdoğan Bayrak-
tar, KADEM Yönetim Kurulu Baş-
kanı Saliha Okur Gümrükçüoğlu,
Fatih Belediye Başkanı Ergün Turan,
Zeytinburnu Belediye Başkanı Ömer
Arısoy, proje paydaşları ve davetliler
katıldı. Edirnekapı'da yer alan mer-
kezin açılış konuşmasını, KADEM
Yönetim Kurulu Başkanı Saliha

Okur Gümrükçüoğlu yaptı. Açılışın
ardından paydaşlarla birlikte merkez
gezildi. KADEM Mütevelli Heyet
Başkanı Sümeyye Erdoğan Bayrak-
tar da, merkez gezisinin ardından
açıklamalarda bulundu. 

Heyecanlı bir gün

Merkez açılışından sonra açıklama-
larda bulunan Sümeyye Erdoğan
Bayraktar, “Kadın ve Demokrasi
Vakfı olarak bizim için çok heyecanlı
bir gün. Kadın Destek Merkezimizi
açıyoruz. Bugün resmi açılışını yapı-
yoruz ama projemiz aslında çalış-
maya başladı. Kadınlarımızın,
kapsamlı bir şekilde hizmet aldıkları
bir proje burası. Çok çeşitli hizmetler
veriyor merkezimiz. Kadınlarımız
gelip başvurduklarında, kendi ihti-
yaçlarını anlatıyorlar ve onları sosyal
hizmet uzmanlarımız ve psikologla-
rımız dinliyor. İlk önce ihtiyaç tespiti
yapılıyor. Bunun çözüm haritasını
da, çözüm yolunu da danışanlarla
beraber çiziyorlar. Onların iradelerini
esas alarak bir çözüm yolu çiziliyor.
Gerektiğinde eğitim ve istihdama
yönlendirme, gerektiğinde psikolojik
destek şeklinde, hukuki destek şek-
linde hizmetler gerek burada verili-
yor, burayı aşan konularda ise
bakanlıklarımıza, ilgili il müdürlükle-
rine, ilgili kurumlara, yönlendiriliyor-
lar. Sonuna kadar da takibi yapılıyor.
Bir yönlendirme yapılıp bırakılmıyor.
Bütün kadınlarımızın sonuna kadar
iyi oluş hallerini desteklemek adına
takip edildikleri, buradan daha hu-
zurlu, kendi ayakları üzerinde dura-
bilen bireyler olarak çıkabilmeleri
hedefleniyor. Meslek edindirme atöl-
yeleri de yapılıyor. Sığınmacılar için
Türkçe kursları da veriliyor. Çok çe-
şitli hizmetlerle kadınlarımıza destek

olduğumuz bir merkez. Tüm pay-
daşlarımıza da teşekkür ediyoruz"
ifadelerini kullandı. 

Kolları sıvadık

KADEM Yönetim Kurulu Başkanı
Saliha Okur Gümrükçüoğlu da yap-
tığı açılış konuşmasında, “KADEM,
kadınları desteklemek ve onların iyi
oluş hallerine katkı vermek adına pek
çok faaliyet yürütüyor. Ve on yıldır
binlerce kadına farklı alanlarda des-
tek olmaya çalışıyoruz. Kapımızı
çalan tek bir kadını dahi geri çevir-
memeye özen gösterdik. Bu süreçte
gördük ki kadınların şiddet ya da
maddi sorunlar dışında da sorunları
var. Psikolojik sorunlarım var ama
konuşabileceğim kimse yok. Hiç
komşum yok, sosyalleşemiyorum.
Çocuklarımı yeterli olamadığımı his-
sediyorum. Evde boş oturmaktan sı-
kıldım. Artık bir şeyler yapmak,
üretmek istiyorum. Bu gibi cümle-
leri kadınlardan sıklıkla duyar
olduk. Biz bu noktada kadınlara
destek verecek, hepsinden önemlisi
ihtiyaçlarını tespit edecek bir adres
olmak istedik. Bunun üzerine kolları
sıvadık ve kadınların gereksinimle-
rine, isteklerine duyarlı, sürdürülebi-
lir ve bütüncül yaklaşımlı bir Kadın
Destek Merkezi kurduk. Merkezi-
mizi dil, din, ırk, etnik grup ayırt et-
meksizin kadınların erişebileceği ve
yardım alabileceği bir yapıda oluş-
turduk. Merkezimizde İstanbul'da
yaşayan eğitimde veya istihdamda
yer almayan genç kadınlara ulaş-
mayı hedefliyoruz. Özellikle çocuk
evlerinde kalan 15 ila 18 yaş arasın-
daki kız çocukları ile geçici koruma
statüsünde bulunan genç kadınlar
bu hizmetlerimizden yararlanabile-
cek" diye konuştu.  DHA 

İ stanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB),
kurum bünyesindeki 54’üncü kütüp-
haneyi Bayrampaşa Cevatpaşa Ma-

hallesi’nde açtı. Türk edebiyatına önemli
eserler kazandıran ve ömrünü kültür aktarı-
mıyla geçiren merhum Sâmiha Ayverdi'nin
adının verildiği kütüphane ile aynı binada
bulunan Cevatpaşa Psikolojik Danışma
Merkezi de eşzamanlı olarak hizmete girdi.
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, her iki hiz-
met için düzenlenen açılışta bir konuşma
yaptı. Gerçek ihtiyaçları karşılayan ve
doğru işleri sunan bir anda olduklarının al-
tını çizen İmamoğlu, “Keşke memleketimi-
zin her anında gelişmeyi, iyileşmeyi,
düşünce dünyasını, edebiyatı, kültürü, sa-
natı, teknolojiyi, endüstriyi konuşabilsek;
Türkiye'nin gündemi bunlarla dolu olsa.
İşte o zaman, gerçekten ülkemizin geleceği-
nin daha emin bir süreci oluşturduğunu,
sağladığını hissedebiliriz. Ama ne yazık ki
gündemimiz; ama ülkemizin ama şehrimi-
zin ama insanlarımızın gündemi, çok
üzücü ve tabiri caizse boş işlerle dolu” dedi. 

20’den 54’e çıktı

Kendisinden önce konuşan İBB Genel Se-

kreter Yardımcısı Mahir Polat’ın çizdiği
Samiha Ayverdi portresinin önemine dik-
kat çeken İmamoğlu, “Düşün dünyamızın
aslında ne kadar kıymetli insanlara sahip
olduğunu, kadınıyla, erkeğiyle aslında
bugün var olan toplumun geçmişinde
ayak izleri olan muhteşem bir kitleye sahip
olduğumuzu bize gösteriyor” diye ko-
nuştu. İstanbul Kitapçısı tarafından bası-
lan ve 40 kadının başarı öyküsünün
anlatıldığı kitabı örnek olarak gösteren
İmamoğlu, “İsmi çok fazla bilinmeyen,
vatandaşlarımız tarafından idrak edilme-
miş, tanışmamışlar ama baktığınızda
muhteşem kahramanlar var aslında ülke-
mizin geçmişinde. Bazen o kahramanların
yerini alan boş kahramanlar da olabiliyor.
Umut ederim ki şahsen; bu güzel, bu
kadim kente hizmet eden bir Belediye Baş-
kanı olarak, milletimize gerçek anlamda
fayda veren ve hizmetleriyle iyi anılan bu
güzel insanlara layık bir insan olmayı her
zaman dua ediyorum ve kendi ruh ha-
limde bu süreci yakalama konusunda da
büyük gayret içerisinde oluyorum” ifadele-
rini kullandı. İBB Başkanlığı görevini dev-
raldıktan sonra, kuruma ait kütüphane

sayısını 20’den 54’e çıkardıklarını hatırla-
tan İmamoğlu, “Kütüphane sayısına, iki
katından fazlaya, neredeyse 60’a doğru
giden bir hızla devam etmemizin gururu
bende var şu anda” dedi. 

Talep edilen bir ihtiyaç

Kütüphaneyle birlikte açtıkları Psikolojik
Danışma Merkezi’nin de önemli bir hiz-
met olduğunun altını çizen İmamoğlu,
“Psikolojik danışma merkezleri, üzücüdür
ki, yoğun kent İstanbul'un ve yoğun gün-
demi olan ülkemizin insanlarının şu an en
çok ihtiyaç duyduğu sağlık alanlarından
bir tanesi. Bu noktada özellikle sayısının
artırılmasını istiyorum. Çünkü, nereye git-
sem, vatandaşın arasına karışsam pa-
zarda, çarşıda, bir kalabalıkta;
insanlarımızın ama kendileri için ama ço-
cukları için ama aileleri için talep ettikleri
bir ihtiyaç. Sayısını artırdığımız bu tür
alanlar, İstanbul'umuzun iyileşmesine de
katkı sunuyor. Burada psikolojik danışma
merkeziyle kütüphanenin yan yana gel-
mesi, bence iyi bir buluşma. Çünkü, biri-
nin tıbbi iyileştirici tarafı olduğu kadar,
diğerinin de ilmi bir iyileştirici tarafı söz

konusu” ifadelerini kullandı. 

Siyaset amaç olmamalı

Bayrampaşa özelinde İBB’nin yaptığı hiz-
metlerin özetini sunan İmamoğlu, “Siya-
seti bir araç değil de amaç haline getiren
insanlar, bir memlekete hayatı zehir ederler.
Biz ise; siyasete, siyasi parti süreçlerine hiz-
met için, memleketi için ‘araçtır’ gözüyle
bakan insanlarız. Amaç edinen insanlar;
siyaseti her şey, partiyi her şey olarak gö-
rürler. Hatta bugün geldiğimiz noktada,
parti devleti ve parti her şey demektir anla-
mına gelir. Bu, devleti ne yazık ki sıkıntıya
uğratır. Halbuki biz, asırlardır süren bir
devlet geleneğine sahip millet olarak, buna
şiddetle karşıyız. Esas olan devletimizdir,
esas olan milletimizdir. Onu hep birlikte
ayakta, dimdik tutacağız” ifadelerini kul-
landı. Samiha Ayverdi Kütüphanesi ve Ce-
vatpaşa Psikolojik Danışma Merkezi’nin
açılışı; İmamoğlu, DEVA Partisi İstanbul İl
Başkanı Dr. Erhan Erol, eski CHP millet-
vekili Süleyman Çelebi, merhum Samiha
Ayverdi’nin torunu Sinan Uluant ve gelini
Zeynep Uluant’ın kestiği kurdele ile res-
men açıldı.  HABER MERKEZİ
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İBB; kurumun 54’ncü kütüphanesini ve 28’nci Psikolojik Danışma Merkezi’ni Bayrampaşa’da
açtı. Sâmiha Ayverdi'nin adının verildiği kütüphane açılışında konuşan İBB Başkanı Ekrem
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Pazartesi Günü 2023 Yılı’nın ilk oturumunu ger-
çekleştirdi. Çatalca Belediye Başkanı Mesut

Üner’in rahatsızlığı nedeniyle katılamadığı toplantı, Sü-
heyla Topçu’nun Başkanlığı’nda yönetildi. Meclis toplan-
tısı, parti grup temsilcilerinin yeni yıl için iyi dilekleri,
Ocak Ayı içinde anılacak ve kutlanacak günleri kutlama-
larıyla başladı. Asıl bomba mecliste görüşülmek üzere
sunulan sonuncu maddeydi. Çatalca Belediyesi’nin ticari
faaliyetlerini gerçekleştirmek üzere kurduğu ÇATBEL
A.Ş.’nin sermaye artışını sağlamak amacıyla Çatalca
Belediyesi’ne ait Bahşayiş ve Nakkaş Mahalleleri’nde
bulunan toplam 27 parsel ve 491.778,36 m2’lik arazile-
rin devredilmesi konusu mecliste görüşülecek son mad-
deydi. Şimdi hiç yorumsuz mecliste bu madde üzerine
gerçekleşen konuşmalardan bahsedeceğim. Süheyla
Topçu öncelikle bu değerlerin hepsinin belediye bütçe-
sinde ve sermayesinde görüneceğini, devir amacının sa-
dece belediyenin ticari faaliyette bulunması maksadı ile
kurulan ÇATBEL’in sermayesini yükseltmek olduğunu
hiçbir art niyet olmadığını, ha Çatalca Belediyesi ha
ÇATBEL diyerek açıkladı. 

Sonra asıl bomba yaklaşık 500 dönüm hem de Çatal-
ca’nın en değerli mahallelerinde bulunan arazilere Tica-
ret Mahkemesi tarafından belirlenen Toplam 351 bin
TL’lik değerdi. CHP’li Meclis Üyeleri tarafından az bulu-
narak 500 dönüme 351 bin TL mi değer biçildi sorusuna
Süheyla Topçu’nun ısrarla bu değeri biz biçmedik Ticaret
Mahkemesi Bilir kişisinin belirlediği değer 351 bin TL
diye açıkladı ve mahkemece sunulan belgeleri şeffaflık
anlayışını benimsemiş olmalarından dolayı dalga geçer
gibi başkanlık kürsüsünden gösterdi, gören görür görme-
yen görmese de olur. Haklı olarak CHP’li Meclis Üyeleri
bu son derece önemli madde ile ilgili belgelerin neden
daha önce kendilerine verilmediğini, bu arazilerin dev-
riyle ilgili hiçbir bilgilerinin olmadığını dile getirip bu
maddenin komisyonda görüşülmesini talep ettiler. Bunun
üzerine Meclis Başkanı Süheyla Topçu demek ki yetişti-
rememişler sadece size değil diğer meclis üyelerine de bu
belgeler verilmedi ayrıca bu mahkeme kararının herkesin
eline geçmesi gerekmez şeklinde kendine göre aydınlatıcı
bir açıklaması oldu. Diğer taraftan da Ak Partili Meclis
Üyesi, Çatalca Kent Konseyi Başkanı, Çatalca Turizm
Derneği Başkanı ve daha aklıma gelmeyen ne başkanlık
varsa hepsinin başkanı Ahmet Rasim Yücel, konunun ko-
misyona gitmesine gerek yok, bu konu komisyonluk değil
diyerek son sözü söyledi ve başkanlığını gösterdi.Önce-
likle Çatalca Belediyesi’ne ait yani Çatalcalı’nın malı
olan yaklaşık 500 dönüm arazinin yönetimini kimlerin
eline teslim edildiğini bilmek Çatalcalı’nın hakkıdır. ÇAT-
BEL A.Ş.’nin yönetim kurulu üyeleri kimlerdir, yönetim
kurulunda bir tane bile CHP’li Meclis Üyesi var mıdır?
Çatalca Belediyesi adına kurulan bu ticari şirketin kont-
rol ve denetimi kimin elindedir? Örneğin Çatalca Beledi-
yesi bir arazi satacağı zaman ihaleye çıkartmak zorundu
olduğu için meclis üyeleri bu konuda bilgi sahibi olurken
ÇATBEL’e sermaye arttırmak için devredilen araziler sa-
tılmaya veya kiralamaya çıkartılırsa bundan kamu oyu-
nun bilgisi olur mu yoksa Çatalca Belediyesi ticari
faaliyette bulunacak diye ÇATBEL yönetim kurulu üye-
leri bu arazileri diledikleri zaman kamu oyunu bilgilen-
dirmeden satışa veya kiralamaya çıkarabilir mi? Diğer
yandan prosedür bu şekilde ilerliyor dediniz, anladık.
Ama 500 dönüm araziye komik bir rakam belirleniyor
ve Ticaret Mahkemesi böyle uygun gördü diyerek kabul
ediyorsunuz. Rayiç bedelleriyle uzaktan yakından alakası
olmayan bir değer biçiliyor ve sizde Ticaret Mahkemesi
böyle buyurdu diyorsunuz öyle mi? Hem sermaye artır-
maktan bahsediyor hem de mahkemece hiç edilen değer-
leri görmüyorsunuz. Bu araziler şahsınıza ait araziler
olsaydı milyonlar eden arazinize mahkemeden yok pa-
hası bir değer biçilseydi ne yapardınız? Adaletin kestiği
parmak acımaz deyip kabul mu ederdiniz? Asla! Eğer
kendi araziniz olsaydı itiraz hakkınızı kullanıp arazileri-
nizin ne kadar değerli olduğunu kanıtlama çabasına dü-
şerdiniz. Ama olsun bu 500 dönüm arazi nasılsa sizin
değil Çatalcalı’nın ne kadar değer biçildiğinin ne önemi
var. Önemli olan ÇATBEL sermayesini arttırsın ha Ça-
talca Belediyesi ha ÇATBEL… 

Merak ediyorum Sayın Süheyla Topçu da uzun yıllar
geçmiş dönem Çatalca Belediyesi Muhasebe Müdürlüğü
yapmış biri olarak 500 dönüm araziye 351 bin TL’yi
uygun buldu mu acaba? Ayrıca sizler bilmiyorsanız da
partiliniz meclis üyesi arkadaşlarınızdan emlakçılık ya-
panlarda var, onlara sorsanız size arazilerin rayiç bedel-
lerinin ne kadar edeceği bilgisini verirlerdi. 351 bin TL’ye
Çatalca’dan 100 m2 bile yer zor alacağınızı size söyler-
lerdi. Siz Ahmet Rasim Yücel komisyona gerek yok dedi-
ğiniz konu Çatalcalı’nın mal varlığı, sizin için komisyon
da görüşmeye değer olmayabilir ama yangından mal ka-
çırırcasına 500 dönüm arazinin devrini komisyonluk
konu değil deyip konunun yönünü değiştirmek için İç İş-
leri Bakanı’na bilmem ne demiş bizim de zorumuza gidi-
yor diyerek haydi eller havaya oy birliği olmazsa olmasın
oy çokluğuyla böyle de geçiririz mantığıyla oldu bitti ye
getirmeye çalışarak Çatalcalı’nın malını sermaye 
yapamazsınız. 

Bir de belgeler yetişmemiş, hiçbir meclis üyesine veril-
memiş hem de herkesin görmesine gerek yokmuş. Orada
oturanlar halkın temsilcileri ve sizin sermaye yaptığınız
halkın malıysa eğer o belgeleri görmeye hakları vardır.
Orada oturanların görevi halkın hakkını korumak ve sa-
vunmaksa eğer arazilere biçilen değeri görmek ve itiraz
etmekte görevidir. Şeffaflığı, Çatalca sevdasını, hizmet
aşkını dilinden düşürmeyenler bu maddeyi komisyonda
görüşemeye yanaşmayarak ne yazık ki samimiyetleri ko-
nusunda şüphe uyandırdı. Empati yeteneğiniz var mı bil-
mem ama bir düşünün bakalım siz iktidar partili meclis
üyesi değil de muhalefet partili meclis üyesi olsaydınız ne
yapardınız? İktidar partili meclis üyeleri ne eylerse güzel
eyler deyip hiç sorgusuz sualsiz kabul mü
ederdiniz?Sayın Çatalca Belediye Başkanı Mesut Üner,
siz Çatalcalı’nın nazarında samimi, içten bir başkansınız.
Şimdi meclisteki partili arkadaşlarınızın bu tavrı sizin
samimiyetinize gölge düşürmedi mi? “Hep birlikte Ça-
talcayız” sloganının anlamına, şeffaf siyaset yaklaşımına
bu tavır uydu mu? Meclis üyelerine gerekli bilgiyi verme-
mek halkın iradesini hiçe saymaktır ki bunu halk 
unutmayacaktır.

Ha Çatalca Belediyesi ha
ÇATBEL

Savaş AtAk
KAPSAMA ALANI

savasatak@gmail.com

Çözüm yolu 
ÇiZiLiYOR
Kadınların 'iyi olma' halini güçlendirmek adına kurulan
Kadın Destek Merkezi'nin resmi açılışı gerçekleşti. KADEM
Mütevelli Heyet Başkanı Sümeyye Erdoğan Bayraktar, “İlk
önce ihtiyaç tespiti yapılıyor. Bunun çözüm haritasını da,
çözüm yolunu da danışanlarla beraber çiziyorlar. Onların
iradelerini esas alarak bir çözüm yolu çiziliyor" dedi

Ciddi katkı
sunuyorlar

Silivri Belediye Başkanı
Volkan Yılmaz, 10 Ocak
Çalışan Gazeteciler

Günü nedeniyle bir mesaj yayınladı.
Başkan Yılmaz, mesajında şu ifade-
leri kullandı; “Teknolojinin baş dön-
düren bir hızla gelişmesi bilgi
aktarım hızını artırmıştır. Günü-
müzde anlık olarak milyonlarca in-
sana ulaşabilen bilgi; yanlış, yanlı ve
yalan içerik taşıdığında ise dezenfor-
masyona sebep olmaktadır. İşte bu
noktada dürüst, tarafsız ve ilkeli gazeteciliğin ne kadar kıy-
metli olduğu bir kez daha anlaşılmaktadır. Mesleğin temel
değerlerine bağlı kalarak toplumun haber alma hakkına
hizmet eden gazeteciler, demokrasinin daha da gelişme-
sine, barış, huzur ve güven ortamının tesis edilmesine
ciddi katkılar sunmaktadır. Dolayısıyla demokratik ülkele-
rin olmazsa olmaz unsurlarından birisi de gazetecilerdir.
Ayrıca yerel basınımız, sorumluluk bilinciyle göstermiş ol-
dukları yaklaşımlar ve yaptıkları çalışmalar neticesinde,
özellikle ilçemizin tanıtımı başta olmak üzere birçok hu-
susta destek vermektedir. Gerek tarih, turizm, kültür ve
sanat olsun gerekse barış ve kardeşlik anlayışımız olsun
her alanda dünden çok daha ileri seviyelere yükselen Siliv-
ri’mizin emektar tüm basın mensuplarına teşekkür ediyo-
rum. Bu duygu ve düşüncelerle, zor şartlara rağmen
görevini yerine getiren tüm gazetecilerin 10 Ocak Çalışan
Gazeteciler Günü'nü kutluyor, ahirete irtihal edenleri de
rahmetle yad ediyorum.” HABER MERKEZİ

10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü nedeniyle bir
mesaj yayımlayan Silivri Belediye Başkanı
Volkan Yılmaz; “Mesleğin temel değerlerine
bağlı kalarak toplumun haber alma hakkına
hizmet eden gazeteciler, demokrasinin daha da
gelişmesine ciddi katkılar sunmaktadır” dedi

Sorumluluk isteyen meslek
Kartal Belediye Başkanı Gökhan
Yüksel, 10 Ocak Çalışan Gazeteciler
Günü dolayısıyla bir kutlama mesajı

yayımladı. Başkan Yüksel mesajında
gazetecilik mesleğinin önemine
vurgu yaparak, yerelden ulusala
görev yapan tüm gazetecilerin 10
Ocak Çalışan Gazeteciler Günü’nü
tebrik etti.
Gazetecilerin görevlerini icra ederken
birçok zorlukla karşılaştıklarını ifade
eden ve basının önemini vurgulayan
Yüksel, "Basın özgürlüğü, demokra-
sinin vazgeçilmez unsurlarından ve
temel taşlarından biridir. Demokra-
tik, şeffaf ve gelişmiş ülkelerde ka-

muoyunun doğru ve eksiksiz bilgilendirilmesi için
basının tarafsız ve özgür olması toplumsal bir ge-
rekliliktir. Toplumun bilgilendirilmesindeki ve

yönlendirilmesindeki etkisi bakımın-
dan basının bu denli önemli olması,
gazetecilik mesleği için kimi zorluk-
ları da beraberinde getirir. Bu an-
lamda gazetecilik; fedakârlık ve
sorumluluk isteyen bir meslektir. Bu
vesile ile gerek ulusal gerek yerel
medyada çalışan ve görevlerini ilkeli,
tarafsız ve doğru bir şekilde yerine
getiren tüm basın mensuplarımızın
10 Ocak Çalışan Gazeteciler Gü-
nü’nü kutluyor, çalışmalarında başa-
rılar ve kolaylıklar diliyorum” dedi. 

İBB Başkanı 
Ekrem İmamoğlu



H azine ve Maliye Bakanı Nu-
reddin Nebati, dün gerçekleş-
tirilen Kabine Toplantısı

sonrasında basın mensuplarının sorula-
rını yanıtladı. “Fiyat sabitleme ya da in-
dirime gitme” çağrısına birçok sektörün
katılım gösterdiğini, sektörlerin talepleri
üzerine görüşmelerini sürdürdüklerini
dile getiren Nebati, vatandaşların da
haksız fiyat artışları karşısındaki bilinçli
duruşunun enflasyonla mücadelede ta-
mamlayıcı bir rol oynadığını söyledi.
Bakan Nebati, perakende sektörünün ta-
mamının bu çağrıya destek verdiğini ve
bu desteklerin daha da genişleyeceğini
ifade etti.

Görüşmelerde sınır yok

Nebati, enflasyonun makul seviyelerde
olması ve yıl sonu hedefleriyle bağlantılı
gerçekleşmesinin kendileri için çok
önemli olduğuna işaret ederek, ocak
ayında enflasyonda eksi beklentilerinin
olmadığını bildirdi. Yurt içi ve dışında
yatırımcılarla yoğun görüşmeler sürdür-
düklerini aktaran Nebati, bu ay Avru-
pa’da görüşmelerinin olacağını, şubatta
da G20 için Hindistan’a gideceklerini be-
lirtti. Suudi Arabistan’ın Türkiye Cum-
huriyet Merkez Bankasında mevduat
hesabı açmak için gerçekleştirdiği görüş-

melerin hatırlatılması üzerine ise Bakan
Nebati, görüşmelerin sadece Körfez ül-
keleriyle sınırlı olmadığına dikkati çekti.

Rayiç bedeller düşük gösteriliyor

Nebati, Yeni Evim Projesi’nde fırsatçı-
lara karşı her türlü tedbiri aldıklarını
ifade ederek, “Fiyatlama kontrollerini
yaptık, radarımız var, bizim risk analiz
merkezimiz tüm verilere sahip, yanlış
yapana gereğini yaparız. Vergi Denetim
Kurulu gerekli çalışmaları yapar.” diye
konuştu. Tapuda konut rayiç bedelleri-
nin düşük gösterilmesi konusunun
Türkiye’nin kangren konularından 
olduğunu vurgulayan Nebati, “Konut 
fiyatlarının yükselmiş olması rayiç be-
delleriyle gerçek fiyatlar arasındaki marjı
çok genişletti. Bu konuda elimizde çok
sağlam veriler var. Satıcı da alıcı da dik-
kat etsin. Bu kangrenin üzerinden gele-
cek çok ciddi bir çalışmamız var”
ifadelerini kullandı. Nebati, söz konusu
çalışmanın çok ayrıntılı olduğunu, onun
için reform yapmak gerektiğini söyledi.
Memur maaş zammının yüzde 30’a
yükseltilmesine yönelik gerekli kaynak
için Hazine ve Maliye Bakanlığı olarak
tedbirleri aldıklarını bildiren Nebati, ayın
16’sında muhabirlerle yıl değerlendir-
mesi yapacaklarını kaydetti. AA
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E-ihracat
rekor kıracak

Dondurmaya yüzde 65 zam

Türkİye’den farklı ülkelere online kanallar-
dan ürün ve hizmet satışında sürdürülebilir
bir ivme hakim olmaya başladı. Geleneksel

ihracattan farklı olarak, e-ihracat veya mikro ihracat yo-
luyla perakende ürünlerini global pazarlara satan Türk
satıcılar, e-ihracattaki fırsatlardan faydalanmanın yolla-
rını arıyor. E-ticaret ve e-ihracat odaklı hizmetleri ile bili-
nen Elektronik Ticaret Derneği’nin (ELİDER) Yönetim
Kurulu Başkanı ve Logi3PL E-Ticaret ve İş Geliştirme
Müdürü Fehmi Darbay ile Logitrans ve CDEK Türkiye
CEO’su Sertalp Demirağ, 2023 yılında e-ticaret ve e-ih-
racattaki beklentilere ilişkin değerlendirmelerde bulundu.

Tüm sektörlerin gündeminde 

Fehmi Darbay, Türkiye’de 2022 yılında e-ticaret hacmi-
nin 650 milyar lirayı aşmasının öngörüldüğünü vurgu-
layarak, “Bu rakam tesadüf değil. Tüketiciler, e-ticaretin
konforuna alıştı. Çünkü e-ticaret, alışverişte tüketicilere
büyük bir konfor alanı açtı. Tüketiciler, bu konfordan
vazgeçmeyecek ve önümüzdeki yıllarda e-ticaret konfo-
runda yeni gelişmelere tanık olacağız” sözlerini kaydetti.
“E-ihracat da bu gelişmelerden vareste değil” diyen
Darbay, “E-ihracat, bireysel satıcılarından KOBİ’lere
kadar artık neredeyse tüm satıcıların ve sektörlerin gün-
deminde” ifadelerini kullandı.

Yoğun mesai yapıyorlar

Darbay, şöyle devam etti: “Ticaret Bakanlığı e-ihracat için
yoğun mesai yapıyor. E-İhracat, Dijital Pazarlama, Dav-
ranışsal Kamu Politikaları ve Yeni Nesil Teknolojiler Dai-
resi Başkanı Sayın Hasan Önal, sektörün ihtiyaçlarına ve
sorunlarına yönelik çok önemli projelere imza attı, ihti-
yaçlara yönelik çözümler geliştirdi. Örneğin; geçtiğimiz
aylarda yeni e-ihracat destekleri açıklandı. Bu desteklerde
Sayın Hasan Önal’ın çok önemli katkıları var. Bu destek-
ler içinde depo kira ve sipariş karşılama (fulfillment) des-
tekleri çok önemli bir adım. Bunlar dışında tanıtım
desteğinden pazaryeri entegrasyon desteğine kadar bir-
çok yeni e-ihracat desteği geldi. Bunlar, sektörün beklediği
ve ekosisteme ivme kazandıracak adımlar.” DHA

Son olarak temmuz ayında
zam yapılan Paketli dondur-
maya bugün bir zam daha

yapıldı. Gelen zamla 500 gramlık bir
dondurma, 22,90 liradan 39,90 liraya
çıktı. Edirne Bakkallar ve Tekel Bayileri
Esnaf Odası Başkanvekili Orhan Özçe-
tin, bugün yaptığı açıklamada, şunları
söyledi:“Şu an oran geçen yılın 7'nci
ayındaki listeden bu yılın 1'nci ayında
çıkan listede yüzde 60-65 civarı bir fark

görüyoruz. 16 liralık bir dondurma 25
lira olmuş. Halkımızın yiyeceği ‘en
ucuz dondurma' dediğimiz 500 gramlık
bir dondurma, 22 lira 90 kuruştan 39
lira 90 kuruşa çıkmış. Geçen yıl 7'nci
ayda güncellemişler fiyatları herhalde
bu yılda 6'ncı aydan sonra fiyat güncel-
lemesi gelir diye düşünüyorum. Daha
önce vatandaşlarımız misafirliğe gider-
ken, yanlarında tatlı ve yanına don-
durma alıyorlardı. Tatlının üzerine

dondurma koyuyorlardı. Herhalde
bundan sonra sadece birini tercih
etmek zorunda kalacaklar. Çocukların
ulaşabileceği rakamları aşmış du-
rumda. Dondurmayı lüks tüketim gibi
görmek lazım, bundan sonra. Tabi on-
ların da artan maliyetler var. Don-
durma bilindiğiniz gibi büyük oranda
süt alakalı. Süte gelen yüksek zamlar-
dan sonra dondurmaya geleceği ma-
lumdu.” HABER MERKEZİ

Gecin gecinebilirsen!
AK Partili Elitaş, en düşük emekli aylığıyla geçim savaşı verecek emekli sayısının bu yıl 1.2 milyondan 2 milyon 721 bin kişiye çıkacağını söyledi

KOBİ’ler başta olmak üzere global pazarlara
açılmak isteyen şirketler, 2022 yılında e-ihra-
catta beklentilerin üzerinde bir talep gösterdi.
ELİDER Başkanı Fehmi Darbay, özellikle 
KOBİ’lerin e-ihracatta rekorlar kıracağını 
belirterek, “E-ihracatta alınacak çok uzun bir
yol ve çok büyük bir potansiyel var” dedi

Yeni yılda zam furyası devam ediyor. Son olarak paketli dondurma fiyatlarına yaklaşık yüzde 65 oranında zam geldi

Zamma ilişkin yasa tekli-
fini TBMM'ye sunan AK
Parti Grup Başkanvekili

Mustafa Elitaş, 3 bin 500 liradan 5
bin 500 liraya yükseltilen en düşük
emekli aylığını alacak emekli sayısı-
nın 1 milyon 200 binden, 2 milyon
721 kişiye çıktığını bildirdi. Elitaş
böylece en düşük emekli aylığıyla
geçim savaşı verecek emekli sayısının
6 ayda 2.7 milyon kişiyi aştığı mesa-
jını verdi.

Maliyeti açıkladı

TBMM Plan ve Bütçe Komisyo-
nunda teklifin mali portresini açıkla-
yan Elitaş, maaş zammından
yararlanacak memur sayısının 3.8
milyon, emekli sayısının ise 13.9 mil-
yon kişi olduğunu söyledi. Elitaş, en
düşük emekli aylığının 5 bin 500 li-
raya çıkarılmasının bütçeye ek mali-
yetinin 21.9 milyar TL, emekli
aylıklarına yapılan zammın yüzde
30'a çıkarılmasının ek maliyetinin

131.5 milyar TL, memurların zam-
mının yüzde 30'a çıkarılmasının ma-
liyetinin de 128.4 milyar lira
olduğunu bildirdi.

İşverene destek

Elitaş, işverene yapılan asgari ücret
desteğinin 100 liradan 400 liraya çı-
karılmasından 1.7 milyon işyerinde
çalışan 7.5 milyon işçinin yararlana-
cağını ve bu işyerlerine 17.1 milyar
lira destek sağlanacağını belirtirken
yasa teklifinin toplam maliyetinin
300 milyar lirayı bulacağını da kay-
detti. Elitaş zamlardan sonra aile
yardımı dahil en düşük memur maa-
şının 11 bin 843 liraya, en düşük
memur emeklisi aylığının 7 bin 901
liraya çıktığını, asgari ücrete kadar
olan ücretlerden vergi alınmaması
nedeniyle 90.6 milyarının 2022 yı-
lında kalanının da 2023 yılında
olmak üzere toplam 374.3 milyar li-
ralık vergi gelirinden vaz geçilmiş
olacağını bildirdi. 2022 yılı başında

en düşük emekli aylığının asgari üc-
retin yüzde 58'ine karşılık gelirken
2023 başından itibaren ise en düşük
emekli aylığının asgari ücretin yüzde
64'üne çıkmış olduğunu belirtti.

Yoğun eleştiri geldi

Yeni zamlara milletvekillerinden
yoğun eleştiri geldi. CHP'li Emine
Gülizar Emecan, 2002 yılında en
düşük emekli aylığının asgari ücretin
yaklaşık 1.5 katı üzerinde olduğunu,
ancak aradan geçen 20 yılda emekli-
lerin hakkının yenilerek asgari ücretin
altına düşürüldüğünü söyledi.
CHP'li Ünal Demirtaş 7 milyon
emeklinin düşük maaş yüzünden ileri
yaşta çalışmak zorunda kaldığını be-
lirtirken İYİ Partili İsmail Koncuk, en
düşük emekli aylığına 2 bin lira zam
verilirken bir çok emeklinin zammı-
nın 2 bin liranın altında kaldığını, bu
emeklilerin zammının da 2 bin liraya
tamamlanması gerektiğini söyledi.
HABER MERKEZİ 

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişik-
liği Bakanı Murat Kurum, Cumhur-
başkanlığı Külliyesi'nde dün yapılan

Kabine Toplantısı sonrası basın mensuplarının
sorularını yanıtladı. "İkinci el konut kampanyası-
nın ayrıntıları belli oldu mu?" sorusunu Bakan
Kurum, "Şu anda bizim önceliğimiz, bir taraftan
ilk evini alacak vatandaşlarımızın ev sahibi ol-
ması, diğer taraftan da yeni konut arzını, istih-
damı, üretimi artırmak. Yani hepsini eş zamanlı
yürütmek. İkinci elle ilgili de destek olmak için

çalışmalar yapacağız. Ama şu aşamada somut-
laşmış bir çalışma yok." diye yanıtladı.

Komisyon kuruluyor

"Konut fiyatlarında yaşanan artışın" sorulduğu
Kurum, "Buna müsaade etmeyeceğimizi söyle-
dik. Yeni Evim Kampanyasını duyururken, ilk
evini alacaklar için kriterler açıkladık. Ayrıca tüm
sürecin şeffaf, denetlenebilir işlemesi için komis-
yon kuracağımızı söyledik. O komisyonu kuruyo-
ruz." cevabını verdi. Hazine ve Maliye Bakanlığı, 

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı,
Sermaye Piyasası Kurulu (SPK), Bankacılık Dü-
zenleme ve Denetleme Kurumu (BDDK) ile de-
ğerleme kuruluşlarından temsilcilerin yer aldığı
bir komisyon kuracaklarını be-
lirten Kurum, "Bu komisyon,
teknik ve finansal denetim ya-
pacak, firmaların belirlediği fi-
yatları takip edecek, burada da
temel kriter, ekspertiz raporları
olacak. Yani bu ay sattığı ko-
nutun veya bir hafta önce sat-
tığı konutun fiyatı neyse, o fiyat
doğrultusunda kampanyaya
dahil olacak." dedi. AA

Satıcı da alıcı
da dıkkat etSın
Hazine ve Maliye Bakanı Nureddin Nebati, tapuda konut rayiç bedellerinin düşük gösterilmesinin Türkiye'nin kangren konularından
olduğunu vurgulayarak, "Satıcı da alıcı da dikkat etsin. Bu kangrenin üzerinden gelecek çok ciddi bir çalışmamız var" diye konuştu

Türkiye’nin kangren 
konularından olduğunu

vurgulayan Nebati,
“Konut fiyatlarının yük-

selmiş olması rayiç 
bedelleriyle gerçek fiyat-
lar arasındaki marjı çok

genişletti. Bu konuda 
elimizde çok sağlam veri-

ler var. Satıcı da alıcı da
dikkat etsin. Bu kangre-

nin üzerinden gelecek
çok ciddi bir çalışmamız

var” ifadelerini kullandı. 

Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanı

Kurum, ikinci el konut
kampanyasına ilişkin,
"İkinci elle ilgili destek
olmak için çalışmalar

yapacağız. Ama şu
aşamada somutlaşmış
bir çalışma yok." dedi

İkinci el konuta destek!

İller Bankası’na
dev sermaye

İller Bankasının
sermayesi 45 milyar
liraya yükseltildi.

Konuya ilişkin Cumhurbaş-
kanı Kararı, Resmi Gazete'de
yayımlandı. Kararda, "İller
Bankası Anonim Şirketinin
sermayesinin 45 milyar Türk
lirasına çıkarılmasına, 6107
sayılı İller Bankası Anonim
Şirketi Hakkında Kanun'un
4'üncü maddesi gereğince
karar verilmiştir." denildi. AA
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C HP Genel Başkanı
Kemal Kılıçdaroğlu,
partisinin grup top-

lantısında gündeme ilişkin de-
ğerlendirmelerde bulundu.
“Önümüzdeki seçimler bu
bağlamda önemli seçimler.
Demokrasiye inanıyorsak dü-
şünce özgürlüğüne de inana-
cağız” didyen Kılıçdaroğlu,
“Siyasal partilerin kapatılması
askeri dönemlere ait bir gele-
nektir. Artık demokrasilerde si-
yasal partiler kapatılmaz.
Partileri kapatıp, hazine yardı-
mını kesmek gibi demokrasi
dışı uygulamaları asla kabul
etmiyoruz, doğru bulmuyoruz.
Yaşasın demokrasi, yaşasın
Türkiye Cumhuriyeti. Öyle bir
noktaya geldik ki tehdit ediyor-
lar. Gücü elinde tutan tehdit
etmeye başlıyor. 'Dokunul-
mazlığınızı kaldırırız' diyorlar.
Ali Mahir Başarır ve Lütfü
Türkkan. Açık ve net söylüyo-
rum bizim, CHP'lilerin, millet-
vekillerinin ben dahil
dokunulmazlıklarını kaldır-
mazsanız namertsiniz. Biz kul
hakkı yemedik ki korkalım.
Düşüncelerimizden ötürü mü
yargılamak istiyorsanız, yargı-
layın. Yolsuzluk yapmadık ki
korkalım, sizler gibi değiliz.
Sizlere de benzemek istemiyo-
ruz. Hesap verilecekse kork-
mayız. Parlamentonun
geleneklerini ayaklar altına alı-
yorlar. Korkmuyoruz, korkma-
yacağız. İnandığımız yolda
kararlılıkla yürüyeceğiz, yürü-
yeceğiz, yürüyeceğiz” ifadele-
rini kullandı. 

Asla kalemini satmaz

10 Ocak Çalışan Gazeteciler
Günü'nü kutlayan Kılıçda-
roğlu, “Öncelikle kalemini sat-
mayan, haber peşinde koşan,
öğrendiği haberi doğrulatan,
sonra bunu haberleştiren na-
muslu bütün gazetecilere hepi-
mizin şükran borcu var. Onurlu
bir gazeteci asla kalemini sat-
maz. Onuruyla haberini yapar.
Bir baskıyla karşılaştığında da
çekinmez ve ürkmez. Haberini

bir gazeteci ideali içinde yazar
ve kamuoyunu bilgilendirir.
Gazetecilerin gerçek demokra-
silerde dördüncü güç olarak al-
gılanmasının temel felsefesi de
budur. Ocak ayının gazetecili-
ğimiz açısından büyük acılar
barındırdığını bilmenizi isterim.
Metin Göktepe, Uğur Mumcu
onlardan biriydi. Ahmet Taner
Kışlalı, Hrant Dink onlardan
biriydi. Bu gazetecilerimiz farklı
tarihlerde ama birer ocak
ayında katledildiler. Basın öz-
gürlüğünün olmadığını, sansür
uygulandığını biliyoruz, doğru
haberlere yasak getirildiğinin
farkındayız. Kalemini satan
ama kendilerine gazeteci diyen-
leri de biliyoruz. Televizyonlara
çıkıp AK Parti adına konuşan,
kalemini satan, düşüncesini
satan, aklını saraya kiralayan
sözde gazetecileri de biliyoruz.
Bu ülkeye demokrasi geldi-
ğinde onlar televizyona çıka-
mayacaktır. Kalemini
satmayan gazetecilerin günü
kutlu olsun” dedi. 

Temizleyip atacağız

“Elinizi vicdanınıza koyun ve
düşün. Bu memlekette huzur
var mı?” diye soran Kılıçda-
roğlu, “Bu memlekette yarın
sabah neye uyanacağımızı bil-
miyoruz. 10 dakika sonra ne
olacağını bilmiyoruz. Ekono-
mide, hayatta istikrar yok. İş-
sizlik almış başını gidiyor. İcra
memurları giderek artıyor.
Bütün bunlardan Türkiye'nin
kurtulması lazım. Bunun için
sağlıklı, tutarlı, aklı başında bir
iktidarın olması lazım. Hakim
dediğiniz kişi saraydan talimat
bekliyorsa o gerçek anlamda
hakim değildir. İradesini sat-
mış, ipotek altına aldırmış kişi-
dir. Saray'ın sofrasına oturan
hakimin kararından fayda gel-
mez. Ne kadar büyük bir hak-
sızlıkla zaman zaman karşı
karşıya kaldığınızı biliyorum
ama sükûnetimizi koruyaca-
ğız, bekleyeceğiz, sandığa gitti-
ğimiz zaman demokrasiden,
özgürlükten, insan hakların-

dan yana, haksızlıklara karşı
adaleti savunan bir anlayışla
oyunuzu kullanacağız. Böyle-
likle saray ve şürekâsını artık
bu ülkeden temizleyip ataca-
ğız” ifadelerini kullandı. 

Korkunç bir tiran oldu

Cumhurbaşkanı Erdoğan'a
sert eleştiriler yönelten Kılıç-
daroğlu, “Beyefendi Tank-
Palet fabrikasına gitti bir sürü
laf etti. Erdoğan bildiğimiz Er-
doğan, sürekli küfür, iftira.
Öyle bir noktaya geldi ki za-
vallı kendi troll oldu. Devleti
ne kadar çürüttüğünün göster-
gesi de dün yaşandı. Yalan,
dolan, iftiralarını alkışlayan
kurmay askerler. Biz CHP ola-
rak bize düşeni cesurca yaptık,
kan kusup kızılcık şerbeti içtik
ama değişmeyi bildik ve başar-
dık. Her değişim önce içeriden
başlar sonra dışarıya taşar. İç
reformlarımızı yapmaya baş-
ladık. Kolay olmadı bu dost-
lar, her taraftan şikayetler
geldi. İnanın, hiç kolay olmadı
ama önemli olan zoru başar-
maktı, başardık. Şimdi CHP
gerçek anlamda halkın partisi-
dir. Biz böyle yaptık. Peki Er-
doğan ne yaptı? Eleştirdiği her
şeye şimdi bizzat kendisi dön-
üştü. Korkunç bir tiran oldu.
Militarizmin savunucu oldu.
Değişimin önüne büyük bir
engel olarak çıktı. Dün beni si-
yasal olarak eleştirirken asker-
lere alkışlatır oldu. Askerlerin
alkışlaması şahsen hiç umu-
rumda değil ama devlet açı-
sında büyük bir çürümenin
göstergesidir bu. Etrafınıza si-
yaset koridorlarında kariyer
devşiren askerler koyarsınız
elinizde bol yıldızlı, apoletli
Orta Doğu üniformaları kalır.
Onun için komuta kademesi
haddini bilsin, siyaset askerin
işi değildir. Herkes haddini bi-
lecek, bulunduğu makamın ne
olduğunu anlayacak. Siyaset
mi yapmak istiyorlar? Çıkar-
sınlar o üniformayı, hizalan-
sınlar Erdoğan'ın yanına”
ifadelerini kullandı.

CHP lideri Kemal Kılıçdaroğlu, partisinin grup toplantısında konuştu. Kılıçdaroğlu, İYİ Partili Lütfü Türkkan ve CHP Mersin
Milletvekili Ali Mahir Başarır'ın dokunulmazlıklarının kaldırılması talebiyle yapılacak olan bugünkü görüşmeye tepki 
gösterdi. CHP Genel Başkanı, "CHP'nin milletvekillerinin, ben dahil dokunulmazlıklarını kaldırmazsanız namertsiniz" dedi

KALDIRMAZSANIZ
NAMERTSINIZ!

SİNAN ATEŞ’İN KANI
YERDE KALMAYACAK!
MHP Lideri Devlet Bahçeli'ye Sinan Ateş cinayeti hakkında yanıt veren Kılıçdaroğlu,
“Sinan Ateş bizim de evladımızdır. CHP'de ülkücü arkadaşlarımız var. Sinan Ateş
onların kardeşi. CHP, şehidimizin hakkını savunacaktır. Bu benim CHP ülkücülerine
karşı sorumluluğumdur. Yanında cinayeti azmettiricileri barındırıyorsun, teslim
edeceksin. Bir şehit var ortada, bu kan yerde kalmayacak” ifadelerini kullandı.

Partisinin grup top-
lantısında konuşan
Sancar, iktidara ve mu-

halefete seslendi, seçimlere yöne-
lik mesajlar verdi. Sancar,
HDP'ye yönelik kapatma davası-
nın sürmesine de tepki gösterir-
ken, partisinin Hazine yardımı
hesabına blokaj konulması konu-
sunda, "AKP'ye en ağır yenilgiyi
yaşattığımız 7 Haziran seçimle-
rine girerken 1 kuruş Hazine yar-
dımı almış değildik, milyonların
gönlünü almıştık Yine oradan
yürüyeceğiz, yine oradan başara-
cağız" diye konuştu. Sancar ay-
rıca, muhalefete verdiği
mesajında da "İlan ettiğimiz
hedef ve ilkeleri somutlaştırarak
ilerliyoruz, çalışarak yolumuza
devam ediyoruz, büyüyerek geli-
yoruz. Aldığımız kararları da bu
çerçevede değerlendirsin herkes.
Hakikatle yüzleşerek, hakiki çö-
zümler üretiyoruz. Hakiki yön-
temler öneriyoruz herkese" dedi.
Sancar, "Şimdi yaratılan hava,
bu ülkede yaşayanların iki seçe-
neğe mahkûm olduğu şeklin-
deydi. İki seçeneğe mahkûm
değilsiniz, biz varız, demokrasi
güçleri var, üçüncü yol var Ka-
ranlığı dağıtmaya geliyoruz" ifa-
delerini kullandı. 

Karanlığı 
dağıtacağız

TÜRKKAN
VE BAŞARIR

ÇIKIŞI

Asla oyuna gelmeyeceğiz
MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli partisinin TBMM'deki grup toplantısında açıklamalarda bulundu. Bahçeli, Sinan
Ateş cinayetiyle ilgili, "Düşmanca senaryolara taviz vermeyeceğiz. Menfur bir cinayetin içine dava arkadaşlarımızı
çekmek isteyenlere eyvallah etmeyeceğiz. MHP'yi uyuşturucu çeteleriyle, torbacılarla aynı kazana atmaya
niyetlenmiş kim varsa şerefsiz kere şerefsizdir. Oyuna gelmeyeceğiz, tuzağa düşmeyeceğiz" diye konuştu

Partisinin grup toplantısında ko-
nuşan MHP Lideri Devler Bahçeli,
MHP'yi olmadık suçlamalarla

durdurmaya, Cumhur İttifakı'nda çatlak
oluşturmaya çalışanlar olduğunu belirten
Bahçeli, “Yunanistan'ın Ege'deki tacizlerine
sesleri çıkmaz. Türkiye lehine tek bir laf et-
mezler, edemezler. Zalimlerin yanındadırlar.
Menfur bir cinayetin içine dava arkadaşları-
mızı çekmek isteyenlere eyvallah etmeyeceğiz,
tamam demeyeceğiz. Sabrın boyun eğmek
değil mücadele etmek olduğunu cümle aleme
göstereceğiz. Tek başıma da kalsa davayı çiğ-
netmeyeceğiz. Tek bir ülküdaşımı ezdirmeye-
ceğim, sonu ölüm de olsa surda gedik
açtırmayacağım. Karın ağrısı çekenlere, bir
cinayet üzerinden siyasi kurgu yapanlara
adayımız belli, kararımız nettir. Cumhurbaş-
kanı adayımız Sayın Erdoğan'dır. Deneyin de
görün anyayı konyayı. MHP aklınızı alacak,
şer odaklarını şaşkına çevirecektir. Davamız
dualıdır, Türk-İslam ülküsünün sancağıdır.
MHP'yi suç örgütleriyle ilişkilendirip Türkiye
üzerinde hain projelerini uygulamaya heves-
lenenlerin karşısındayız, karşısında duraca-
ğız. Bizi terörize ederek köşeye sıkıştırma
amacı güden hangi mendebur varsa bugüne
kadar konuştu, şimdi sıra bizdedir. Madem
herkes sırasını savdı, herkes eteğindeki taşları
döktü, o halde şimdi söz sırası bize gelmiş
demektir. Buradan aynı zamanda aziz mille-
timizle ne var ne yok paylaşacağım. Uğradı-
ğımız ağır haksızlıkları birer birer
anlatacağım” açıklamasını yaptı. 

Günaha ortak oldular

“Adli ve idari soruşturma sürecinin yapılabil-
mesi maksadıyla her gelişmeyi yakından ta-
kibe başladık” diyen Bahçeli, “Zira ortada
işlenmiş bir cinayet vardı. Ancak kanlı saldırı
gerçekleştikten hemen sonra MHP'ye orga-
nize ve örgütlü bir saldırı hız kazandı, sürekli
olarak da kamçılanıp körüklendi. Tüm FE-
TÖ'cüler algı operasyonu kanalıyla yeni bir
kalkışma başlattılar. Cinayetin gölgesi
MHP'ye düşürülmek istendi. Bir iç hesaplaş-
manın olduğu devamlı olarak iddia edilip
gündemde tutuldu. Düşman oklarını takip

ettik, nihayetinde tehlikeyi sezdik, hücumu
gördük. MHP ve Ülkü Ocaklarıyla en küçük
bağlantısı olması şöyle dursun, içimizden
devşirilmiş siyaset artıkları, FETÖ'cüsünden
PKK'sına kadar tüm nefret odakları bizi cina-
yetle aynı karede göstermek için vahim bir
günaha ortak oldular. Kimse unutmasın, kurt
kışı geçirir ama yediği ayazı unutmaz” ifade-
lerini kullandı. 

Onursuzları tanıyoruz

İsim vermeden Zafer Partisi Genel Başkanı
Ümit Özdağ'ı eleştiren Bahçeli, “Adına zafer
denilen casusların şebekesine dönmüş, marji-
nal bir partinin ümitsiz vakası hepimiz katilin
kim olduğunu biliyoruz lafıyla savcıların iş
alanına giren açıklamada bulundu. Gereğinin
yapılmasını istemek çağrımdır. Cinayeti şova
dönüştüren, Cumhur İttifakı'nı sarsmak için

binlerce FETÖ hesabı açıldı. Pensilvanya
menşeili sosyal medya saldırıları yoğun ola-
rak yaşandı. Azılı MHP düşmanları bu ko-
nuyu saptırarak siyasi bir hesaplaşmaya
çevirdiler. Biz onursuzları tanıyoruz, ensele-
rinde olduğumuzu ifade ediyoruz. Ne tuhaf
ki ülkücüyü öteki gören Kılıçdaroğlu da sos-
yal medya mesajıyla suskunluğumuzun ne-
denini sorma gereği duydu. Suskunluğumuz
asaletimizdendir, lakin bir lafa bakarız laf mı
diye bir de söyleyene bakarız adam mı diye.
Edebimiz el vermez edepsizlik edene. Sayın
Kılıçdaroğlu suskun değilim, sadece edepsiz
imalarınızı seyredip gerekli notlarımı aldım,
alıyorum. Bu siyaset defosu gençlerimizin
mafyacılık oynadığını ileri sürdü. Neyi kastet-
tiği ortaya çıkmış oldu. Bak Kılıçdaroğlu
senin yanında konuşlanan teröristlerle ülkücü
Türk gençliğini sakın ola karıştırma. Sen her
şeyinle zaten teslim olmuşsun, sen bir kimlik-
sizsin, azılı katillerin dümen suyuna çoktan
girmişsin” tepkisini gösterdi. 

Şerefsiz kere şerefsiz

Kılıçdaroğlu'na eleştirilerini sürdüren Bahçeli,
“Kılıçdaroğlu yüreğin varsa buraya gel, tek
bir evladımı al da senin ciğerinin kaç okka et-
tiğini göreyim. PKK'nın boyundurluğuna gir-
miş bir partinin bize parmak sallayıp sütten
çıkmış ak kaşık pozu vermesi milletimizin ak-
lıyla alay etmektir. Böylesi tezgahlara karnı-
mız toktur, CHP'yi bilen bilir,, MHP'yi de
bilen bilir. Geçtiğimiz yıl siyasi cinayet iddia-
sında bulunan Kılıçdaroğlu neleri bildiğini,
kendisine hangi görevin verildiğini açıklamak
durumundadır. MHP'yi uyuşturucu çetele-
riyle, torbacılarla, cinayet örgütleriyle aynı ka-
zana atmaya niyetlenmiş kim varsa şerefsiz
kere şerefsizdir. Bizim üzerimize kan sıçrat-
mak, sokağı çıkmamızı tahrik etmek, Türki-
ye'yi bir kavga iklimine çekmek için el
ovuşturan kim varsa şerefsiz kere şerefsizdir.
Ganimet avcılığına savunanlar şerefsiz kere
şerefsizdir. FETÖ ile işbirliği yapıp milleti-
yetçi hareketin üstüne saldırmak isteyen kim
varsa şerefsiz kere şerefsizdir. Oyuna gelme-
yeceğiz, tuzağa düşmeyeceğiz” dedi.  
NERGİZ DEMİRKAYA
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Pendik Kurtköy'de yaşayan işçiler,
geçim sıkıntısından, düşük 

ücretlerden ve kötü çalışma
koşullarından dert yandı.

Yaşadıklarını anlatan işçi Erol
Dağdelen, “Maalesef işçinin işçiden

başka dostu yok. Patronların 
umrunda bile değiliz. Örgütlenip,

mücadele etmeliyiz” dedi
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K urtköy Mahallesi, Pendik’te
sanayi üretiminin en yoğun
olduğu mahalle olarak bili-

niyor. Sülüntepe, Ramazanoğlu,
Kavakpınar gibi yakınında/sınırında
bulunan diğer mahallelerde yaşayan
emekçiler, geçimlerini sağlayabilmek
amacıyla Kurtköy’de yoğunlaşan
fabrikalarda çalışıyor. Bunun yanı
sıra sanayideki iş gücü ihtiyacını kar-
şılayan bir diğer kesim ise mülteciler.
Sanayinin ortasında derme çatma
evlerde, bazen garajlarda işçi küme-
leri halinde yaşayan mülteciler uzun
mesai saatleri boyunca fabrikalarda
çalıştırılıyor. Fabrika sahipleri işçi ih-
tiyacını büyük oranda bu mahalle-
lerde yaşayan emekçiler ve sözünü
ettiğimiz göçmenlerden karşıladığı
için, Kurtköy’deki fabrikaların büyük
çoğunluğunda işçi servisi bulunmu-
yor. İşçilerin kimisi birkaç duraklı-
ğına da olsa kalabalık otobüs
zahmetine katlanarak, kimisi de so-
ğuğa rağmen yürüyerek varıyor iş
yerlerine. Bu sebeple günün belli sa-
atlerinde işçi trafiği olur Kurtköy’de.

Harçlık bile verecek 
durumumuz yok

Kurtköy Mahallesi'ndeki sanayide
işçilerle konuşan Evrensel'den Eren
Yüceboy, işçilerin ciddi zorluklarla
karşı karşıya olduğunu söyledi. Ya-
şadıkları zorlukları anlatan plastik
fabrikasındaki işçi Erol Dağdelen,
“Sekiz de verseler, on da verseler
yetmiyor. Ne kadar aldığımızın bir
hükmü yok. Kaşıkla verip kepçeyle
alıyorlar geri. Her şeye ha bire zam
geliyor. Para cebimde durmuyor.
Kuş olup uçuyor cebime girer gir-

mez” dedi. Aynı fabrikadan mesai
arkadaşı da, “İki tane çocuk okutu-
yorum ben. Biri seneye üniversiteye
gidecek. Öteki, iki seneye liseye geçe-
cek. Sınavları yakın. Dershaneye
göndermek gerekiyor. Masrafı ders-
haneyle de bitmiyor. Bazen oluyor,
harçlık veremez duruma giriyoruz.
Eve iki asgari ücret giriyor, yine de
yetmiyor. Yarın öbür gün çocuk üni-
versiteye gidince masrafları iyice ar-
tacak. Bugün yetmeyen o gün nasıl
yetecek?” diye sordu.

Her seferinde 
mağdur olan biziz

CNC operatörlüğü yapan başka bir
işçi ise asgari ücretli olmadığını ama
asgari ücrete gelen zammın kendi-
sini de etkilediğini belirterek fikirle-
rini söyledi; “Bizim zam hâlâ belli
değil. Maaş bir elimize geçsin, o
zaman göreceğiz ne aldığımızı. Pat-
ron diyor ki, ‘Korkmayın, ben sizi
mağdur etmem.’ Çıkıp da ‘Asgari
ücrete ne kadar zam yapıldıysa size
de o kadar zam vereceğim’ diyemi-
yor. Bunu diyemediği için bizi mağ-
dur etmeyeceğini söylüyor. Ama
aynı patron dün de bunu söyledi,
önceki yıl da bunu söyledi. Her sefe-
rinde de biz mağdur olduk. Üç yıl
önce asgari ücretle benim maaşım
arasındaki fark beşti, şimdi iki oldu.
Mağdur etmeyiz diyorlar da ediyor-
lar. Gözünün yaşına bakmıyorlar in-
sanın” dedi.

Emekli olup çalışan çok

Emekli olmasına rağmen hâlâ çalış-
mak zorunda olduğunu belirten bir
işçinin söyledikleri de şu şekilde:

“Yıllardır emekliyim. Aldığım geçin-
meme yetmiyor. Mecbur çalışıyo-
rum. Çalışmayıp ne yapacaksın? Bir
fabrikada bekçilik yapıyorum. Bu işi
de zor buldum. Çünkü bekçi aradı
mı, sertifika istiyor her yer. Sertifika
bende yok. Hem sertifika demek, si-
gorta zorunluluğu demek. Ben si-
gorta masrafından kurtarıyorum
patronu. Yetmiyor, bir de asgari üc-
retten daha düşük maaş veriyor.
Kızsan, şikayet etsen neye yarar?
Koyar kapının önüne. Kimse de
sahip çıkmaz o saatten sonra. O
yüzden, katlanıyoruz mecbur. Asgari
ücretli bir eziliyor, ben iki kere ezili-
yorum yani.” Sanayide geçirdiğimiz
dakikalar boyunca göçmen işçilere
de rastlıyoruz. Ancak işten atılma
endişesiyle görüş vermekten çekini-
yor kimisi. Çekinmeyip görüş belir-
tense hem dili tam anlamıyla
yetmediği için hem de kendini kıs-
men sakınarak konuştuğu için sınırlı
bir şekilde dahil oluyor söze: “Bize
asgari ücret yok. Bize ne verirlerse
ona tamam diyoruz. Bazı arkadaşla-
rımız asgari ücretin yarısını alıyor.
Yetmiyor. İş ev, iş ev… Başka hayatı-
mız yok bizim.” HABER MERKEZİ

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de Basın:(1763244)

DÂRÜLACEZE BAŞKANLIĞINDAN
TAŞINMAZ YIKIM İHALESİ

İstanbul ili, Bahçelievler ilçesi, Zafer ma-
hallesi, Yıldırım Beyazıt Caddesi, Gürcü-
oğlu İş Merkezi, Tapuda: 8848 parselde
kayıtlı, 405,00 m² sahalı kargir ev ve dük-
kan niteliğindeki taşınmaz 

1.

SN TAŞINMAZ BİLGİLERİ MUHAMMEN BEDEL (TL)    GEÇİCİ TEMİNAT  BEDELİ (TL)

210.000,00 6.300,00

Tarih 23 Ocak 2023 - Pazartesi AÇIKLAMA

İHALEYE KATILIM İÇİN GEREKLİ BELGELER 

ŞAHISLARDAN İSTENİLEN   ŞİRKETLERDEN İSTENİLEN 

1.   T.C. Kimlik numaralı Nüfus Cüzdan Sureti       1.    Ticaret veya Sanayi Odası Belgesi

2.   İkametgah Belgesi (Nüfus ve Vatandaşlık 2.   Noter tasdikli İmza Sirküsü veya Vekaletname

Müdürlüğü veya E-devletten) 

3.   Geçici Teminat Bedeli  İhale dökümanı 3.   Geçici Teminat Bedeli

alındığına dair makbuz

4.   İhale dökümanı alındığına dair makbuz 4.    İhale dökümanı alındığına dair makbuz

ÖNEMLİ: Geçici teminat bedeli Dârülaceze Başkanlığı SAYMANLIK BİRİMİNE yatırılmalıdır. İhale dökümanı

satın alındığına dair makbuz ibraz edilecektir.  

İLETİŞİM BİLGİLERİ

Adres  Halil Rıfatpaşa Mahallesi Dârulaceze Caddesi No: 51 Okmeydanı ŞİŞLİ / İSTANBUL 

E-Posta e.hanli@darulaceze.gov.tr

Telefon / Fax 0 212 220 10 20 /158  Fax: 0 212 210 44 30 - 0 212 221 03 03

İHALE BİLGİLERİ

Yer Dârülaceze 
Başkanlığı - Çok Amaçlı Salon

Saat 14:00
Yukarıda açık adresi yazılı taşınmazlar  2886 Sayılı 

Yasanın 45 nci maddesi hükümlerine göre Açık 
Teklif  (Arttırma) Usulü ile yıkım ihalesi yapılacaktır. 

İhaleye girmek isteyenlerin aşağıda istenen belgelerle
birlikte ihale gün ve saatinde ihale salonunda hazır 

bulunmaları gerekmektedir. Posta ile yapılacak müracaat
kabul edilmeyecektir. İhale dökümanı satış 

bedeli 3.000,00 TL dir. İdare ihaleyi yapıp yapmamakta
serbesttir.

Maruz kaldıkları geçim sıkıntısını tersine çevirebilmenin yolunu
ise kendi birliklerinde gören işçiler şu ifadeleri kullandı; “Bundan
sonrası ne olur dersen, söyleyeyim. Baştaki gitti, öteki geldi diye-
lim. Bizim halimizde binde bir değişim bile olmaz. Biz çıkıp da
kendi hakkımızı savunmayalım, kimse bizim hakkımızı savunmaz.
Herkes kendi davasına sahip çıkar çünkü. Öyle olmalı yani. Ama
biz yapamıyoruz bunu. Kiminle yapacaksın? Herkes korkuyor,
herkesin derdi var. Kimse gözünü karartıp bir işe kalkışamıyor. Bir
işe kalkışsam kimse bana sahip çıkmaz, kimse benim arkamda
durmaz diye düşünüyor. Öyle düşünmekten vazgeçer miyiz bilmi-
yorum. Ama vazgeçmediğimiz sürece, böyle gelir, böyle gider.
Ona eminim.” Sendikalı bir gıda fabrikasında çalışan bir
başka işçi de “Asgari ücrete yapılan zam yetmez. İşçilerin geçi-
nebilmek için fazlasını istemesi lazım. Fazlasına sahip olabilme-
nin tek yolu da birlikte olmak ve mücadele etmek. Ancak birlikte
hareket edersek patronlar üzerinde zorlayıcı bir etkimiz olabilir.
Bunun için bütün işçi arkadaşlarımı korkmadan, çekinmeden bir-
leşmeye çağırıyorum.”

İşçiler vazgeçmemeli

ISCININ ISCIDEN 
BASKA DOSTU YOK!

Kamu emekçileri
yoKsullaşıyor
Memur ve memur emeklilerine yönelik
yapılan maaş zammını değerlendiren
KESK MYK Üyesi Gönül Kural, kamu
emekçilerinin yoksullaştığını söyledi

KAMU Emekçileri Sendikaları Konfederas-
yonu (KESK) MYK Üyesi Gönül Kural,
memur ve memur emeklilerine yapılan maaş

zammına ilişkin değerlendirmelerde bulundu. Kural,
“Kamu emekçileri gittikçe derinleşen bir yoksullaşma
kriziyle karşı karşıya. Her geçen gün kötüleşen çalışma
koşulları, parçalanan istihdam yapısı, eriyen ücretler ve
ulaşımdan kiraya, yakıttan temel tüketim maddelerine
gelen zamlarla yaşamımızı sürdürmeye çalıyoruz.
Cumhurbaşkanı, yetkili sendika Memur Sen’in sözleş-
meliye kadro şöleninde kamu emekçisi ve emeklisine
sanki çok büyük bir artış gibi açıkladığı yüzde 25 zam
ve ardından 5 puan daha arttırarak yüzde 30 zam yap-
mıştır.Birleşik Kamu İş’in de içinde yer aldığı 7 sendika,
12 Ocak tarihinde iş bırakma kararını almış ve kararı
açıklamadan bir gün önce KESK’e de iş bırakma çağ-
rısı yapmıştır. Beraber tartışılmadan karar alıp, sadece
katılım çağrısı yapma tutumu doğru değildir. KESK, iç
mekanizmalarında tartışılmadığı ve birlikte karar alın-
madığı için bu tür bir iş bırakmaya katılamayacağını
ifade etmiş, ancak bundan sonraki süreçte birlikte plan-
lanacak eylem ve etkinliklerde ortaklaşılabileceğini be-
lirtmiştir” dedi.

Yeterli çaba harcanmadı

Maaş zammına yönelik görüşmelerde yeterli çabanın
sağlanmadığını anlatan Kural, “KESK bütçe görüşme-
leri sürerken bütçe döneminde ortak neler yapılabilece-
ğini tartışmak için emek ve meslek örgütleriyle bir
toplantı düzenlemiş, Birleşik Kamu İş’e de yazılı bir
çağrı yapmıştır. Birleşik Kamu İş ise bu çağrıya bir
dönüş yapmamış ve toplantıya katılmamıştır. KESK’in
çağrıyı sadece yazılı olarak yapması, arayıp görüşülme-
mesi, bunun için yeterli çabanın harcanmaması, tartışıl-
malıdır. Birçok kararı emekçilerle işyerinde tartışmadan,
siyaseten oluşturulmuş meclisleri aracılığıyla alıp emek-
çilerin önüne getiren, KESK’in tutumu da tartışılmalı-
dır. Bütçe döneminde alınan ve uygulanamayan
merkezi miting kararı da buna dahildir” diye konuştu. 
Koşullar oldukça ağırTürkiye'deki ekonomik krizin her
geçen gün derinleştiğini vurgulayan Kural, “Gerçek en-
flasyonun yüzde 100’leri çoktan geçtiğini hızla yoksul-
laşan bütün kamu emekçileri yaşamlarında
hissetmektedir. Sorunlarımızın bu kadar arttığı bir dö-
nemde sendikal rekabeti değil, birlikte mücadeleyi örme
ihtiyacı daha da önemli hale gelmiştir. Emekçilerin ta-
lebi bu yöndedir. Koşullar birlikte mücadele etmeyi her
zamankinden çok mümkün ve zorunlu kılmaktadır.
Fakat birlikte mücadele, karar alıp çağrı yapmak şek-
linde olmamalıdır”dedi.  ANIL BODUÇ

Her şeyin en iyisini isteriz
Eyüpsultan Belediyesi'nin aldığı ödüllerle ilgili konuşan Belediye
Başkanı Deniz Köken, “Biz komşularımız için her şeyin en iyisini
isteriz. Bu ödüller de bu isteğin bir meyvesi” dedi

BÜYÜK bir özveriyle
hiç hız kesmeden sür-
dürülen bu çalışmalar

sonucunda 2022 yılında ise iki
yeni belge daha kuruma kazan-
dırıldı. Bu iki yeni belge; 5393
sayılı Belediye Kanunu ile Ta-
nımlanmış Görevleri Vatandaşa
Sunarken Belediyenin Amaç ve
Hedeflerine Ulaşmasını Etkile-
yebilecek Risk ve Fırsatları Belir-
lemek, Derecelendirmek, Gerekli
Önlemleri Almak, İzlemek, Ra-
porlamak ve İyileştirmek kapsa-
mında ISO 31000:2018 Risk
Yönetimi Sistemi belgesi iken İş
Sağlığı ve Güvenliği ile İlgili Teh-
likeleri Ortadan Kaldırmak,
Riskleri Azaltmak, Güvenli ve
Sağlıklı Çalışma Koşulları Sağ-
lamak kapsamında ise ISO

45001:2018 İş Sağlığı ve Güven-
liği Yönetim Sistemi belgesi.

Çalışmalarımız
devam ediyor

Eyüpsultan Belediye Başkanı
Deniz Köken konu ile ilgili yap-
tığı açıklamada, "Eyüpsultanlı
komşularımız her şeyin en güze-
line layık. Kalite sadece ürünün
kalitesi değil, sunumun da bir
kalitesi var. Kalite Yönetim Sis-
temi kişiye göre değil, bizlerden
sonra da devam etmesi gereken
bir sistem. Yaptığımızı yazaca-
ğız, yazdığımızı uygulayacağız.
2020 yılından beri dört kalite
belgesine ulaştık, yeni belgeler
için de çalışmalarımız devam
ediyor" dedi. HABER
MERKEZİ
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34 MKA 52 plakalı aracımızın uygunluk belgesi
kaybolmuştur. Hükümsüzdür. 

AKEYAPI İNŞAAT SANAYİ TİCARET ANONİM ŞİRKETİ

ZAYİ

A sayiş Şube Müdürlüğü, Dolan-
dırıcılık Büro Amirliği ekipleri
yaklaşık 3 ay süren teknik ve fi-

ziki takibin ardından operasyon için bu
sabah saatlerinde düğmeye bastı. Sav-
cılıktan alınan izinde İstanbul ve Yalo-
va'da daha önceden tespit edilen çok
sayıda adrese eş zamanlı baskınlar ya-
pıldı. Sabah saatlerinde başlayan bas-
kınlarda şu ana kadar 85 kişinin
gözaltına alındığı, gözaltı kararı bulu-
nan kişi sayısının ise 100'ün üzerinde
olduğu belirtildi. Gözaltına alınan şüp-
heliler Dolandırıcılık Büro Amirliğine
getirilerek sorguya alınmaya başlandı.
Kadıköy'de bulunan emlak şirketinin
bürosun da geniş çaplı arama yapılır-
ken, içerde bulunan evraklar tek tek in-
celeme altına alındı. İşyerinde bulunan
bütün bilgisayarda incelenmek üzere
polis merkezine götürüldü.

200 kişi şikayetçi oldu

Şüphelilerin aynı devre mülkleri ya da
arsaları bir çok kişiye satarak milyon-
larca dolarlık vurgun yaptıkları öğre-
nildi. Şüphelilerin 'call center' kurarak
kendilerine kurban buldukları onları
sözde devre mülk satışı yapılacak yer-
lere ücretsiz götürerek dolandırdıkları
tespit edildi. Şüphelilerle ilgili yaklaşık

200 şikayetçi olduğu öğrenildi. Polis
operasyonunda gözaltına alınanların
kullandıkları lüks otomobillere de polis
tarafından el konduğu öğrenildi. Yalo-
va'da gerçekleştirilen operasyonda bir
şüpheliyle birlikte son model Ferrari
marka bir otomobilin ele geçirildiği öğ-
renildi. El konan otomobiller Gayrette-
pe'de bulunan Asayiş Şube Müdürlüğü
otoparkına getiriliyor. Ayrıca şüphelile-
rin dolandırıcılık olaylarından kazan-
dıkları paralarla 24 lüks ev aldıkları
öğrenildi.

1 milyon TL zararım var

Olayın mağdurlarından Sabahattin
Balkaya , "Beni Yalova'da bir termal
siteye günü birlik davet ettiler biz de
gittik, gitmez olaydık. Akşam kadar
bize sunum yaptılar, Devremülk tanı-
tımı yaptılar. Bir odayı 50 kişiye satı-
yorlar. İstanbul'a geldiğimde beni
Mecidiyeköy'deki bürolarına çağırdı-
lar. Siz yanlış bir işlem yapmışsınız biz
bunu düzeltelim dediler. Bana 5 tane
dosya değiştirttiler. Benim şu anda 1
milyon liraya yakın zararım var" dedi.
Yetkililer operasyonunun sürdüğünü
gözaltı sayısının ve mağdur sayısının
önümüzdeki saatlerde artabileceğini
söyledi. DHA

BaşSavcı Hüseyin
Gümüş, törende yaptığı
açıklamada, "Bu sene

kitap bağışı kampanyamızın ismi
'Kitap iyileştirir' sloganıyla, 10
Ocak-15 Şubat tarihileri arasında
Türkiye'de bütün başsavcılıklarda
eş zamanlı olarak başlatıldı. Kitap
en iyi dost, hepimizin gerçek dostu.
Kitap bize her zaman yakın arka-
daşlık ediyor. Bunaldığımız, sıkın-
tıya düştüğümüz zaman kitaplara
sarılıyoruz. Kitaplar bize dert ortağı

oluyor. Aynı zamanda Ceza İnfaz
Yasamız, hükümlülerin tahliye ol-
duklarında topluma daha uyumlu,
hak, hukuk, adalet kavramlarına
saygılı bireyler olarak hazırlamayı
hedefliyor. Bu amaca uygun olarak
da bakanlığımızın koordinesinde
hükümlüleri kitaplarla buluşturmuş
olacağız. Cezaevlerinde barındırı-
lan hükümlüler ve tutuklular, dört
duvar arasında, sevdiklerinden
uzak yaşıyorlar. Bizim bu kampan-
yayla bağışlayacağımız bir kitap,

onların gönüllerine uzanacak,
hayal dünyasını genişletecek, belki
de yaşadıkları dört duvar arasında,
duvarlarda birer pencere açmış ola-
cağız" dedi. Başsavcı Gümüş, ko-
nuşmasının ardından kitap
kumbarasına ilk kitabı attı. Bakır-

köy Basın Savcılığı da kampanyaya
5 bin adet kitap bağışladı. Hü-
kümlü ve tutukluların okuma alış-
kanlığı kazanmaları ve daha fazla
kitaba ulaşmaları amacıyla başlatı-
lan kitap kampanyası 15 Şubat'a
kadar devam edecek. DHA

Sultan Abdülmecit döneminde
1858 yılında yapımı tamamlanan
Topkapı Sarayı'nın 4. avlusunda

yer alan Mecidiye Köşkü'ndeki hem dış
yapı hem de iç mekan restore edildi. Top-
kapı Sarayı'nda inşa edilmiş son yapı olan
köşkün içerisindeki eşyalar ve ahşap yapılar
da bu kapsamda elden geçirildi. Mecidiye
Köşkü hakkında AA muhabirine bilgi veren
Topkapı Sarayı Daire Başkanı İlhan Koca-
man, köşke önümüzdeki aylarda ziyaretçi
kabul edilmeye başlanacağını söyledi. Top-
kapı Sarayındaki devlet yönetiminin 1856
yılında Dolmabahçe Sarayı'na taşındığını
ifade eden Kocaman, Avrupai tarzda bir
yapı talep edilmesiyle birlikte Mecidiye
Köşkü'nün Topkapı Sarayı'nda inşa edildi-
ğini belirtti.

Cülus töreni yapıldı

Osmanlı döneminde köşkün iki önemli
tören için kullanıldığını ifade eden Koca-
man, "Topkapı Sarayı'nda Osmanlı döne-
minde önemli iki tören yapılmaktaydı.
Bunlardan bir tanesi cülus töreni. Padişah-
lar tahta çıkacağı zaman yine Topkapı Sa-
rayı'nda bu tören gerçekleşiyordu. Bir diğeri
de ramazan ayının 15'inde Peygamber
Efendimizin hırkasının ziyarete açıldığı
Destimal töreni gerçekleşiyordu. Bu tören-
lere devlet erkanı geldiği zaman yine bu ya-
pıyı kullandıklarına dair elimizde bilgiler
mevcuttur. Cumhuriyet döneminde de yine

Atatürk'ün ve daha sonraki cumhurbaşkan-
larının da burayı kullandığına dair bilgiler
var" diye konuştu.

2 yılda tamamlandı

Mecidiye Köşkü'ne daha önce ziyaretçi
kabul edilmediğini vurgulayan İlhan Koca-
man, "Yapının restorasyonunu 2 yıldır sür-
dürüyorduk, sona gelindi ve tamamladık. İç

mekanlar ziyaretçiye hiç açılmamıştı, ilk kez
ziyarete açıyoruz. Tefrişini tarihi belgelere,
fotoğraflara bakarak hatıratlardaki okudu-
ğumuz bilgiler doğrultusunda yaptık. Eser-
leri Yıldız Sarayı'nda bulunan Milli
Saraylar atölyelerinde gerçekleştirdik. Ya-
pıyı da yine kendi restoratörlerimiz marife-
tiyle tamamladık" dedi. Daha önce yapının
dış yüzeyinde bulunan sıva katmanını res-

torasyon kapsamında kaldırdıklarını kayde-
den Topkapı Sarayı Daire Başkanı İlhan
Kocaman, bu sayede yapının orijinal hali-
nin ortaya çıktığını dile getirdi. Kocaman,
zamanla yapı içinde yıpranmaya uğrayan
birçok eserin de restore edildiği bilgisini
verdi. Köşkte iç mekanın harem ve selamlık
olmak üzere iki bölümden oluştuğunu an-
latan İlhan Kocaman, yapının yaşam me-
kanından ziyade, tören ve dinlenme mekanı
olduğu için daha gösterişli olduğunu ifede
etti.

Toplu açılış yapılacak

Mecidiye Köşkü'nün, restorasyonu gerçek-
leştirilen farklı yapılarla birlikte toplu açılışı-
nın gerçekleştirileceğini belirten Kocaman,
sözlerini şöyle tamamladı: "Topkapı Sara-
yı'nda son dönemde Milli Saraylar olarak
yaklaşık 7-8 mekanın restorasyonunu ta-
mamladık. Toplu bir açılış yapacağız. Ada-
let Kulesi, Harem'deki Kara Ağalar Dairesi,
Darüssaade Ağası Dairesi, Cariyeler Has-
tanesi, Cariyeler Koğuşu ile üçüncü avluda
bulunan ve 2014 yılından beri hazinenin
sergilendiği Fatih Köşkü'nün restorasyonu
bitti. Seferli koğuşunda Elbise-i Hümayun,
hazine koğuşunda levhaları, en önemlisi
Peygamber Efendimizin ve başka peygam-
berlere ait emanetlerinin bulunduğu Hırka-i
Saadet dairesinin de restorasyonlarını ta-
mamladık. Birkaç ay içerisinde bu yapıyı da
ziyaretçiyle buluşturacağız."  AA

Topkapı Sarayı'nda yapılmış son köşk olma özelliğini taşıyan 165 yıllık Mecidiye Köşkü'nde,
2 yıldır süren restorasyon çalışmaları tamamlandı. Köşkün ilk kez ziyarete açılacağı öğrenildi

Süleymanpaşa Belediye Baş-
kanı Cüneyt Yüksel, İskeçe Türk
Birliği üyesi hanımları Tarihi Bele-

diye Binasında ağırladı. KADEM Tekirdağ
İl Temsilciliğinin misafiri olan heyet, daha
sonra Süleymanpaşa’da bulunan müzeler
ile turistik noktaları gezerek bilgi aldı. Yük-
sel, Süleymanpaşa Belediyesi olarak hanım-
lara yönelik projelerle ilgili bilgilendirmede
bulundu. KADEM Tekirdağ İl Temsilcisi
Zeynep Şentop Şahin’in himayesinde Sü-
leymanpaşa’da çeşitli etkinliklere katılmak
üzere Tekirdağ’da bulunan soydaş hanımlar
da Balkan coğrafyasında yürüttükleri çalış-
maları Yüksel ile paylaştılar. Başkan Yüksel,
hanımlara gerçekleştirdikleri ziyaret dolayı-
sıyla teşekkür etti. Ziyaret sonrası İskeçe
Türk Birliği ve KADEM üyesi hanımlar, bir-
likte Süleymanpaşa’da bulunan müzeler ve
diğer turistik noktalara düzenlenen geziye
katıldılar. HABER MERKEZİ

BıR ODAYı TAM 50 
KısıYE sATTıLAR!
Türkiye çapında emlak ve devre mülk dolandırıcılığı yaptığı belirlenen şebekeye operasyon düzenlendi. Sabah erken
saatlerde başlayan operasyonda şu ana kadar 85 kişinin gözaltına alındığı öğrenildi. Şüphelilerle birlikte aralarında
son model bir Ferrari marka otomobilinde bulunduğu onlarca lüks otomobile el konduğu belirtildi. Mağdur
olduğunu belirten bir kişi, "Bir odayı 50 kişiye satıyorlar. Benim şu anda 1 milyon liraya yakın zararım var" dedi.

Adalet Bakanlığı'nın
Ceza İnfaz Kurumu
yerleşkelerinde kü-
tüphane kurulma-

sına amacıyla, 'Kitap
İyileştirir' sloganıyla

düzenlen kitap kam-
panyası Türkiye ge-
nelinde eş zamanlı

olarak Bakırköy Adli-
yesi'nde de başladı

Çatalca’dan
başladılar

Çatalca'da açılan merkezle, sü-
recin başladığını ve uygulamanın
İstanbul geneline yayılacağını be-

lirten İstanbul İl Milli Eğitim Müdürü Le-
vent Yazıcı, "Atıl kalarak kullanılmayan köy
okullarımızı ihtiyaca yönelik olarak ana-
okulu, ilkokul veya halk eğitimi merkezi ya
da bunların hepsinin birlikte kullanıldığı
mekanlara dönüştürdük. Köylülerimizin ih-
tiyaç duyduğu her türlü eğitimi, aynı za-
manda çocuklarımızla ve gençlerimizle
beraber bu mekanlarda veriyoruz. Bu me-
kanlardaki en güzel yönlerden biri de aynı
anda 3 kuşağa hitap edebiliyor olması.
Köyde yetişkinler, çocukları, torunları ile
aynı eğitim çatısı altında bir araya eğitim
için geliyor. Halk eğitim merkezlerine ek
olarak fiziki şart ve koşullara göre buraları
çocuklarımızın ve gençlerimizin vakit geçi-
rebilecekleri, doğal köy yaşamını teneffüs
edecekleri doğal ortamlar oluşturmaya yö-
nelik çalışmalarımız da devam ediyor" dedi.

İlgiyle karşılanıyor

"Köylerimizde var olan doğal ve beşeri mi-
rası, nesilden nesile aktarmak gayesiyle Ba-
kanlığımızın öncülüğünde başlatılan Köy
Yaşam Merkezleri projesiyle yediden yetmiş
yediye bütün vatandaşlarımıza hizmet sun-
maya devam ediyoruz" ifadelerini kullanan
Yazıcı, "Sayın Cumhurbaşkanımızın tensip-
leriyle, Sayın Bakanımızın öncülüğünde
başlayan proje ilimizdeki ilçe ve köylerde
büyük ilgi ile karşılanıyor. İlçe ve köylerimiz-
deki vatandaşlarımız için köy yaşam mer-
kezleri artık buluşulan ortak bir nokta haline
geldi. 2022-2023 eğitim öğretim yılının
ikinci yarısında da Bakanlığımızın öncülü-
ğünde tüm ilçelerimizde köy yaşam merkez-
lerinin açılması ve aktif olarak hayata
geçirilmesiyle ilgili çalışmalara devam 
edeceğiz" diye konuştu. DHA

Mecidiye Köşkü ziyarete açılacak

Milli Eğitim Bakanlığı tarafından
hazırlanan, 'Köy ve Yaşam 
Merkezi' projesiyle İstanbul'da
kullanılmayan köy okulları; kü-
tüphane, atölye, gençlik kampı ve
kurs merkezlerine dönüştürülecek.
Projenin ilk örneği, faaliyetlerine
başlayan Çatalca Arif Nihat Asya
Köy ve Yaşam Merkezi oldu

Kitap iyileştirir

Soydaşlara 
bilgilendirme
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3 yaşında geçirdiği kızamık ve yüksek
ateş sebebiyle işitme duyusunu yitiren
Yılmaz, işitme cihazı ve rehabilitasyon

eğitimleri sayesinde yavaş yavaş duymaya ve
konuşmaya başladı. Giresun Üniversitesi Tek-
nik Bilimler Meslek Yüksekokulu Bilgisayar
Programcılığı Bölümünü bitirdikten sonra
Trabzon'da cerrahi malzeme üreten bir fir-
mada işe başlayan Yılmaz, 5 senedir hem çalı-
şıyor hem de boş zamanlarında şiir yazıyor.
Genç şair, "Bedaliza'nın Gizemli Haykırışı"
adlı kitapta topladığı şiirlerini, 16-25 Aralık
2022'de Ortahisar Belediyesinin düzenlediği
"Kitap Günleri" etkinliğinde okurların beğeni-
sine sundu.

Engelleri aşmak zor değil

Yılmaz, AA muhabirine, lisede edebiyat ders-
lerinde öğretmeninin şiirleri heyecanlı okudu-
ğunu, bu durumun kendisini etkilediğini
söyledi. Bunun üzerine kalemi eline alarak şiir
yazmaya başladığını belirten Yılmaz, "Sosyal
medyada bunu paylaştıkça arkadaşlarım kendi
sayfalarına kopyalayıp yapıştırmaya başladı.

Ben de yavaş yavaş yazmaya başladım." dedi.
Yılmaz, engellerini eğitimle ve şiirle aştığını
dile getirerek, "Ben hiçbir zaman kendimi en-
gelli olarak görmüyorum. Çünkü engel önüne
koyulan bir şey ama sen onu kaldıracaksın.
Ben bunu şiir sayesinde başardım." diye ko-
nuştu.

Küçük yaşta çok zorlandım 

Ortaokul ve lise çağlarında engelli olduğu
için çok isyan ettiğini, hayata tutunmakta
zorlandığını ifade eden Yılmaz, şunları an-
lattı: "Küçükken okul hayatımda ve arkadaş
ortamında çok zorlandım. Çünkü konuş-
mak isterken konuşamıyorsun, dilin kelime-

leri dökmüyor. Aslında ilk başta kabullene-
miyorsun. 'Neden ben?' diyorsun. Bu soru-
lar çok kafanda takılıyor. Yavaş yavaş o
soruların cevaplarını kendince bulduktan
sonra hayatınla barışıyorsun. Artık pozitif
bakmaya başlıyorsun. Bu, biraz yavaş yavaş
olan bir süreçti. O yüzden herkes kendi ha-
yatını, kendi zevkini, aile hayatını sevmeli.
Engel diye bir şey yok, sadece engelleri aşıp
kendi hayatını ön plana tutmak lazım." Eda-
nur Yılmaz, şiirlerini yazarken doğayı göz-
lemleyerek ilham aldığına işaret ederek,
çoğu gencin gerçek aşkı yanlış tanımladı-
ğını, somut bir güzellik peşinde koştukları
için mutlu olamadıklarını söyledi. AA

Milli Eğitim Bakanlığı (MEB) her ka-
demedeki öğrencilere yönelik rehberlik
ve psikolojik danışma hizmetlerinin yü-
rütülmesi amacıyla çok yönlü faaliyetle-
rini sürdürüyor. Bu kapsamda,
2022-2023 eğitim öğretim yılıyla birlikte
okullarda tüm kademelerde "akran zor-
balığı", "siber zorbalık", "psikolojik sağ-
lamlık" gibi konuları içeren yeni
rehberlik eğitim programları hazırlana-
rak uygulamaya konuldu."

Akran zorbalığı" yapana 
disiplin işlemi

Bakanlık 15 Kasım 2022'de yaptığı yö-
netmelik değişikliği ile liselerde "siber
zorbalık" ve "akran zorbalığı"nı disiplin
işlemleri arasına aldı. Bu fiil, yeni düzen-
lemede, "bilişim araçları veya sosyal
medya yoluyla eğitim ve öğretim faali-
yetlerine, kişilere ve kurumlara zarar ver-
mek" ile "tekrarlayan çeşitli
davranışlarıyla başka bir öğrencinin, sos-
yal veya duygusal gelişimini olumsuz
yönde etkileyecek şekilde akran zorbalığı
yapmak." şeklinde anlatıldı. Bunun ya-
nında bakanlık, ilk kez öğretmenlere yö-
nelik "Değerler Eğitimi Etkinlik Kitabı"
hazırladı. Kitaplar ile sadece akademik
olarak güçlü değil, milletin öz değerle-
rine, tarihine, inancına ve kültürüne
uygun eğitim sistemi inşa ederek evren-
sel ve milli değerlere sahip nesiller yetiş-
tirmek amaçlandı. Bu kapsamda
öğretim programlarında yer alan kök de-
ğerlere yönelik etkinlik kitabı ile öğrenci-
lere adalet, dostluk, dürüstlük, öz
denetim, sabır, saygı, sevgi, sorumluluk,
vatanseverlik, yardımseverlik gibi değer-
lerin kazandırılması amaçlandı. AA

Akran zorbalığına
geçit yok!

Engellilere öz güvenli ol-
malarını tavsiye eden
Yılmaz, "Engelli arka-
daşlarım asla içine ka-
panmasın. Hep pozitif
düşünsünler. Kendile-
rine güvensinler. Bir
hedef koyup onun için
mücadele etsinler. Bu
zaman alabilir, adım at-

makta zorlanabilirler. Aynanın karşısına
geçip 'Ben kimim? Ne yapabilirim? Ne
yapmak istiyorum?' sorularını kendilerine
sorup hazır hissettiklerinde cesaretlerini
göstersinler." ifadelerini kullandı.

Engelli arkadaşlarım
asla içine kapanmasın

Sair olmak icin
ENGEL YOK!
Edebiyat öğretmeninden etkilenerek
yazmaya başladığı şiirlerini bir kitapta
toplayan 28 yaşındaki işitme engelli
şair Edanur Yılmaz, engellilere bir
hedef belirleyip onu ulaşmak için 
mücadele etmeleri önerisinde bulundu
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türkiye ile diyalog

ıcerısındeyız

İsveç, 6 aylık Avrupa Bir-
liği (AB) dönem başkanlığı
süresince başta Ukrayna'ya

yardımlar ve Rusya'ya yönelik yaptı-
rımlar olmak üzere düzensiz göçün
engellenmesi, enerji krizi, enflas-
yonla mücadele, ekonomik gelişme,
hukukun üstünlüğü gibi bir dizi ko-
nuya odaklanacak. İsveç’in AB
Daimi Temsilcisi Lars Danielsson,
ay başında AB dönem başkanlığını
üstlenen ülkesinin bu süreçteki ön-
celikleriyle ilgili basın toplantısı dü-
zenledi. Danielsson, birinci yılını
doldurmak üzere olan Ukrayna'daki
savaşın öncelik olmaya devam ede-
ceğini, AB'nin geçen seneki eylemle-
rine rağmen halen yapılacak çok şey
olduğunu belirtti. AB'nin Ukray-
na'ya insani, askeri, ekonomik yar-
dımlarını sürdüreceğini, savaş
suçlularının hesap vermesinin sağ-
lanması konusuna ağırlık verilece-
ğini aktaran Danielsson, şöyle
devam etti: "'Dondurulmuş Rus var-
lıklarını yeniden inşa çalışmaları
kapsamında nasıl ve ne ölçüde kul-
lanabiliriz?' sorusuna da bakmaya
devam etmemiz, yeniden inşa çaba-

larını başlatmamız ve daha tutarlı
çalışmasını sağlamamız gerekiyor.
Tartışmalar sadece Avrupa içinde
değil, G7 bağlamında da devam
ediyor."

Mevcut yapı sıkılaşmalı

Rusya'ya uygulanan yaptırımlara da
değinen Danielsson, Rus petrolüne
uygulanan yaptırımların değerlendi-
rilmesi ve mevcut yaptırımların sıkı-
laştırılması gerektiğini söyledi.
Danielsson, birçok üye ülkenin daha
fazla yaptırım istediğini ve 10. pake-
tin kabul edilmesini savunduğunu,
bazılarının ise söz konusu paketin
Rusya'dan çok üye ülkelere zarar ve-
rebileceğini düşündüğünü dile ge-
tirdi."Bu konuda denge kurmamız
gerekli. Zamana ihtiyaç var. Bir şey
demek için erken." ifadelerini kulla-
nan Danielsson, düzensiz göçü ön-
leme konusunun da İsveç dönem
başkanlığının önemli gündem mad-
delerinden olduğunu, bu hafta göç
ve iltica paketi üzerindeki çalışmala-
rını sunacaklarını bildirdi. "Bunun
politik olarak çok zor olacak bir
konu olduğunu hepimiz biliyoruz."

diyen Danielsson, kaynak ve transit
ülkelerle birlikte çalışılmasının öne-
mini vurguladı. Lars Danielsson,
enerji krizi, enflasyonla mücadele,
ekonomik gelişme, hukukun üstün-
lüğü konularının da İsveç'in 6 aylık
dönem başkanlığı süresince önemli
gündem başlıklarından olacağını
kaydetti.

İsveç’in NATO üyeliği ve
Türkiye

Danielsson, İsveç’in NATO üyeliği
ve Türkiye’nin talepleriyle ilgili bir
soru üzerine "Türkiye ile henüz
sonuç vermemiş bir diyalog içinde-
yiz. Her şeyi ele alacağız, bunu ör-
neğin azınlık haklarına olan
bağlılığımız çerçevesinde yapaca-
ğız." değerlendirmesinde bulundu.
AB üyelik süreciyle ilgili de uzun sü-
redir ilerleme kaydedilmeyen Türki-
ye'nin seçim sürecine girdiğini, bunu
ve diğer iç gelişmeleri takip ettikle-
rini dile getiren Danielsson, "Elbette
Türkiye her zaman, öyle ya da böyle
diyalog kurmamız için önemli bir
ülke. Ancak bu her zaman kolay ol-
muyor." ifadelerini kullandı. AA
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İ şgal altındaki Batı Şeria'nın Ra-
mallah kentindeki Bakanlar Ku-
rulu toplantısında konuşan

Iştiyye, Filistin'in Birleşmiş Milletler
(BM) nezdinde İsrail'in işgal ve ihlal-
lerine karşı girişim başlatması sonra-
sında gelen yaptırım kararlarını
değerlendirdi. İsrail hükümetinin Fi-
listin'e giden fonları kesme kararına
ilişkin Iştiyye, "İsrail, Filistin yöneti-
minin altını oymaya çabalıyor. İsra-
il'in bu icraatı, Filistin yönetiminin
mali ve kurumsal açıdan iflasa sü-
rükleme çabasından başka bir şey de-
ğildir." dedi. İsrail'in yaptırımları
nedeniyle Filistin yönetiminin "halka
verdiği hizmetlerin sekteye uğrayabi-

leceğine" dikkati çeken Iştiyye, "Kendi
kaderimizi tayin hakkımızı ve özgür-
lüklerimizi, para ve ayrıcalıklar için
feda etmiyoruz. İsrail'in yürüttüğü
haydutluk, yağma ve intikam eylem-
leri, halkımızı ve liderliğimizi siyasi,
diplomatik ve hukuki mücadeleden
geri döndüremeyecek." ifadelerini
kullandı.

İsrail’in yaptırım kararları

İsrail hükümeti 6 Ocak'ta, BM’de
Tel Aviv'in işgal ve ihlallerine karşı
girişim başlatan Filistin'e yönelik 5
maddelik yaptırım kararı aldığını
duyurmuştu. İsrail hükümetine
bağlı ulusal güvenlikten sorumlu

küçültülmüş bakanlar komitesi
"Güvenlik Kabinesi"nin, "Filistin yö-
netiminin İsrail devletine yönelik si-
yasi ve hukuki savaş açma kararına
karşı alınan" bir dizi adımı onayla-
dığı bildirilmişti. Bu kapsamda İs-
rail, Filistin’e giden fonların
kesilmesi, Filistinli yetkililere uygu-
lanan imtiyazların kaldırılması, in-
sani yardım kuruluşlarının işgal
altındaki Batı Şeria’daki faaliyetleri-
nin engellenmesini de içeren 5 mad-
delik yaptırım listesi açıklamıştı.
Filistin yönetimi ise İsrail’in Filis-
tin'e yönelik yaptırım kararını 
"sömürgeci ırkçılık" olarak 
nitelendirmişti. AA

Putin'in, Rusya Parlamentosu'nun
alt kanadı Duma'ya sunduğu tasa-
rıda, Rusya Federasyonu adına Av-

rupa Konseyi bünyesinde hazırlanarak 27

Ocak 1999'da Strazburg'da imzalanan Yol-
suzluğa Karşı Ceza Hukuku Sözleşmesi'nin
feshedilmesi istendi. Tasarı gerekçesinde, Av-
rupa Konseyi'nin Rusya'nın Yolsuzluğa Karşı

Devletler Grubu'ndaki (GRECO) üyeliğine
son vermesi nedeniyle söz konusu tasarının
hazırlandığı ve bu tür koşulların Rusya için
kabul edilemez olduğu belirtildi. AA

Putin yine sasırtmadı
Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin, Rusya Parlamentosu'na Avrupa Konseyi üyesi devletler ile
imzalanan Yolsuzluğa Karşı Ceza Hukuku Sözleşmesi'nin feshedilmesine ilişkin yasa tasarısı sundu

İsveç’in AB Daimi Temsilcisi Lars Danielsson, "(İsveç’in NATO üyeliği) Türkiye
ile henüz sonuç vermemiş bir diyalog içindeyiz. Her şeyi ele alacağız." dedi

Tasarı gerekçe-
sinde, Avrupa

Konseyi'nin 
Rusya'nın Yolsuz-

luğa Karşı Devlet-
ler Grubu'ndaki

(GRECO) üyeliğine
son vermesi nede-

niyle söz konusu
tasarının hazırlan-

dığı ve bu tür 
koşulların Rusya

için kabul 
edilemez olduğu

belirtildi.

Filistin Başbakanı Muhammed
Iştiyye, Filistin'e yaptırım 
kararları alan İsrail'in, "Filistin
yönetiminin altını oymaya 
çabaladığını" söyledi

Tahran halkı kayak yapıyor
İran’ın birçok kesiminde kış aylarında yoğunlaşan, doğrudan ya da dolaylı ölümlere
sebep olan hava kirliliği günlük yaşamı olumsuz etkilemeye devam ederken Tahran
sakinleri temiz hava alabilmek için şehrin kuzeyindeki dağların yolunu tutuyor

Yoğun hava kirliliği nede-
niyle sık sık okulların tatil
edildiği, açık alanda spor

yapmanın yasaklandığı başkente
yaşayanlar, Derbendser köyü ve
Toçal Dağı gibi yüksek rakımlı böl-
gelerde temiz havada hem yürüyüş
hem kayak yapma fırsatı buluyor.
AA muhabirine konuşan Tahranlı
Ekrem Muhammedi, kış aylarında
her hafta kardeşi ve yeğeniyle Der-
bendser'deki kayak merkezini ziya-
ret ettiğini söyledi. Burada
teleferikle dağın yüksek kesimlerine
çıkarak temiz hava aldıklarını akta-
ran Muhammedi, Tahran'da hava
kirliliği nedeniyle yürüyüş bile ya-
pamadığını belirtti. Muhammedi,
"Buraya temiz hava için geliyoruz.
Ben sporu çok seviyorum gençlere
tavsiye ediyorum, gelip eğlensinler.

İran dört mevsimin aynı anda ya-
şandığı bir ülke. Şimdi burada kar
var, Kiş Adası’nda ise insanlar de-
nizde yüzebiliyor." dedi. Başkentin
kirli havasından şikayetçi olan
Elnaz Kavyani de, Derbendser’in
havasının Tahran'da farklı oldu-
ğunu vurguladı. Kavyani, "Tah-
ran’ın havası çok çok
kirli. İnsanlar genelde
perşembe ve cuma
günleri o kirli hava-
dan kaçıp buraya gel-
meye çalışıyor.
İmkanları çok iyi,
güzel bir atmosferi
var." ifadelerini kul-
landı.Vahid Tahiri ise
şehre yakın olmasın-
dan dolayı başkentli-
lerin buraya geldiğini

belirterek, "Gerçekten buranın ha-
vası Tahran’a göre çok iyi. İnsanlar
buraya eğlenmek ve kayak yapma-
nın yanı sıra temiz hava solumak
için geliyor. Derbendser’in kayak
için iyi pistleri var. Türkiye halkını
da davet ediyorum, turist olarak
gelebilirler." diye konuştu. AA

Rusya'ya uygulanan yaptırımlara da değinen Danielsson, Rus petrolüne uygulanan yaptırımların değerlendirilmesi ve
mevcut yaptırımların sıkılaştırılması gerektiğini söyledi. Danielsson, birçok üye ülkenin daha fazla yaptırım istediğini
ve 10. paketin kabul edilmesini savunduğunu, bazılarının ise söz konusu paketin Rusya'dan çok üye ülkelere zarar
verebileceğini düşündüğünü dile getirdi."Bu konuda denge kurmamız gerekli. Zamana ihtiyaç var. Bir şey demek için
erken." ifadelerini kullanan Danielsson, düzensiz göçü önleme konusunun da İsveç dönem başkanlığının önemli
gündem maddelerinden olduğunu, bu hafta göç ve iltica paketi üzerindeki çalışmalarını sunacaklarını bildirdi.

ısraıl kotuluk
pesınde



Araçlar

Besinleri
yedirip

G.Amerika
ülkelerinden

biri
gümrük
vergisi

Olmayan

yapan
Daima

En arkada
Alev

esenlik
dileme

Arapçada
bir harf

Köpek

yenilgi sözü

insan Çalma

olan (kimse)

Telefon

Düzlük

ölçü birimi

Tekrarlama

Beygir

(Simge)

Halk

Türk Tarih Donarak denizine

ülke Göçebe

sahneye

Kopenhag
olan ülke

Kamer

küçük olan olan bölüm

Toprak

Ofisi

Biraz eski, çok
yeni olmayan

Arabozan

Oy

Yemek
ele geçirme Böbrek

lekesi

Sabah yeli

(Baskça)

ünlemi

Madenî

damga

ölüsü

Yayla

Bir besin
maddesi

kimse

engelli
Bayrak

K R Ü T N Ö J O T P A F
E R A Ç N O K L A B T L
Y C A I L B P A K V A M
L U K F A N Y V K P
E I R A F N N E O Y L L
M M J T M A I T G P I B

E M E M H T L K H K M
Ü K L J I E N G Z
D A E E B P M A K P U

K S N R T E B D E
D A N Ö K I K Z C L Y
S D K A T P A C M A

AKLI
AKNE

AKVAM
ANIT

ATAKLIK
BALKON

BANK

ÇARE

EYLEM

IHMAK

JÖNTÜRK
KALMA
KAMP

KAYYIM

KÖSE

LANETLEME

OVAL
ÖNAD

PONPON

TIPTIP
YURT

4 9 1 7
5 7 8

4
2 7 6 4
7 8 6 9

2 1
9 5 3 4

3
1 6 5

3 9 4 8 7 6 1 2 5
6 2 7 5 9 1 4 3 8
5 8 1 3 4 2 7 9 6
4 1 9 7 6 5 3 8 2
7 3 8 4 2 9 6 5 1
2 5 6 1 3 8 9 4 7
9 7 5 6 8 3 2 1 4
1 4 2 9 5 7 8 6 3
8 6 3 2 1 4 5 7 9

8 4 5 9 3 1 2 7 6
2 3 6 5 7 4 1 8 9
7 9 1 6 2 8 5 3 4
5 8 2 1 9 7 6 4 3
4 1 7 3 8 6 9 2 5
3 6 9 2 4 5 7 1 8
9 5 8 7 1 3 4 6 2
6 7 3 4 5 2 8 9 1
1 2 4 8 6 9 3 5 7

M U H A L E F E T
N A K T R K O

R A S A T G R P
A Y I R I M E L A
S N M E R A K L
Y A S T A H R L
E D A T K R E M A
D A M A E D M

S K O R Ç N A

Araçlar

Besinleri
yedirip V

G.Amerika
ülkelerinden

biri
gümrük
vergisi B

Olmayan

yapan
Daima

N K En arkada S
Alev

esenlik
dileme Y Arapçada

bir harf C
Köpek

yenilgi sözü

insan Ö Çalma

B E S olan (kimse)

Telefon A D A L I
Düzlük

O V A ölçü birimi P T I L A
S A L A C A K

Tekrarlama

Y N E L E M E Beygir T Ü R
S A H L K B A L (Simge) D A L S A Halk A

Türk Tarih Donarak O S M A N denizine

ülke Göçebe H A Z A L sahneye T R A K
T T K B O A Kopenhag

olan ülke

Kamer

küçük olan A Y
olan bölüm

A L T A B D U F A K
F I R T L A T A E K O

S D N T Toprak

Ofisi
U N O T Biraz eski, çok

yeni olmayan N
Z I T Arabozan I T R M E Ç

Oy

Yemek A F ele geçirme Z A K M Böbrek M lekesi E Sabah yeli E E S
T T F A K L A (Baskça)

ünlemi
O R A N

Madenî

damga

ölüsü
S K K E

A U T
Yayla

P L A T O Bir besin
maddesi E R S E L K K

F A L Ç E T A A H E N K kimse Z E N N E C
M A N engelli S A K A T A T E Bayrak A L E M

Çö
zü
m
le
r

N A K K

K R E M A
A

AR

AY

LT

SN

ELA

ERG

TMO

YAS

EDAT

HASIM

KREMA

MERAK

NADAS

RASAT

TIRAK

AKARET

AYIRIM

MAHREÇ

MUHALEFET

TOPALLAMA

3 4 8
2 5 1

1 9 6 8
4 1

3 8 4 7
5 2 4
2 7 6 3

8

Ha
ka

n 
Ka

ya
r  

  |
   

 b
ul

m
ac

ac
i@

gm
ai

l.c
om

Kolay Sudoku

Zor Sudoku

12 11 OCAK 2023 ÇARŞAMBA BULMACAwww.gazetedamga.com.tr



1311 OCAK 2023 ÇARŞAMBAwww.gazetedamga.com.trKÜLTÜR SANAT

“ Deneme çekiminin hemen ertesi günü sete
çıkmıştım. Benim için çok önemli ve heye-
canlı bir dönemdi” açıklamasında bulunan

güzel oyuncu şunları söyledi: “Çalışmalarımın
karşılığını alabilmeyi ve bu işi her ayrıntısıyla öğ-
renmeyi çok istiyordum. Gerçekten sette tecrübe
etmenin ne demek olduğunu anlamaya başladım
ve bunun için çok mutluyum. Asya çok iyi kalpli,
merhametli, dürüst, doğal, aynı zamanda hayat
koşulları sebebiyle çekingen ama bir o kadar da
kabuğundan çıkmayı arzulayan, buna gücü olan
bir karakterdi. Oynadığım süre boyunca karakte-
rin kendi iç çatışma ve kalıplarını kırışını görmek
çok güzeldi.”

Şanslı hissediyorum

Kasaba Doktoru dizisine dahil oluş sürecinden
de bahseden Buse Orcan “Öncelikle her Çar-
şamba TRT1’de ekrana gelen Kasaba Dokto-
ru’nda oynadığım, böyle güzel bir ekibin içinde

yer aldığım için gerçekten çok mutluyum. Dr.
Nazlı’yı seviyorum. İşinde çok iyi, prensipli bir
kalp cerrahını oynamak öz güvenli hissettiriyor.
Nazlı’nın hırslarıyla duyguları arasında kalışına,
çatışmalarına şahit oluyoruz ama düşündüğü-
müzde olaylara kötü duygularla yaklaşmıyor, sa-
dece hayatını inşa ederken işinde çok iyi olma
isteği onu yalnızlaşmaya itebiliyor. Role hazırla-
nırken sahnenin gerektirdiği tıbbi detayların
doğru olması için sağlık danışmanımızla çalışı-
yoruz. İşinde profesyonel bir doktoru oynamak
için bunlar gerçekten önemli detaylar. Ayrıca bu
işte yer almanın benim için bir anlamı daha var;
annem doktor olduğu için hastanede çok zama-
nım geçti ve oyunculukla tanışana kadar da
çocuk doktoru olmak istiyordum. Yani hastane,
tıp ortamına hiç uzak sayılmam ve adaptasyon
sürecimde bana çok yardımcı olduğunu düşünü-
yorum, kendimi şanslı hissediyorum” dedi.
HABER MERKEZİ 

Türkçe Pop müziğin yeni yıldızı
Zanna yılın ilk teklisi "Ya Deliler
Haklıysa?" ile Pop müziğin çıta-

sını yükseltmeye geliyor. Sözleri başarılı hit-
lere imza atan Nehir Kıyıcı , Bestesi İlker
Bayraktar'a ait olan şarkının aranjesi ise

ünlü Dj/Producer Kaan Gökman tarafından
yapıldı. Ya Deliler Haklıysa? adlı şarkısı için
"benim gibi deli ruhlara bir şarkı verdim"
diyen Zanna özlenen Pop vokalleriyle yılın ilk
hitlerinden birine imza atmaya aday. Yönet-
menliğini Kaan Gökman'ın üstlendiği 18 saat

kalabalık ekip eşliğinde , özel bir film plato-
sunda çekilen klibin kreatif direktörlüğünü ve
stylingini ise Zanna üstleniyor. "Ya Deliler
Haklıysa?" Spica Records etiketiyle Netd ve
tüm müzik platformlarında.
HABER MERKEZİ

Ya deliler
haklıysa?

İlk olarak, Gönül 
Dağı dizisiyle ekranlarda 

izleyen karşısına çıkan Buse
Orcan, şimdilerde Kasaba 
Doktoru’ndaki Dr. Nazlı 

karakterine can veriyor. Güzellik
yarışmalarında da dereceleri 
bulunan oyuncu, sanata olan 
ilgisini ve oyunculuk kariyerine

dair merak edilenleri 
anlattı

BilinmeyenleriBilinmeyenleriBilinmeyenleriBilinmeyenleriBilinmeyenleriBilinmeyenleriBilinmeyenleriBilinmeyenleriBilinmeyenleriBilinmeyenleri
ANLATTI

ADININ
patentini
alacak!
Asıl ismi 'Merve Doğan' olan Gökçe Kırgız Taner, 
gazetecilerle sohbet etti. Başkasının adını ve 'Kalbime 
Gömerim O Zaman' adlı eserini kullandığı iddiasıyla hakkında
tazminat davası açılan şarkıcı, "Eşim Yılmaz Taner'in soyadı ile
yola devam etme kararı aldım. Artık bana 'Gökçe Kırgız Taner'
diyeceğiz. Gerekli marka patent başvurusunda bulundum" dedi

HABERTÜRK'TEN Volkan
Özdemir'in haberine göre;
Asıl adı 'Merve Doğan'

olan şarkıcı Gökçe Kırgız Taner, katıl-
dığı bir davette boy gösterdi. Objek-
tiflere poz veren Taner, kendisini
görüntüleyen basın mensuplarının
sorularını yanıtlamayı da ihmal et-
medi. 2021'de sevgilisi Yılmaz Taner
ile nikah masasına oturan Gökçe Kır-
gız Taner, yeni albüm hazırlığına gir-
diğini dile getirdi. Taner, ayrıca, "Bir
dönem adımla alakalı çok gündemde
kaldım ve çok boştu. Evlendiğim için
de eşimin soyadıyla yola devam etme
kararı aldım" dedi. "Artık bana 'Gökçe
Kırgız Taner' diyeceğiz" şeklinde ko-
nuşan şarkıcı, "Bir daha farklı şeyler
yaşanmasın diye gerekli marka patent
başvurusunda bulundum. İşime ve
sesime olan saygımdan dolayı 'Gökçe
Kırgız Taner' olarak yoluma devam
etme kararı aldım" açıklamasında 
bulundu.

Hukuk savaşı yaşanmıştı

Davacı Gökçe Kırgız Durukan, 'Kal-

bime Gömerim O Zaman' şarkısının
sözlerini yazan ve besteleyenin ken-
disi olduğu halde Merve Doğan'ın
eseri kendisine aitmiş gibi gösterdiğini
ve 'Gökçe Kırgız' ismini ise sahne adı
olarak kullanıp, ün kazandığını iddia
etmişti. Merve Doğan'ın isim değişik-
liği yaparak, Gökçe Kırgız (Taner) is-
mini aldığını, eserini de noter
onayıyla kendisine ait olarak tescille-
diği öne süren Durukan, ismin ve ese-
rin kendine ait olduğunu ve isminin
kullanılarak haksız ün elde ettiğini be-
lirterek, şarkıcıya bin TL maddi ve
250 bin TL manevi tazminat talebiyle
dava açmıştı. Gökçe Kırgız Taner'in
avukatı, "Müvekkilim önce sahne adı
olarak 'Gökçe Kırgız' ismi kullandı.
Daha sonra isim değişikliği yaptı ve
gerçek adı da 'Gökçe Kırgız' oldu.
Eserin söz ve müziği noter onaylı ola-
rak, müvekkilime aittir. Müvekkilim
2007 yılında seslendirdiği eserle ba-
şarı yakalamıştır. Ayrıca müvekkilim
evlenmiş ve adı 'Gökçe Kırgız Taner'
olmuştur" demişti.HABER
MERKEZİ

Hem iş adamı hem yazar!
Başarılı iş insanı ve milli sporcu Sadettin Saran, gençlere ilham
kaynağı olabilmek adına yaşam boyu edindiği tecrübeleri
kaleme aldığı “İçindeki Dağı Aş” adlı kitabının imza gününü
D&R’ın Ankara Tunalı mağazasında gerçekleştirdi

KÜLTÜR, sanat ve eğlence dünyası D&R, gelenekselleşmiş
yazar okur buluşmaları kapsamında bu kez Saran Group
Yönetim Kurulu Başkanı ve milli sporcu Sadettin Saran’ı

ağırladı. Saran, “Zirveden manzarayı iz-
leyen bir adamın öyküsü değil, zirveyi
aklına ve kalbine inançla yerleştirmiş bir
kişinin yolculuk hikayesi” olarak tanım-
ladığı “İçindeki Dağı Aş” isimli kitabını
D&R’ın Ankara Tunalı mağazasında se-
venleri için imzaladı.

Engelleri aşmak senin elinde

Sadettin Saran, Destek Yayınları tarafın-
dan yayımlanan kitabını anlatırken,
“Hayat, önümüze engeller çıkaran, pek
çok defa kayboluşlar yaşatarak yoran,
arayışların ve acının hiç bitmediği kötü kurgulanmış bir oyun değil, bi-
lakis, engelleri aştıkça haz veren, terlettikçe güçlendiren, öğreten bir
yol. Ona söverek, kaderci ve karamsar bir dünya kurarak, ondan vaz-
geçerek nefes almaya devam etmek, kendimize yapabileceğimiz en
büyük kötülük. Yaşamın varmak değil, gitmek, ilerlemek, kendi yo-
lunda yürümek, düşünce kalkmak cesareti olduğunu biliyoruz artık. O
halde sıra toparlanıp ayağa kalkmakta...” dedi. HABER MERKEZİ

Kenan Doğulu coşturdu
30 YILLIK köklü tecrübesi ve tasarımda sınır tanımayan yakla-
şımıyla Türk seramik sektörünün dünyadaki vitrini NG Kü-
tahya Seramik, yeni yıla merhaba partisi düzenledi. Gerek

kullandığı üretim teknolojileri gerekse özgün tasarımlarıyla fark yaratan
NG Kütahya Seramik, yeni yıla merhaba partisinde Türkiye’nin önde
gelen mimarlarını ağırladı. Sapanca’daki NG Enjoy Otel’de gerçekleşen
organizasyonda davetliler hem tadım etkinlikle-
rine katılma hem de Şef Rafet İnce’nin sunumu ile
Türk mutfağının lezzetlerini deneyimleme imkânı
buldu. İki günlük program Kenan Doğulu’nun
konseri ve Ozan Doğulu’nun Dj performansıyla
son buldu.

Yeni fabrika müjdesi verildi

Yeni yıla merhaba partisindeki konuşmasında sev-
ginin ve dostluğun öneminin altını çizen NG Kü-
tahya Seramik Yönetim Kurulu Başkanı Erkan
Güral şöyle konuştu: “Dostluklar ve sevgi paylaş-
tıkça artıyor. İş bugün olmaz yarın olur.” DHA
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2 021-22 sezonunu rekorlar
kırarak şampiyon tamamla-
yan Trabzonspor, yeni se-

zonda yarıştığı her kulvarda
hüsran tablosu yaşıyor. Şampiyon-
lar Ligi ve UEFA Avrupa Ligi’nden
elenerek yoluna Konferans Li-
gi’nde devam eden bordo-mavililer,
Süper Lig’de de dalgalı bir tablo çi-
ziyor. İç sahada 32 maçlık yenil-
mezlik serisi bulunan,
deplasmanda ise 100 gündür kaza-
namayan ve son olarak Corendon
Alanyaspor’a 5-0’lık tarihi bir ye-
nilgi yaşayan bordo- mavililer san-
cılı bir süreçten geçiyor.

Averajı sıfırladı

Süper Lig’de geçtiğimiz sezonda oy-
nadığı 17 maçta 13 galibiyet, 1 mağ-
lubiyet ve 3 beraberlik alarak 42
puanla zirvede yer alan Karadeniz
ekibi, bu sezon ise 17 maçta 8 galibi-
yet, 4 mağlubiyet ve 5 beraberlik ala-
rak 29 puanla 6’ncı sırada yer alıyor.
Geride kalan sezonda 17 maçta 34
gol atan ve kalesinde 13 gol gören
bordo mavililer bu sezon ise 17
maçta 25 gol atarak kalesinde gör-
düğü 25 golle averajı sıfırladı.

Mağlubiyet sayısı yükseldi

Deplasmanda son olarak 8’inci
haftada oynanan Yukatel Kayseris-
por karşısında 2-1 galibiyet alan
bordo mavililerin, deplasmanda
zafer hasreti 100 günü geçti. Bu se-
zonun ilk yarısında oynadığı 6 dep-
lasman maçının 4’ünü kaybeden ve

kalesinde 21 gol gören Trabzons-
por, geçen sezonun tamamında dış
sahada 3 mağlubiyet almış ve kale-
sinde toplam 19 gol görmüştü.

Taraftar tepkili

Bu sezon resmi maçlardaki tüm
yenilgilerini dış sahada alan Trab-
zonspor, yine bu sezon ilk kez bir
Süper Lig karşılaşmasının ilk yarı-
sında kalesinde 3 gol gördü. İlk ya-
rıdaki kötü gidişatı durdurmak
isteyen Abdullah Avcı’nın ikinci ya-
rıdaki oyuncu değişikliği hamleleri
de yenilgiyi önleyemedi. Teknik
adamın ‘her oyuncuyu kendi mev-
kiinde oynatacağız’ sözlerini hatır-
latan taraftarlar, Marc Bartra’nın
kulübede bekletilip yerine Gba-
min’in oynatılmasını eleştirdi.

Avcı istifa sinyali verdi

Şampiyonluk hayalinden uzak bir
tablo çizen takımdaki en farklı ye-
nilgisini yaşayan teknik direktör
Abdullah Avcı’nın maç sonundaki
“26 haftadır bu kadar inişli çıkışlı
durum sağlıklı değil. Hastalıklı bir
durum var, birçok şeyi ekip olarak
deniyoruz. Bizim için bir değerlen-
dirme yapmak gerekir diye düşü-
nüyorum” sözleri istifa sinyali
olarak değerlendirildi. Takımın
kötü gidişatından dolayı mutsuz
olan Avcı’nın istifasını sunması
halinde kararı Trabzonspor yöne-
tim kurulu gelecekle ilgili değer-
lendirme yaparak karar verecek.
DHA

Tel Tel dokuluyor!

Boğalar 1 puana
razı geldİ

Eyüpspor Efe'nin peşine düştü

karşılaşmada 22’nci dakikada Gaziantep FK’nın
sağ kanattan geliştirdiği atakta Kitsiou’nun ortasına,
ceza sahası içerisinde bekleyen Figueiredo kafayla
vurdu fakat meşin yuvarlak direğin yanından dışarıya
çıktı. 25’inci dakikada sağ kanattan hareketlenen Sa-
gal’ın ceza sahası son çizgisine indikten sonra altıpas
üzerine çevirdiği topla buluşan Merkel’in vuruşunda
kaleye yönelen topu son anda savunma kornere yol-
ladı. 38’inci dakikada Gaziantep FK öne geçti. Sağ ka-
nattan Furkan Soyalp’in kullandığı köşe vuruşunda ön
direkte iyi yükselen Jevtovic’in kafa vuruşunda meşin
yuvarlak ağlarla buluştu: 0-1. 70’inci dakikada Gazi-
antep FK’da Furkan Soyalp, baskı sonucu kaptığı
topu sol kanattan ceza sahası içerisine hareketlenen
Merkel’e verdi. Bu oyuncunun vuruşunda meşin yu-
varlak yandan dışarı gitti. 85’inci dakikada İstanbuls-
por’da Muammer Sarıkaya’nın ceza sahası yayı
üzerinden vurduğu şutta meşin yuvarlak dışarı çıktı.

Son dakikalar nefes kesti 

90+7’nci dakikada İstanbulspor’da sol kanatta topla
buluşan Ethemi’nin içeri çevirdiği topa Dohaney bek-
letmeden vurdu, meşin yuvarlak az farkla dışarı çıktı.
90+10’uncu dakikada İstanbulspor penaltı kazandı.
Melih Kabasakal’ın içeri çevirdiği top ceza sahası içe-
risinde Dohaney’in önünde kaldı. Bu oyuncunun ka-
leci Günay Güvenç’i geçmesi sonrası vuruşunda
Mustafa Eskihellaç’ın eline çarpan top sonrası
hakem Burak Şeker penaltı kararı verdi. 90+12’nci
dakikada Ethemi’nin kullandığı penaltı vuruşu son-
rası meşin yuvarlak ağlarla buluştu: 1-1.Karşılaşma
1-1 beraberlik ile sonuçlandı. DHA

Spor Toto 1'inci Lig ekiplerinden Al-
tay'da bu sezon vitrine çıkan genç sto-
per Efe Sarıkaya'ya son olarak lider
Eyüpspor kanca attı. Geçen ay İspan-
yol ekibi Atletico Madrid'in resmi teklif
sunduğu, İngiliz ekibi Manchester
City'nin ilgi yazısı gönderdiği 17 yaşın-
daki savunmacı şimdi de Eyüpspor'un
radarına girdi. U19 Milli Takımı'nda

görev alan Efe'nin transferi konusunda
Altay Başkanı Ayhan Dündar ile
Eyüpspor Başkanı Murat Özkaya'nın
pazarlık halinde olduğu öğrenildi.

Sözleşmesi devam ediyor

Atletico Madrid'in sunduğu teklifi
düşük bulan Altay yönetimi, Efe'nin
bonservis ücreti konusunda Eyüps-

por'la temaslarını sürdürüyor. Oyuncu-
nun başka bir kulübe transferinden pay
almak isteyen İzmir temsilcisi, ayrıca
Efe'yi sezon sonuna kadar kadrosunda
tutma şartıyla satmayı planlıyor. İlk ya-
rıda görev aldığı 17 maçın 15'inci ilk
11'de şans bulan milli futbolcunun,
siyah-beyazlı kulüple 2024 yılına kadar
sözleşmesi bulunuyor. DHA

Süper Lig’in ilk yarısında istediği ivmeyi yakalayamayan Trabzonspor’da, deplasmanda üst üste 
alınan farklı mağlubiyetler kriz boyutuna ulaştı. Ligin 18'nci hafta müsabakası 5-0’lık Corendon 
Alanyaspor hezimeti sonrası teknik direktör Abdullah Avcı’nın sözleri ‘istifa sinyali’ olarak yorumlandı

Başkan Aziz Çetin, Antalya'da düzen-
lenen Winter League Convention'da De-
mirören Haber Ajansı'na (DHA)
açıklamalarda bulundu. Winter Lea-
gue'in önemli bir organizasyon oldu-
ğunu kaydeden Başkan Aziz Çetin,
“Buradaki en büyük amacımız futbol
camiasının kalbinin Antalya'da atması.
Bu işin mihmandarlığını Antalyaspor'un
yapmasını istiyoruz. Biz Antalyaspor
olarak sadece futbol takımı değiliz. An-
talya'nın en büyük değerlerinden biriyiz.
Antalya şehrine değer katacak her proje-
nin arkasında olmak amacındayız. Bu
da Antalya şehrine büyük değer katacak
projelerden biri. İnşallah çok daha bü-
yüklerini de yaparız" dedi.

Dönemsel düşüş olabilir 

Antalyaspor'un ligdeki konumu ve gidi-
şiyle ilgili gelen soruya Başkan Çetin,
“Ben çok kötü bir gidişat olduğuna inan-
mıyorum. Dönemsel düşüşler olabilir
ama aynı şekilde çıkış da olur" karşılığını
verdi. İç sahada oynanan Fenerbahçe
maçındaki hakem hatalarıyla ilgili gelen
soruya Başkan Çetin, “Biz unuttuk o
maçı, yapacak bir şey yok. Bazı maçlarda
hakem kararları bazı takımların lehine

çok daha kolay çalınıp diğer takımların
lehine biraz zor olabiliyor. Bitti gitti artık
o maç. Önümüze bakacağız" dedi.

Doğukan ile görüşme var 

Transfer döneminin yaklaştığını belirten
Antalyaspor Başkanı Çetin, “Hocamız-
dan bize henüz ayrıntılı bir rapor gelmedi
ama kendisiyle her zaman bu konularda
görüşüyoruz. Bir veya birkaç transfer olur
diye düşünüyorum" diye konuştu. Sezon
başında yaklaşık 4 milyon Euro'ya Acun
Ilıcalı'nın sahip olduğu Championship
takımlarından Hull City'e transfer olan
Doğukan Sinik'in takıma kiralık katılacağı
ile ilgili soruya Başkan Çetin, “Bizim
kendi futbolcumuzdur, kendi öz çocuğu-
muzdur. Olabilir, kendisiyle görüşüyoruz.
Henüz netleşmiş bir şey yok. Görüşülü-
yor" karşılığını verdi. Doğukan Sinik'in bu
hafta Antalya'ya geleceği ve görüşmelerin
imza aşamasında olacağı öğrenildi. Cu-
martesi günü sahalarında oynayacakları
Giresunspor maçını kazanmak istedikle-
rini belirten Aziz Çetin, “İnşallah o maçta
galip geliriz. Üzerimizde şanssızlık da var.
Üst üste aynı bölgeden sakatlıklar yaşıyo-
ruz, özellikle kanat bölgesinden. İnşallah
bu maçı kazanırız" dedi. DHA

Fraport TAV Antalyaspor Başkanı Aziz Çetin, sezon başında Championship ekiplerinden Hull City'e sattıkları eski oyuncuları
Doğukan Sinik'in transferi için görüşüldüğünü söyledi. Çetin, “Doğukan Sinik bizim öz çocuğumuzdur” diye konuştu

İstanbulspor, Spor Toto Süper Lig’in
18’inci haftasında Gaziantep FK ile karşı
karşıya geldi. Esenyurt Necmi Kadıoğlu
Stadyumu’nda oynanan mücadelede İs-
tanbulspor sahasında Gaziantep FK ile 1-
1 berabere kaldı. İstanbulspor’un golünü
penaltı vuruşundan 90+12’nci dakikada
Ethemi kaydederken; Gaziantep FK’da
ise 38’inci dakikada Jevtovic kaydetti

B takımı
projesi yolda
Türkiye Futbol Federasyonu
(TFF) Başkanı Mehmet Büyü-
kekşi, “2023-24 sezonunda birinci
hedefimiz akademi projesi. Süper
Lig ekiplerine akademi zorunluğu
getirmeyi planlıyoruz. Onları da 3
ligde başlatacağız. Akademiden
yetişen çocuklar B takımında pro-
fesyonel yapıp, daha sonra Süper
Lig takımlarına yükselmenin, düş-
menin olacağı sadece kendi oyna-
dığı ligde olmayacağı bir model
planlıyoruz” dedi. Winter League
Convention 2023 organizasyonu için Antalya'ya
gelen TFF Başkanı Mehmet Büyükekşi ve yönetim
kurulu üyeleri Antalya programının ardından
Alanya'ya gelerek Corendon Alanyaspor Kulü-
bü'nü ziyaret etti. Kulüp binası girişinde Başkan
Hasan Çavuşoğlu ve yönetim kurulu üyeleri tara-
fından karşılanan heyet, kulüp binası lobisinde bu-
lunan televizyonda yayınlanan Hasan
Çavuşoğlu'nun yaptığı maçların görüntülerini iz-
ledi. Ardından toplantı odasına geçen heyet bu-
rada gazetecilerin sorularını yanıtladı. 

Önemli hedefleri gerçekleştireceğiz

Futbol Akademisi projesini anlatan TFF Başkanı
Büyükekşi, “Özellikle şu hedefi gerçekleştirmek için
ziyarette bulunuyoruz, zaman zaman konuyu gün-
deme getirdik 2023-24 sezonunda birinci hedefi-
miz akademi projesi. Süper Lig ekiplerine akademi
zorunluğu getirmeyi planlıyoruz. Bu anlamda geç-
tiğimiz günlerde Trabzon, Giresunspor, Galatasa-
ray, Beşiktaş, Altınordu, Göztepe ve Antalyaspor
tesislerine ziyaret yaptık. Bugün de Alanyaspor zi-
yaretini gerçekleştiriyoruz. Gerek Süper Lig, gerek
1, 2, 3 ligde kulüplerimiz ekonomik darboğaz içeri-
sinde. Hedefimiz önce süper ligden başlayarak ku-
lüplerimizin özellikle sürdürebilirlik anlamında
adım atması gerektiğini düşünüyoruz. Bunu ya-
parken de eğitim işini ücret tahsil etmeden TFF
olarak üzerimize alacağız. İnşallah her Süper Lig
kulübünden 20 altyapı hocasını alıp, yetiştirip ve
sertifika vermeyi planlıyoruz. Milli Eğitim Bakanlı-
ğında olduğu gibi bir müfredatla bütün kulüplerin
aynı anda aynı konuları işlemesini sağlayacağız”
ifadelerini kullandı. HABER MERKEZİ 

Yerel basında
TEPKI VAR
Öte yandan kenteki yerel yayın yapan gazeteler ise Trabzons-
por’un ağır Alanyaspor mağlubiyetini gazete sayfalarına taşıdı.
Yerel basın hezimetin faturasını takıma ve teknik adama keser-
ken, Alanyaspor yenilgisini ve takımdaki kötü gidişatı ‘utanç
tablosu’ ve ‘yüzümüzü kızarttınız’ başlıklarıyla okurlarına sundu.

Doğukan öz çocuğumuz!

Çaykur Rizespor, An-
kara Keçiörengücü’nden
25 yaşındaki forvet oyun-
cusu İbrahim Olawoyin’i
renklerine kattı. Spor Toto
1’inci Lig ekiplerinden
Çaykur Rizespor, Ankara
Keçiörengücü’nde top
koşturan 25 yaşındaki for-
vet oyuncusu İbrahim
Olawoyin ile prensipte an-
laşmaya vardı. Yeşil-ma-
vili kulüpten yapılan yazılı
açıklamada, "Çaykur Rizesporumuz İbrahim
Olawoyin’in kulübümüze transferi için An-
kara Keçiörengücü ile prensip anlaşmasına
varmıştır. Deneyimli forvet oyuncusu takımı-
mızın Antalya’daki devre arası hazırlık kam-
pına katılmış olup, transfer sezonunun
açılmasıyla birlikte resmi işlemler tamamla-
nacaktır. Olawoyin’e "Hoş geldin" diyor, ken-
disine yeni takımında başarılar diliyoruz"
ifadelerine yer verildi. DHA

Alt ligde önemli
bir transfer
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K arşılaşmada 14'üncü dakikada
Berkay Özcan'ın pasında solda
topla buluşan Serdar Gürler'in

vuruşunda meşin yuvarlak kornere gitti.
17'nci dakikada Belhanda ve Ndiaye ile
kısa paslaşma yaparak ceza sahasına
giren Onyekuru'nun vuruşunda meşin

yuvarlak üstten auta gitti. 38'inci dakikada Ndayis-
himiye'nin pasında ceza sahası dışında topla bulu-
şan Serdar Güler'in vuruşunda meşin yuvarlak
savunmadan sekerek dışarı gitti. 45+5'inci dakikada
Belhanda'nın pasında topla buluşan Yusuf Sarı'nın
ceza sahası içinden vuruşunda meşin yuvarlak ka-
leci Volkan'da kaldı. 48'inci dakikada Serdar'ın orta-
sında ceza sahası içinde topla buluşan
Ndayishimiye'nin vuruşunda meşin yuvarlak Rodri-
gues'in eline çarptı. Mücadelenin hakemi Arda Kar-
deşler, devam ettirdiği pozisyon sonrası VAR
incelemesinde bulunarak penaltı noktasını gösterdi.
52'nci dakikada topun başına geçen Deniz Tü-
rüç'ün vuruşunda meşin yuvarlak ağlarla buluştu:
1-0. 58'inci dakikada Adana Demirspor beraberliği
yakaladı. Belhanda'nın ortasında ceza sahasında iyi
yükselen Samet Akaydın'ın kafa vuruşunda meşin
yuvarlak ağlarla buluştu: 1-1. 

Galibiyet golü geldi

62'nci dakikada Başakşehir bir kez daha öne geçti.
Ömer Ali Şahiner'in ortasında Okaka'dan seken
topla buluşan Serdar Gürler'in kafa vuruşunda
meşin yuvarlak ağlara gitti: 2-1. 75'inci dakikada
Akintola'nın ceza sahası içinde pasında topla bulu-
şan Belhanda'nın vuruşunda kaleci Volkan, meşin
yuvarlağı kornere çeldi.77'nci dakikada Akintola'nın
ortasını Volkan Babacan tek hamlede kontrol  ede-
medi. Dönen topla buluşan Belhanda'nın vuru-
şunda meşin yuvarlak savunma engeline takıldı.
84'üncü dakikada rakiplerini geçerek ceza sahasına
giren Ndayishimiye'nin vuruşunda meşin yuvarlak
yandan dışarı gitti. Mücadele 2-1 Başakşehir üstün-
lüğü ile son buldu. 

Oyuncularımı tebrik ediyorum

Başakşehir Teknik Direktörü Emre Belözoğlu,
“Maçın sonuna kadar oyuncularım maçı istediler
ve sonuç olarak sahadan 3 puanla ayrılan ekip biz
olduk. Futbolcularımı tebrik ediyorum” dedi. Spor
Toto Süper Lig’in 18'inci haftasında Medipol Ba-
şakşehir, evinde Adana Demirspor’u 2-1 mağlup
etti. Karşılaşma sonrası düzenlenen basın mensup-
larına açıklamalarda bulunan Başakşehir Teknik
Direktörü Emre Belözoğlu, “İki takımı da tebrik
ediyorum ama biz biraz daha fazla istedik kazan-
mayı diyebilirim. Dünya Kupası sonrası 4 maça
çıktık, bunların 3 tanesini galip tamamladık. Bu
maç özelinde konuşmak gerekirse; aslında 60'ıncı
dakikaya kadar oldukça kontrollü ve bilinçli bir fut-
bol oynadık. Oyun tam anlamıyla kontrolümüz-
deydi diyebiliriz. Ama 60'ıncı dakikadan sonra
Gaziantep maçında olduğu gibi istediğimiz taktiksel
işleri sahaya yansıtmakta bir hayli zorlandık. Maçın
sonuna kadar oyuncularım maçı istediler ve sonuç
olarak sahadan 3 puanla ayrılan ekip biz olduk.
Futbolcularımı tebrik ediyorum. Bu arada Başakşe-
hir Kulübü ile 60'ıncı maçımıza çıktık ve 36 galibiyet
alıp, 15 beraberlik yaşadık. Sanırım 9 kez de mağ-
lup olduk. Bence iyi bir istatistik yakaladık” diye 
konuştu. DHA

BaSakSehIr 
Süper Lig'in 18'inci
haftasında Medipol

Başakşehir, konuk ettiği
Adana Demirspor'u 

2-1 mağlup etti

doludİzgİn

BARIŞ 
KIŞ

HABER

Lucas Biglia’nın sakatlığı hakkında

sorulan soruya ise Belözoğlu, "Lucas

Biglia, sahada olduğu zaman gerek

örnek davranışları gerekse profesyonel

oyunu ile değerli bir oyuncu arkadaşı-

mız. Umarım en kısa sürede kendi-

sini sahalarda görmeye devam

edeceğiz" ifadelerini 
kullandı.

BiGliA 
dönecek
BiGliA 

dönecek
BiGliA 

dönecek
BiGliA 

dönecek
BiGliA 

dönecek
BiGliA 

dönecek
BiGliA 

dönecek
BiGliA 

dönecek
BiGliA 

dönecek

için zor
günler!

ALTAY

Taraftarın protesto ettiği dönemde
Altay Bayındır'a sahip çıkmasına
rağmen Fenerbahçe Teknik Direktörü
Jorge Jesus'un yönetimden mutlaka
tecrübeli bir kaleci takviyesi istediği 
belirtildi. Harekete geçen 
Sarı-Lacivertliler, talep doğrultusunda
3 adayını da belirlemiş durumda
FenerBahçe, Süper Lig'in 18.
haftasında sahasında ağırla-
dığı ezeli rakibi Galatasa-
ray 'a 3-0 mağlup oldu.
Oyun genelinde rakibine
karşı etkisiz bir perfor-
mans sergileyen Fener-
bahçe, kadrosunu
güçlendirmek adına ça-
lışmalarına hız verirken
teknik direktör Jorge Je-
sus'un talebi doğrultusunda ka-
leci transferi de gündeme sıcak
bir konu başlığı olarak girdi.  

Yeni bir kaleci şart

Jorge Jesus’un, taraftar protesto
ettiği dönemde Altay Bayındır’a
sahip çıkmasına rağmen yöne-
timden mutlaka deneyimli bir ka-
leci transferi talep ettiği öne
sürüldü. Fenerbahçe’nin 12
Ocak’ta başlayacak ara transfer
döneminde stoper ve forvet tak-
viyesi yapması beklenirken, sürp-
riz bir iddia ortaya atıldı. Buna
göre Jorge Jesus, her ne kadar
sürekli destek çıksa da Altay Ba-
yındır’ın genel performansından
memnun değil. Bu nedenle Je-
sus’un tecrübeli bir kaleci takvi-
yesi talep ettiği, yönetimin ise ilk
etapta buna karşı çıktığı belirtildi.
Ancak Galatasaray derbisi son-
rası işler değişti. Yönetimin, kira-
lık olmak koşuluyla kaleci
transferine yeşil ışık yaktığı kay-
dedildi.

İlk hedef Navas 

İddiaya göre Fenerbahçe’nin ilk
hedefi Keylor Navas. PSG’de
Donnaruma’nın arkasında bek-
leyen 36 yaşındaki file bekçisinin
sezon sonuna kadar kiralanması
gündemde. Girişimlerin en kısa
sürede başlaması bekleniyor.

Diğer aday Handanovic

Andre Onana transferi sonrası
İnter’de eldivenleri kaybeden
Samir Handanovic ile Ever-
ton’da şans bulamayan Asmir
Begovic’in de diğer adaylar ol-
duğu kaydedildi. Bu ikili için de
teklif yapılması halinde, Na-
vas’taki gibi sezon sonuna kadar
kiralama formülü üzerinde 
durulacak.

Altay’a hemen sözleşme

Sarı-Lacivertliler, Altay Bayın-
dır’dan da vazgeçmiyor. Yöne-
tim ilk iş olarak kaptanın
sözleşmesini uzatmayı istiyor. 
Bu sayede Altay’ın da tamamen
saha içine odaklanması sağlana-
cak. Kaleci transferinin sezon so-
nuna kadar kiralık olarak
yapılma planı da 24 yaşındaki
file bekçisine, kendisine olan
inancın bitmediği mesajını ver-
mek. HABER MERKEZİ

Madrİd’İn 
Arda Turan aşkı
Atletico Madrid kulübü, 2011-2015 yılları arasında 178 kez
formasını giyen eski futbolcu Arda Turan'a plaket verdi

İspanya 1. Futbol Ligi'nin (La Liga) 16.
haftasında oynanan atletico Madrid-Bar-
celona maçına davet edilen arda Turan,
karşılaşmanın ardından kulüp başkanı
Enrique Cerezo tarafından, kırmızı-be-
yazlı ekipte oynadığı maçlara atfen bir
plaket aldı. atletico Madrid kulübü, Civita
Metropolitano stadyumu'nda Cerezo'nun
arda Turan'a plaket verme anının görün-
tülerini basınla paylaşarak, stattaki atle-
tico Madrid taraftarlarının "takımın

efsanelerinden arda Turan'a alkışlarıyla
saygısını sunduğunu" ifade etti. atletico
Madrid kulübünün davetlisi olarak gelen
arda, maç başlamadan kısa bir süre
önce adının anons edilmesinin ardından
tribündeki atleticolu taraftarları selamla-
mıştı. arda, toplamda 22 gol attığı atle-
tico Madrid formasıyla 1 lig
şampiyonluğu, 1 Kral Kupası, 1 İspanya
süper Kupası, 1 UEFa avrupa Ligi ve 1
avrupa süper Kupası kazanmıştı. aa

İnisiyatif bizde!
Beşiktaş Kulübü, İngiliz ekibi Manchester
United'a transfer olacağına yönelik
haberler çıkan Hollandalı futbolcu Wout
Weghorst ile ilgili inisiyatifin tamamen 
kendilerinde olduğunu açıkladı
Beşiktaş Kulübünün internet sitesinde yapılan
açıklamada, Spor Toto Süper Lig'de Kasımpaşa
ile oynanan maçın ardından Wout Weghorst ile
ilgili medyada spekülatif haberlerin yer aldığı be-
lirtilerek, şöyle denildi: "Futbolcumuzun kontra-
tında Premier Lig'den teklif gelmesi halinde 2,5
milyon avro tazminat bedeliyle sözleşmesinin
feshedilebileceği şeklinde çıkış maddesi bulun-
duğu iddiası hayal ürünüdür. Bununla beraber
söz konusu oyuncunun salı günü takımdan ayrı-
lacağı yönündeki haberler tamamen gerçek dışı-
dır. Wout Weghorst ile ilgili inisiyatif tamamen
Beşiktaş Jimnastik Kulübündedir. Bu konu hak-
kında bir gelişme olduğu takdirde saygıdeğer ca-
miamızın ve kamuoyunun bilgilendirileceği
hususunu da belirtiriz." AA

Gaziantep'te istifa!
Spor Toto Süper Lig ekiplerinden Gaziantep Futbol Kulübünün
Başkanı Cevdet Akınal, görevinden ayrıldığını bildirdi
Gaziantep FK'den yapılan
açıklamada görüşlerine yer veri-
len Akınal, göreve geldikleri
2021-2022 sezonundan bu yana
kamuoyuna yansıyan ve yansı-
mayan çeşitli zorluklar içerisinde
takımı bugüne kadar getirdikle-
rini anlattı. Gaziantep FK'nin
başarısı için ellerini taşın altına
koyduklarını aktaran Akınal,
şunları kaydetti: "Şahsi düşünce
içerisinde olmadık, olamazdık
da. İyi niyet ve özveri anlayışı ile
bir noktaya kadar gelebildik.
Gaziantep'in beklentilerini karşı-
layacak ve renkleriyle şanlı
Antep savunmasını sembolize
eden kırmızı-siyahlı formaya

katkı sunmak isteyecek Gazian-
tep sevdalılarının yolunu açmak
amacıyla bugün itibarıyla gör-
evimizden ayrıldığımızı kamuo-
yunun bilgisine sunarız." AA

10 numara golcü!
Spor Toto Süper Lig'in 18. haf-
tasında Fatih Karagümrük,
konuk ettiği Konyaspor ile 3-3 be-
rabere kaldı. Kırmızı-siyahlılarda
Diagne, Konyaspor karşısında ta-
kımının ikinci golünü kaydeder-
ken, bu sezon ligdeki gol sayısını
da 10'a çıkardı. Senegalli fut-
bolcu, gol krallığı yarışında 13
golü bulunan Fenerbahçeli Enner
Valencia'nın ardından Antalyas-
por'un ABD'li yıldız oyuncusu
Haji Wright ile birlikte 10 golle
ikinci sırada yer alıyor. Sezon ba-
şında Fatih Karagümrük'e trans-
fer olan 31 yaşındaki golcü, bu
sezon takımıyla birlikte 13'ü 11'de
olmak üzere 17 müsabakada
görev aldı. Toplam bin 166 da-
kika sahada kalan Diagne, 10 kez
fileleri havalandırırken, 3 de asist

yaptı.Süper Lig'de 2018-2019 se-
zonunu 30 golle gol kralı olarak
tamamlayan tecrübeli santrfor;
bu sezon Beşiktaş, Ankaragücü,
Giresunspor, İstanbulspor, Ha-
tayspor, Ümraniyespor, Antalyas-
por ve Konyaspor'a 1,
Kayserispor'a karşı ise 2 gol 
kaydetti.

Haliç derbisinde yok!

Mbaye Diagne, Konyaspor maçı-
nın 49. dakikasında gördüğü sarı
kart ile Fatih Karagümrük'ün,
Süper Lig'in 19. haftasında Ka-
sımpaşa ile oynayacağı Haliç der-
bisinde forma giyemeyecek.
Diagne, Konyaspor mücadelesi
dışında Beşiktaş, İstanbulspor ve
Trabzonspor karşılaşmalarında
sarı kart görmüştü. DHA
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Basarının adresi
Genc Akademi
Eyüpsultan’da öğrenim gören veya Eyüpsultan’da ikamet eden liseden mezun olmuş ve üniversiteye
giden öğrenciler için geliştirilmiş özel bir birim olan Genç Akademi öğrencileri başarıya taşıyor

G enç Akademi gençlerin aka-
demik, sanatsal ve kariyere
yönelik desteklerle üretkenli-

ğindeki standartları yükseltmeyi hedef-
liyor. Genç Akademi’de gençler hem
uzmanlaşacakları alanlarda eğitim
alma imkanı buluyor hem de uzman-
laşacakları alanların dışında yeni bilgi-
ler kazanıyor. Genç Akademi’de KPSS,
DGS ve ALES eğitimleri tamamen üc-
retsiz olarak 18 – 25 yaş arası ortaöğ-
retim, ön lisans ile lisans öğrencilerine
yönelik olarak gerçekleşiyor. KPSS
kursunda genel kültür, yetenek, Türkçe,
matematik, tarih, coğrafya ve vatan-
daşlık dersleri veriliyor.

KPSS'de başarılı oldular

Yüz yüze olarak verilen Kamu Perso-
neli Seçme Sınavı (KPSS) kursunda
eğitim alan ve burada aldıkları eğiti-
min ardından sınavı kazanan öğren-
ciler bu başarılarından dolayı çok
mutlu. İslambey’de bulunan Genç
Akademi merkezindeki KPSS kur-
sunda aldıkları eğitimle başarıya
imza atan öğrenciler duygu ve dü-
şüncelerini paylaştı.

Önemli bir imkan sunuluyor

Şevval Hande Karataş, "83 puan
aldım ve Okmeydanı Ağız ve Diş
Hastanesi’ne atandım. Çok mutlu-
yum. Burada bizim eğitimimiz için
emek sarf eden öğretmenlerime te-
şekkür ediyorum. Buraya bütün
gençlerin gelmesini tavsiye ederim.
Sadece başvuru yapmaları gerekiyor.
Başvurudan sonra herhangi bir ücret
ödemeden eğitim alıyorsun. Gençliğe
bu imkanları sunan Belediye Başka-
nımız Deniz Köken beye de teşekkür
ediyorum" dedi.

Şişli Eğitim Hastanesi'ne
atandı 

Fatma Aslan ise, "Genç Akademi’de
KPSS kursuna katıldım. Sınavdan 89
puan aldım, önlisanstan Şişli Eğitim
ve Araştırma Hastanesi’ne atandım.
Hocalarımız burada bize her zaman
çok yardımcı oldular. Başkanımız
Deniz Köken’e ve hocalarımıza çok

teşekkür ediyorum" şeklinde konuştu.

Liderlik eğitimi de aldım 

Merve Sönmez, "Genç Akademi’de
KPSS kursunda öğrenciydim. Aynı
zamanda Liderlik Eğitimi, İşaret Dili
gibi sertifika kurslarına da katıldım.
KPSS’den 85 puan aldım. İkinci ata-
mayı bekliyorum. Bu kursları bize üc-
retsiz olarak sunduğu için Belediye
Başkanımız Deniz Köken’e teşekkür
ediyorum" dedi.

Bizimle birebir ilgilendi 

Gıda Mühendisi Betül Sarıkaya,
"Genç Akademi’de KPSS kursuna ka-
tıldım. Geçen sene KPSS lisans sına-
vına girdim. Sınavda 82 puan aldım ve
atanmayı bekliyorum. Burada eğitim-
ler çok güzel. Hocalarımız bizimle çok
ilgiliydiler, birebir ilgilendiler. Eksik kal-
dığımız bir nokta olduğunda hemen
bu eksiği kapatmaya çalışıyorlardı.
Hafta içi eğitim gördük, hafta sonu de-
nemelere katıldık. Hocalarımıza ilgile-
rinden dolayı çok teşekkür ediyorum.
Başkanımız Deniz Köken beye de bize
bu imkanları sağladığı için çok teşek-
kür ediyorum" dedi.

Gençlerin başkanı 

Esra Arıkan ise, "Genç Akademi’de
geçen sene eğitimlere başladım ve
çok güzel eğitimler aldık. Burada sa-

dece ders almadık, ders dışında il dışı
geziler, piknikler gibi bir çok etkinlik-
lerimiz oldu. Deniz Köken Başkanı-
mızın katkılarıyla çok güzel bir ortam
oluştu. Bize vermiş olduğu destekten
dolayı, her zaman yanımızda olma-
sından dolayı kendisine teşekkür edi-
yorum. Bize hep ‘Ben gençlerin
Başkanıyım’ diyor. Bunu kanıtlamış
oldu böylelikle. Şu anda atamaları
bekliyorum. 83,4 puan aldım. 1 mil-
yona yakın kişinin girdiği KPSS sına-
vında Türkiye’de güzel bir sıralama
yaptım, 16 bine girdim" dedi.

Erva Karaçivi ise, “Genç Aka-
demi’de KPSS öğrencisiydim. Sı-
navda iyi bir puan aldım, atanmayı
bekliyorum. Genç Akademi’de aynı
zamanda LGS ve ALES kursları da
mevcut. Kendimizi geliştirmemiz,
CV’mize katkıda bulunmamız için
kişisel gelişim sertifikaları ve çe-
şitli kurslar mevcut. Genç arka-
daşlarım buraya ücretsiz kurslara
gelerek eğitim hayatlarına bir çok

şey katabilirler. Öncelikle hocalarıma çok teşek-
kür etmek istiyorum. Üzerimizde emekleri, destek-
leri çok büyük. Gençlerimize, Genç Akademi’ye
destekleri için Belediye Başkanımız Deniz Köken’e
çok teşekkür ederim" dedi.

Gençler için kıymetli

2022’yi unutalım!

Habertürk'ten Volkan Özdemir'in haberine göre;
Dün akşam bir mekanda sahne alan Tuğba Özerk,
basın mensuplarının sorularını yanıtladı. Turuncu
renkli bir elbise giyen Özerk, gazetecileri “Yeni se-
nede birbirimizi görmek ne kadar güzel iyi ki varsı-
nız hoş geldiniz” diyerek selamladı. Şarkıcı, daha
sonra muhabirlerin “Ayağınız uğurlu geçenlerde
yine bir açılıştaydınız” sözleri üzerine “İnşallah
devamı olsun. Yeni yılın ilk başlangıç kutla-
ması diyelim” ifadelerini kullandı. Yılbaşın-
daki Amasya halk konserinden bahseden
Tuğba Özerk, “Çok güzeldi, -5 derece
biraz soğuktu ama 20 bin kişilik güzel bir
koro vardı. Şubat ayında yeni şarkılarım
çıkmış olacak. Söz ve müzikler bana ait.
Konserlerimiz var. Festival görüşmeleri-
miz var, inşallah 2023 bizim senemiz
olacak” dedi.
2023'ten umutluyuz

Öte yandan 2022'nin ekim ayında üç
yıl önce evlendiği Gökmen Tana-
çar'dan boşanan Özerk, “2022
sizin için nasıl geçti?” sorusuna
ise “2022’ye girmeyelim, 2022’yi
attık, biz unuttuk gitti. 2023’ten
çok umutluyuz. İnşallah müzik
adına sanat adına sevdiklerimiz
adına dostlarımız adına hepimi-
zin adına çok mutlu huzurlu
bol bereketli sağlıklı olmasını
diliyorum” yanıtını verdi.
HABER MERKEZİ

Güçlü sesi ile yare yare
isimli yeni türkü çalışması
ile müzik listelerine başarılı
giriş yapan Sevilay Ekinci
dinleyicilerden tam not aldı.
Video klibi ve türkü çalış-
ması ile kış aylarına uygun
slov çalışması ile müzik se-
verlere merhaba dedi. Güçlü
sesli yorumcu Sevilay Ekinci
2023 yılına iddalı şarkısı ile
giriş yaptı.  Yare Yare isimli
şarkının sözü ve Müziği
Özgür Ata  imzası taşıyor.
Klip yönetmenliği koltu-
ğunda ise Serhat Güldük
yer alıyor. Sevilay Ekinci
“Yare Yare” isimli şarkısı

Youtube Grand müzik ka-
nalında yayında. Grand
Müzik yapım şirketi kuru-
cusu ve Yapımcı  Hayrettin
Güneş  yeni ve iddalı isim-
lerle müzik severleri kendi
çatısında buluşturmaya
devam ediyor. Grand Müzik
şirketi ünlü Bir çok sanatçı
yelpazesi ile farklı ve renkli
bir çok proje ile adını müzik
camiasında altın harflerle
yazdırmayı başardı. Türkiye
ve Avrupa’da Müzik sever-
lerle yeni isimleri keşfeden
Grand Müzik iddalı isimler
ile anlaşmalara devam edi-
yor. HABER MERKEZİ

Tuğba Özerk, Gökmen Tanaçar ile 3 yıllık evliliğini
2022'nin ekim ayında sonlandırmıştı. Özerk,
gazetecilerin “2022 sizin için nasıl geçti?” sorusuna,
“2022’ye girmeyelim 2022’yi attık, biz unuttuk
gitti. 2023’ten çok umutluyuz” yanıtını verdi

Sevilay Ekinci “Yare Yare” isimli şarkısı ile Grand
Müzik etiketiyle tüm dijital platformlarda yerini aldı

Bayrampaşa’ya
yeni bir havuz 
Bayrampaşa Belediyesi’nin özellikle kadın ve çocukların güvenle kullanabilecekleri şekilde tasar-
ladığı yarı olimpik yüzme havuzu ve spor salonu projesi başarıyla tamamlandı. Tüm yaş grupları
için ön kayıtların yoğun olarak devam ettiği tesiste yüzme eğitimleri çok yakında başlıyor
Kocatepe Mahallesi Semih Erden Spor Kom-
pleksi’nin yanına inşa edilen, toplam 2 bin 500
metrekarelik alana sahip 3 katlı tesis; 5 kulvarlı
yarı olimpik yüzme havuzu, spor salonu ve kafe-
den oluşuyor. Bayrampaşa’da ikamet eden tüm
vatandaşlar yüzme havuzuna kayıt için başvura-
biliyor. Başvurular Bayrampaşa Belediyesi’nin
resmi web sayfasından online olarak yapılabiliyor.

Sözümüzü tuttuk

Söz verdikleri her bir projeyi bir bir hayata geçir-
mekten mutluluk duyduklarını belirten Bayram-
paşa Belediye Başkanı Atila Aydıner, “Söz
verdiğimiz gibi, önce Kadın Yaşam Merkezimizi
hizmete sunduk. Şimdi de özellikle kadın ve ço-
cukların rahatlıkla kullanabilecekleri şekilde proje-
lendirdiğimiz Yüzme Havuzumuzu hizmete
sunmuş bulunuyoruz. Her iki projemiz de ilçemiz
ve halkımız için hayırlı olsun. Türkiye Yüzyılı’nda
da ilçemiz, şehrimiz ve ülkemiz için canla başla
çalışmaya devam edeceğiz” ifadelerini kullandı.
HABER MERKEZİ

Sevilay tam not aldı

HABER MERKEZİ 


